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NA VOLITVE NA 
MARTINOVO NEDELJO! 

Le še trije dnevi nas ločijo od 
letošnjih volitev za predsednika 
republike in lokalnih volitev, ki 
so za nadaljnjo usodo naše obči
ne še kako pomembne. Na lo
kalni ravni bomo izmed devetih 

tična stranka prinese tudi nekaj 
novega, svežega, obvezno s pol
nim košem lepih obljub. Kar pa 
nikakor ni slabo, saj volitve po
stajajo nekakšen sejem dobrih 
in koristnih zamisli. 

V kamniški občini se za župansko mesto poteguje devet kandi
datov in kandidatk. Na srečanju v prostorih Območne obrtne 
zbornice Kamnik so svoje poglede in zamisli predstavili (z leve) 
Janez Repanšek, Tatjana Sonja Rot Djalil, Lojze Vavpetič, Silva 
Cegnar, (povezovalec srečanja Matic Romšak), Demitrij Perčič, 
Anton Hočevar in Anton Tone Smolnikar. Županska kandidata 
Marjeta Humar in Anton Plahutnik sta bila odsotna. 

kandidatov izvolili župana ali 
županjo, 29 članov in članic ob
činskega sveta občine Kamnik 
ter člane in članice svetov 22 
krajevnih skupnosti naše obči
ne. Na letošnjo Martinovo nede
ljo tako ne bomo le nazdravljali 
z mladim vinom, ampak bomo 
odšli tudi na volišča, da izpolni
mo našo državljansko dolžnost 
ali izkoristimo volilno pravico. 
Kakor za koga. 

Dnevi, namenjeni predvolilni 
kampanji, se počasi iztekajo. V 
minulih dneh in tednih so nam 
kandidati in politične stranke 
imeli mnogo povedati, med 
drugim tudi na soočenju, ki ga 
je pripravila Območna obrtna 
zbornica Kamnik s poudarkom 
na problematiki obrti in malega 
gospodarstva (na fotografiji). 
Veliko povedanega že vemo, pa 
vendarle vsak kandidat ali poli-

Tudi v današnji številki naše
ga časopisa prinašamo aktualne 
informacije, povezane z volitva
mi, predvolilna sporočila poli
tičnih strank in kandidatov. Na 
4. in 5. strani predstavljamo po
glede, zamisli, ideje in obljube 
županskih kandidatov, ki smo 
jim postavili nekaj vprašanj, ki 
vas, bralce, najbolj zanimajo. 
Upamo, da si boste tako lahko 
ustvarili jasnejšo podobo o tem, 
kdo naj bo izvoljen na najvišje 
mesto v naši občini, saj moramo 
v nedeljo obkrožiti pravo ime 
na volilnih lističih, ime tistega, ki 
si zasluži naše zaupanje. Da ne 
bomo potem tarnali... Izkoristi
mo eno redkih priložnosti, ko je 
glas vsakega od nas enako po
memben in na Martinovo nede
ljo obiščimo tudi volišča! 

SAŠAMEJAČ 
odgovorna urednica 

ŽLEBOVI GRIC 
K R O V S K O K L E P A R S K I I Z D E L K I 

K R I V L J E N J E OBROB IN ŽLEBOV 
Kamnik, Usnjarska cesta 9 (nasproti soseske Mal i grad), 

tel . : 01 839 73 12, fax.: 01 839 73 13 
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VSVBILO 

Spoštovani! 

Ob uspešnem zaključku izgradnje plinovodnega omrežja 

po koncesijski pogodbi v občini %am.nikjVas 

v sredo, 20. novembra 2002, ob 1 T. uri 

vabimo na slovesnost, ki bo potekata na Cjlavnem trgu 
v "Kamniku. 

Slavnostno predstavitev naše dejavnosti in prižiganje plameni
ce bo popestril nastop %amniškegodbe na pihala. 

To osrednji slovesnosti bo družabno srečanje s pogostitvijo in 
zabavnim programom z ansamblom bratov Toljanšekjn 

'Jrancem Testotnikgm -Todokničarjem. 

Trisrčno vabljeni, da se nam pridružite na svečanosti. 

Zupan 
Anton 'Tone Smotnikar 
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Krajani Sel zasluženo praznovali ob pomembni pridobitvi 

OBČUDOVANJA V R E D N O 
M E D S O S E D S K O S O D E L O V A N J E 

Da je dober sosed boljši od 
vse »žlahte«, se še kako dobro 
zavedajo v oddaljenih podežel
skih vaseh in zaselkih. Ko bi v 
mestu in njegovi okolici prebi
valci stopili skupaj, strnili moči 
in bi l i pripravljeni pomagati 
eden drugemu, bi dokazali, da 
je v slogi moč in napredek. 
Pristno, zavzeto in zgledno 
medsebojno sodelovanje do
mačinov celotne Krajevne 
skupnosti Sela pri Kamniku še 
vedno živi. V to smo se, kot že 
ničkolikokrat doslej, prepričali 
na obisku v nedeljo, 20. oktob
ra, ob odprtju ceste Sela — Polja
na in praznovanju krajevnega 
praznika, ki ga krajani proslav
ljajo 15. oktobra v počastitev 
spomina tragičnih dogodkov in 
žrtev v Sovinji Peči 15. oktobra 
1944, ko se je okupator znesel 
nad nedolžnima družinama Ku- Na Osolnikovi domačiji, po domače Polanski, v najvišje ležeči vasi v naši občini Poljani s 1190 
har in Poljanšek z ropanjem in metri, so se preprosti in prijazni krajani po mnogih urah vloženega dela in lastnih sredstev 
požigom domačij. za napredek in razvoj njihovih prijetnih vasi in zaselkov zasluženo poveselili skupaj s 

Več na 9. strani, predsednikom sveta KS Sela Milanom Hribarjem in županom Tonetom Smolnikarjem. 
VERA MEJAČ 

Kamnik gostil največji športni dogodek „ • •". 
na področju invalidskega športa 
Svetovno p r v e n s t v o 

v s e d e č i o d b o j k i 

z a ž e n s k e 

Minuli teden je bil Kamnik v 
Znamenju pomembnega šport
nega dogodka. Od nedelje, 
27. oktobra, do srede, 30. ok
tobra, so se v kamniški športni 
dvorani odvile zanimive tekme 
svetovnega prvenstva v sedeči 
odbojki za ženske. Prvič v zgo
dovini invalidskega športa se je 
sedeča odbojka za ženske, ki 
ima več kot polstoletno tradici
jo, pojavila na tako visoki tek
movalni ravni. Pomerile so se 
reprezentance Nizozemske, Lit
ve, Kitajske, Finske, Ukrajine, 
Irana, Japonske in Slovenije. 

Številni obiskovalci, ki so vse 
dni polnili tribune kamniške 
športne hale, so z zanimanjem 
vzpodbujali vse ekipe, še pose
bej pa domačo žensko vrsto, ki 
je pod vodstvom mojstra od
bojkarske igre Adija Urnauta 
upravičila pričakovanja z odlič
no igro in srebrno medaljo. 
Močnejše so bile le tekmice z 
Nizozemske. 

Več o dogajanju in vtisih tek
movalcev, trenerjev, sodelujočih 
in prostovoljcev, ki so si priza
devali za nemoten potek tekmo
vanj, na 8. i n 14. strani. 

SAŠA MEJAČ 

ČISTILNICA in PRALNICA 
V M E R C A T O R C E N T R U K A M N I K 

V NOVEMBRU - 25% POPUST NA ČIŠČENJE 
MERINO POSTE L J NINE 

P N E U M A T I C C E N T E R 
w w w . s i t a r - p n e u m a t i c . s i 
V 01 8 3 0 8 3 5 0 . dunlop@sitar-pneumatic.si 

• Ali veste, da pri ntfjih tempa ratu i a h od 8"C zimska pnevmatika 
zagotavlja do 60% boljše vozne lastnosti giedo na letno pnevmatiko? Suma, 

SVDtRJSttPLlthi d.0.0. 
'Direktor ing. !Alberlo Cervetti j 

akcijska ponudba zimskih pnevmati 
DUNLOP, SAVA, Matador, obnovljene 
jeklena platišča, snežne verige 

Kamniški občan bo po
novno med vami v če
trtek, 21. novembra. Čla
nke oddajte najpozneje 
do četrtka, 14. novembra; 
oglase, zahvale i n obve
stila pa do ponedeljka, 18. 
novembra, na novem na
slovu uredništva na Gla
vnem trgu 23 (prvo 
nadstropje zgradbe med 
občino i n sodiščem) v 
Kamniku. 

Uradne ure so ob pone
deljkih od 8. do 15. ure, ob 
torkih od 8. do 13. ure ter 
ob sredah od 8. do 12. ure 
i n od 13. do 17. ure. 

Naše telefonske številke 
ostajajo nespremenjene: 
01/83-91-311 i n 
041/662450, nova pa je 
številka faksa 
01/83-19-860 
i n elektronski naslov: 
sasamejac@volja.net 

http://www.sitar-pneumatic.si
mailto:dunlop@sitar-pneumatic.si
mailto:sasamejac@volja.net


Fit ingi Titanove livarne zanimivi za italijanski trg 
V PS Cimos Titan livarna do.o, zaključujejo s programom ekološke in tehnološke sanacije, za ka
terega je novi večinski družbenik Cimos v zadnjih dveh letih namenil milijardo tolarjev. 

Livarska dejavnost ima v 
Kamniku že dolgo tradicijo, 
dom pa si je našla v Titanu, ne
kdaj enovitem podjetju, ki se 
je ukvarjalo tako z livarstvom 
kot s proizvodnjo ključavnic 
in orodjarstvom. Z začetkom 
lanskega leta se livarska dejav
nost, ki je bila zaradi težkega 
položaja že tik pred ukinitvijo, 

ga družbenika zaključujejo 
program tehnične in ekološke 
sanacije livarne, vreden mili
jardo tolarjev, izboljšali in po
večali so proizvodnjo, bistve
no izboljšali delovne pogoje 
in zaposlili nove delavce. Z na
menom povečanja prepoz
navnosti in prodaje v Italiji sta 
Livarna skupaj z uvoznikom 

Odzivi obiska italijanskih poslovnežev v Titanu in Kamniku 
so vzpodbudni, saj se poleg predvidenega povečanja plasma
ja fitingov Livarne odpira tudi možnost prodaje ključavnic 
Titan d.d. s T blagovno znamko. Podjetji PS Cimos Titan li
varna d.o.o. in Titan d.d sta gostom ob obisku predstavila di
rektorja Ivan Balagelj (tretji z desne) in Jože Tomelj (skraj
no desno). 

odvija v novem podjetju Po
slovni sistem Cimos Titan li
varna d.o.o., ki je z vstopom 
strateškega partnerja Cimos 
d.d. iz Kopra dobilo močno 
podporo za tehnološko in 
ekološko prestrukturiranje. 
Pod streho novega večinske-

Lombarda iz Milana sredi 
oktobra organizirala obisk ita-
Ijanskih poslovnežev. Uvoznik 
Lombarda, ki že zdaj odkupi 
približno dvajset odstotkov 
proizvodnje Cimos Titanove 
livarne, je pripeljal v Kamnik 
že poznane in nove partnerje, 

predstavnike italijanskih firm 
in javnih podjetij, ki se zanima
jo za fitinge oziroma cevne 
spojne elemente, ki so glavni 
produkt kamniške livarne. Ita
lijanski trg, predvsem pa njen 
severni del, je namreč nadvse 
zanimiv za izdelke Cimos Tita
nove livarne. 

Kot pravi d i r e k t o r PS C i 
mos Ti tan l i v a r n a Ivan Ba-
tagelj, so obiskovalce povabi
li z namenom boljšega sodelo
vanja v večjem obsegu, saj so 
fitingi kot najpomembnejši 
člen njihove proizvodnje po
stali pomemben in hkrati glav
ni prodajni izdelek, ki ga je tre
ba čimbolje prodajati in plasi
rati na širša tržišča. 

V kamniški livarni, ki so si jo 
ogledali obiskovalci iz Italije, 
izdelujejo tudi ulitke iz bele 
temper litine (termično obde
lana železova litina) za avto
mobilsko industrijo, kmetijsko 
mehanizacijo in gradbeništvo. 
Novemu družbeniku je v dob
rem letu in pol uspelo izpelja
ti prvo fazo tehnološke in eko
loške sanacije, ki naj bi jo kon
čali v začetku prihodnjega leta. 
V tem času so v sanacijo in po
sodobitev vložilijtribližno mi
lijardo tolarjev. Število delav
cev, katerih usoda je bila še 
pred dvema letoma zelo črno
gleda, so celo povečali, saj so 
poleg 280 delavcev, ki so jih 
prevzeli od nekdanjega Titana 
zaposlili še 23 novih. Pred
vsem pa je pomembno, da de

lavci zdaj delajo v mnogo bolj
ših delovnih pogojih, saj so 
uredili prezračevanje, opre
mljenost z zaščitnimi sredstvi, 
zmanjšali so hrup. Več časa 
namenjajo usposabljanju za
poslenih za bolj varno delo, 
poudarja se dobro delo,... 

Ekološko - tehnološki sana
cijski program, ki ga je potrdi
la Agencija za okolje in prostor 
in je bil v postopku potrjevanja 
usklajen in obravnavan tudi s 
krajani in Zelenimi Kamnika, 
že vsebuje okoljevarstvene za
hteve, ki jih bodo morale izpol
njevati vse livarne v Evropski 
skupnosti leta 2007. 

Glede poslovnih načrtov v 
prihodnjih letih direktor Ivan 
Batagelj pravi, da naj bi se v 
naslednjem letu po zagonu in
vesticij v prvi fazi pokazali 
učinki povečanja kapacitet 
predvsem na zmanjšanju iz
meta. Z enakim obsegom dela 
naj bi povečali prodajo za pre
ko 15 %, kar je predvideno tu
di v naslednjih dveh letih z 
malo manjšo rastjo. S posodo
bitvijo ene livne linije in dru
go dopolnitvijo livarske opre
me predvidoma v letu 2003 
bodo omogočeni pogoji za 
pričetek proizvodnje ulitkov 
iz zahtevnejših železovih litin 
namensko za avtomobilsko 
industrijo. Dodatnega večjega 
zaposlovanja pred pričetkom 
proizvodnje zahtevnejših ulit
kov ne predvidevajo, večji pa 
bo poudarek na olajšanju de
la s povečevanjem tehnične 
opremljenosti dela. 

SAŠA MEJAČ 

Komemoracija na kamniških Žalah 

LUČKE SPOMINA 
Plapolajoče lučke ob 1. no

vembru nas spominjajo na 
umrle. Mnoge izmed njih smo 
poznali, z njimi preživeli vese
le trenutke. Danes počivajo na 
pokopališčih, v okrilju šume
čih gozdov, za katere pa sploh 
ne vemo, kje se je končala nji
hova življenjska pot. 

V kamniški občini in tudi 
drugod so goreče svečke opo
minjale na minljivost življenja. 
Obiskani so bili številni grobo
vi umrlih v vojnih vihrah prej
šnjega stoletja. 

Zveza borcev NOB je tudi le
tos pripravila komemoracije 
na Selih, Rakitovcu, Špitaliču, 
Motniku, Gradišču, Duplici, 
Šmarci, Komendi in drugod. 
Šopek rož so predstavniki ZB 
položili tudi pred spomenik 
Rudolfa Maistra. 

Osredna komemoracija je bi
la na kamniških Žalah pred 
spomenikom padlih prvobor-
cev Toneta Miklavčiča in Domi
nika Mlakarja. V programu so 
sodelovali Mestna godba Kam
nik pod vodstvom Roka Spru-
ka, pevski zbor Lire iz Kamnika 
pod vodstvom dr. Andreja Mis-
sona, recitatorja Andraž Lenar
čič in Barbara Brumec iz gleda
liške skupine Rudolfi pod vod
stvom prof. Marje Kodra, čast
no stražo pa je postavila skupi
na veteranov. Govornik Alojz 
Konda, predsednik mestne or
ganizacije ZB Kamnik, se je 
spomnil vseh umrlih v vojnah 
zadnjega stoletja. Poudaril je, 
da je moral majhen slovenski 
narod prestati mnogo gorja, da 
je uspel ohraniti svojo identite
to. Sedanje Slovenije ne bi bilo 

V programu komemoracije so sodelovali tudi kamniški 
godbeniki. 

brez NOB in vojne za samostoj
nost leta 1991. 

Mestna godba Kamnik in 
pevci Lire so zaigrali in zapeli 
več priložnostnih pesmi. 

Udeleženci komemoracije, 
med katerimi so bili nekdanji 
borci in drugi občani Kamni
ka ter župan Tone Smolnikar, 

so se zatem skupaj s pevci Lire 
in Mestne godbe Kamnik po
klonili spominu padlih v I. sve
tovni vojni. 

Prvi november je praznik 
spomina na umrle in prav je 
da s svojimi dosežki, deli in ži
vljenjem ostajajo v spominu. 

STANE SIMŠIČ 

Častna straža veteranov pred spomenikom NOB na kamniš
kih Žalah. 

Kamniški občan • Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik. 
Odgovorna urednica Saša Mcjač, univ. dipl. ekon. Tehnični urednik Franci Vidic. 
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode informativne 
narave, za katere se na podlagi Zakona o 1)1 )V obračunava davek na dodani vrednost 
postopnji H v- Metli] K immšktobč m |c vpisan v razvid medijev luga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno številko 333- Kamniški občan izhaja dvakrat mesečno v 
nakladi 10.20(5 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. 
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občinsko hišo in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860. Nenaročeuih 
člankov in fotografij ne honoriramo, Rokopisov in fotografij ne vračamo. Grafična 
priprava Delo -TCR, d.d,, tisk Set d.d., Ljubljana dne 6. II. 2002 

Kot vsako leto so se tudi letos predstavniki kamniške občinske 
oblasti pred Dnevom mrtvih poklonili spominu na naše premi
nule občane. 

Zadnjič v tem mandatu so položili vence k spomeniku pad
lim v prvi svetovni vojni (1914-1919), k spomeniku žrtvam 
narodno osvobodilnega boja (1941-1945) ter k spomeniku 
sprave in padlih v osamosvojitveni vojni (1991) župan To
ne Smolnikar in podžupand Demitrij Perčič in Anton Hoče
var. , ' 

F. S. 

A g e n c i j a z a razvoj tu r i zma in 
podjetništva v občini K a m n i k 

TURISTIČNO INFORMACIJSKI CENTER 

Tomšičeva 2 3 , 1 2 4 0 Kamnik 
tel.: 0 1 / 8 3 91 4 7 0 fax.: 0 1 / 8 3 18 192 

E-mail: infocenter.kamnik@siol-net http://www.kamnik.si 

KOLEDAR PRIREDITEV 
DOM KULTURE KAMNIK 
Fužine 10, Kamnik tel.: 839-76-06 
Dodatne inf.: KD Priden možic -031 414 389 
www. domkulture. org; e-mail:lnfo@domkulture. org 

Četrtek, 7. novembra, ob 20 . uri, v veliki dvorani 
Štand up - sit down komedija 
Monospolno gledališče: TEGA TI NISEM JAZ POVEDALA 
Za abonma Mladinski in izven 
Vstopnina: 1.200,00 SIT/1.000,00 SIT 
Sobota. 9. novembra, ob 10. uri, v veliki dvorani 
Predstava za otroke 
Lutkovna skupina UŠ: ČRVIVA ZGODBA 
Za abonma Otroški in izven 
Vstopnina: 700 SIT 
Sobota. 9. novembra, ob 19. uri, v veliki dvorani 
Slavnostni koncert ob 120-letnici delovanja prvega pevskega društva LIRA 
Sreda. 13. novembra, ob 10. uri 
Kabaretna predstava 
Gledališka skupina Bube: MISS SLOVENIJE IMA KRATKE NOGE 
Zaključena predstava za ZUIM 
Sobota. 16. novembra, ob 10. uri 
Predstava za otroke 
Gledališče Unikat: JAKA PA SRAKA 
Za abonma Otroški in izven 
Vstopnina: 700 SIT 
Sobota. 16. novembra, ob 17. uri 
Komedija 
Teater 55 : ČAS ZA SPERMEMBO 
Vstopnina: 2.500,00 SIT 
Sreda. 20. novembra, ob 10. uri 
Tragedija 
SLG Celje: KREONTOVA ANTIGONA 
Zaključena predstava za abonma Dijaški 1 
Sreda. 20. novembra, ob 18. uri 
Okrogla miza 
Društvo aktivne mladine - kdo je kdo 
Vstopnine ni! 
Četrtek. 21 . novembra, ob 20. uri 
Komedija 
Cafe Teater in Desa Muck: JUTRI ZAČNEM 
za Maistrov abonma in izven 
Vstopnina: 2500 SIT 

SO 

JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI 
Območna izpostava Kamnik; Japljeva 2 
Tel.: 01 831 7 556; Faks.: 01 8319831 
E-mail: andreja.erzen@jskd.si 

Petek. 8. novembra, ob 19. uri, v Galeriji Veronika. Kamnik 
Odprtje razstave: MIHA KAC, kipi 
Avtorja in njegova dela bo predstavila likovna kritičarka Anamarija Stibilj 
Šajn, v kulturnem programu pa bosta nastopila solist ljubljanske opere 
Franc Javornik in pianistka Ana Marija Javornik. Razstavo bo odprl pesnik 
in akademik Ciril Zlobec. 
Razstava bo odprta do 8. decembra 2002. 
Galerija Veronika, Kamnik, je odprta vsak dan od 10. do 12. ure 
in od 16. do 19. ure, ob nedeljah samo dopoldne. Vstopnine ni! 
Nedelja. 10. novembra, ob 19.30. v cerkvi Frančiškanskega samo
stana. Kamnik 
KONCERT SAKRALNE GLASBE 
Mešani pevski zbor Cantemus Kamnik z gostujočim dirigentom Holger 
Speckom 

SO 

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17 

Petek. 8. novembra, ob 19. uri v dvorani MKK 
Vera Prelovšek nam bo predavala o pripravi, uporabi in zdravilnost kisov. 
Sobota. 9. novembra, od 9. do 14. ure v Veronikini sobi MKK 
PREDPRAZNICNA USTVARJALNICA: oblikovanje jaslic in/ali daril iz gli
ne. Vodi prof. Rosana Kleindienst Premk 
Sreda. 13. novembra, ob 19.30. v dvorani MKK 
Potopisno predavanje: FRANCIJA 
Predaval bo: Matjaž Jeran 
Sobota. 23 . novembra, od 9. do 14. ure, v Veronikini sobi MKK 
PREDPRAZNICNA USTVARJALNICA: oblikovanje jaslic in/ali daril iz ne-
predene volne in filca. 
Vodi prof. Rosana Kleindienst Premk 
Sobota. 23 . novembra, ob 18. uri, v dvorani MKK 
Predavanje »Oče in mati v družini kot temelj vseh poznejših odnosov«. 
Predaval bo: Christian Gostenčnik 

»o 

MLADINSKI CENTER KAMNIK 
Šutna 38, Kamnik; Prijave in inf. 041/957 609 (Helena) 

Četrtek. 7. novembra, od 11. do 14. ure in od 17. do 19. ure. 
na Sutni 38 
Vabimo na predstavitev PUM-a (projektnega učenja za mlade). 
Ob 17. uri - pogovor z mentorji. 
Torek. 12. novembra, ob 18. uri, v Hramu Lužar 
Vabimo na Občni zbor Mladinskega centra, vse, ki jih zanima delo z ali 
za otroke, mladostnike in njihove starše ter aktivno preživljanje prostega ča
sa posameznikov in družin. 
Vsak petek, od 1 T. do 18. ure, v Mercator centru. I. nadstropje 
Brezplačne ROCNO-USTVARJALNE DELAVNICE in IGRALNICA. 
Zbiramo prijave za plesno HIP HOP DELAVNICO in za FOTO TEČAJ 
za vse starosti * 

8o 

KULTURNI CENTER KAMNIK 
Muzejska pot 3. Kamnik, tel.: 01/831-76-47,831-76-62 

Petek. 22. novembra, ob 20. uri v salonu gradu Zaprice v Kamniku 
Koncert jazzovskih standardov 
ALEŠ HADALIN - vokal in JOŽI ŠALEJ - klavir 

http://www.kamnik.si
mailto:andreja.erzen@jskd.si


Svetniki sprašujejo in predlagajo 
Območja namenjena 
drobnemu 
gospodarstvu 

»Kje je zdaj v Kamniku 
obrtna cona?« je na eni zad
njih sej občinskega sveta 
vprašala članica svela Marje
ta Humar. 

Občinska uprava v svojem 
odgovoru pravi, da so na 
podlagi prostorskih sestavin 
dolgoročnega in srednjeroč
nega družbenega plana obči
ne Kamnik območja, name
njena drobnemu gospodar
stvu v naslednjih ureditvenih 
območjih: Vrhpolje, Laze v 
Tuhinju in zazidalni otoki z 
oznakami B i l Bakovnik, B 
9 Bakovnik, B 21 Spodnji 
Utok, B 16 Spodnji Bakov
nik, B 17 Duplica, del ob
močja ob obvoznici B 20 in Š 
5 Šmarca. 

Kako smo 
sofinancirali gradnjo 
telefonskega omrežja 
in kako je z vračilom 
teh sredstev? 

V skupem odgovoru na 
vprašanja svetnikov Marje
te Humar, Toneta Rajsar-
ja in Franca Orešnika v 
zvezi z vlaganjem občine, 
krajevnih skupnosti in kraja
nov v izgradnjo telefonske
ga omrežja v naši občini, za
htevku občine za vračanje 
teh sredstev in podobno, 
občinska uprava med dru
g im pravi, da je občinski 
svet 4. septembra letos spre
jel odlok o vračanju vlaganj 
v javno telekomunikacijsko 
omrežje. Ker poziv za vlaga
nje zahtevkov za vračilo vla
ganj še ni bil objavljen, obči
na še ni mogla vložiti za
htevka. 

Na podlagi dokumentaci
je, s katero razpolaga občina, 
je bilo ugotovljeno, da je ce
lotna vrednost naložbe v iz
gradnjo telefonskega omrež
ja na dan 31.12.1994 znaša
la 1.965,862.460 SIT, od tega 
nekdanji sklad stavbnih zem
ljišč občine Kamnik 
842,700.532 SIT. 

V navedenih vrednostih ni 
upoštevano morebitno vla-: 
ganje v telefonsko omrežje 
preko krajevnih skupnosti 
ali katerekoli druge interes
ne skupnosti v obdobju od 
letal974 do 1987. Zakon o 
vračanju vlaganj v javno tele
komunikacijsko omrežje do
loča, da so upravičenci do 
vračila vlaganj fizične osebe, 
lokalne skupnosti in njihovi 
pravni nasledniki, ki so z na
menom pridobitve telefon
skega priključka za sebe ali 
za druge do 1. januarja 1995 
sklepale pogodbe s pravni
mi predniki Telekoma Slove
nije d.d. To pomeni, da tisti, 
k i so vlagali sredstva v tele
komunikaci jski sistem po 
1. januarju 1995 po zakonu 
niso upravičeni do vračila 
vlaganj. 

Kdaj bosta urejeni 
križišči pri Svetilniku 
in Mercatorju 
na Ljubljanski? 

Svetnik Janez Repanšek, 
ki je tudi predsednik sveta za 
preventivo in vzgojo v cest
nem prometu, je na seji ob
činskega sveta opozor i l na 
nevarne -prometne točke na 
Ljubljanski cesti. Neurejenim 
in nevarnim križiščem pri 
Mercatorju in Svetilniku se je 
zdaj pridružilo še pravokot
no križišče pred SKG stavbo 
na Ljubljanski cesti. Sprašuje 
po izobrazbi načrtovalcev 
prometne infrastrukture. Po 
njegovem s takšno ureditvijo 
študentje ne bi nikoli diplo
mirali. Križišče je potrebno 
semaforizirati, novo parkiriš
če pa ukiniti ali drugače reši
ti. Pomanjkanje denarja ne 
more biti izgovor. Če je bi l 
plačan komunalni prispe
vek, potem bi ta sredstva 
morala zadoščati za pokritje 
stroškov. 

Podobno pobudo je dal tu
di Janez Leskovec. 

V odgovoru občinske 
uprave je rečeno, da so načr
ti za semaforizacijo omenje
nih križišč v izdelavi. Po po
godbah je bil projektant dol-

Plaz na Žalah 
Ob nedavnem deževju se je 24. oktobra na Žalah pri hiši št. 4 

sprožil zemeljski plaz. Na strmini na južni strani se je zaradi dolgo
trajnega deževja in podzemnih vodnih tokov pet metrov od sta
novanjske hiše in gopodarskega poslopja lastnika Janeza Sluge 
udrlo zemljišče v dolžini 60 metrov in globine 20 metrov. Ker je te
ren zelo nestabilen, plaz pa še napreduje, sta ogrožena tako hiša 
kot hlev. Ob zgornjem robu plazu poteka tudi vod tlačne kanali
zacije. Po nasvetu predstavnika PUHa so v okviru civilne zaščite ga
silci PGD Kamniška Bistrica in PGD Kamnik odstranili tri drevesa na 
samem zgornjem robu plazu, da bi tako preprečili nadaljnje vdi
ranje roba plazu..: t 

Blatni mulj, ki se zaradi meteornih voda redči in postaja tekoč, 
ko se ga nabere dovolj pa odteče skozi gozdno sotesko, ki pred
stavlja naravno strugo, lahko ogrozi Streliško ulico pod hribom, ki 
je letos julija že občutila posledice vodne ujme. 

Plaz so si takoj ogledali predstavniki občinske uprave z županom 
Smolnikarjem ter predstavniki Podjetja za urejanje hudournikov, 
ki bo poskrbelo za sanacijo plazu. O posledicah plazu pa so takoj 
obvestili tudi Upravo R Slovenije za zaščito in reševanje. 

F. Svetelj 

Plaz pod hišo in gospodarskim poslopjem Janeza Sluge na 
Žalah. (Joto Ivo Kokalj) 

žan projekte izdelati do kon
ca septembra letos. Ker prili
vi iz naslova komunalnega 
prispevka niso bi l i enaki na
črtovanim, bo možno z raz
položljivim denarjem urediti 
le križišče pri Mercatorju, kri
žišče pri Svetilniku pa bo pri
šlo na vrsto v prihodnjem 
proračunskem letu. 

Preskrba z vodo 
na območju Stahovice 

Svetnik Srečko Repanšek 
je vprašal, kdaj- in kako lah
ko, zaradi vse večjega po
manjkanja in oporečnosti 
vode v zadnjih letih, krajani 
na območju Stahovice (Iver-
je in Hudo polje) pričakujejo 
pridobitev javnega vodovo
da in s tem upravičeno pravi
co do normalne oskrbe in 
neoporečne vode za gospo
dinjstva. 

Občinska uprava je odgo
vorila, da z navedeno prob
lematiko ni posebej sezna
njena. S strani krajanov pa je 
bila sprožena pobuda za ure
ditev odpadnih voda, kar 
uprava ' podpira zaradi 
zmanjšanja možnosti ones
naževanja vodnega vira Iver-
je. 

Krajani naj preko KS Kam
niška Bistrica čimprej poda
jo svoje zahteve glede pitne 
vode, da bo občinska uprava 
pripravila celovito strokov
no presojo in ovrednotenje 
ter predlagala potrebna sred
stva v občinskem proračunu. 

F. S. 

Vi sprašujete, župan odgovarja 
M . H . i z Črne p r i K a m n i k u sprašuje, 

kako se občina K a m n i k vključuje v raz
reševanje problemat ike vodoOskrbe v 
K S Črna. 

V občini Kamnik se občinska uprava za
veda in je seznanjena z odprtimi problemi 
na področju vodooskrbe krajanov te kra
jevne skupnosti. Problematika je še toliko 
bolj pereča, ker se na samem območju raz
prostirajo posamične stanovanjske enote 
in kmetijska poslopja, zaradi razgibanosti 
in hribovitosti terena pa je krajevna skup
nost redko poseljena. Prebivalci dela nase
lij se oskrbujejo z. vodo iz kaphic oziroma 
vodo v sušnem obdobju clovažajo gasilci. 
Nekatera naselja imajo izvedeno vodovod
no omrežje, ki se navezujejo na vodna za
jetja, katerih izdatnost ne omogoča vodo
oskrbe v sušnih obdobjih in kot taka niso 
perspektivna. Prav tako naselja nimajo za
gotovljene ustrezne požarne varnosti. 

Po določilih 21, čl. zakona o lokalni sa
moupravi občina v okviru svojih pristoj
nosti ureja, upravlja in skrbi za lokalne jav
ne službe, kar pomeni, da morajo urejati 
in vzdrževati tudi vodovodne objekte. Sa
mo izvajanje te z zakonom določene pri
stojnosti pa je seveda pogojeno s finanč
nimi zmožnostmi, ki jih je za razreševanje 
enakih problemov na skoraj celotnem 
predelu občine v »kratkoročnem obdob
ju« absolutno premalo. Poleg tega je na 
področju oskrbe s pitno vodo še več nere
šenih vprašanj, ki vplivajo na kakovost in 
varnost preskrbe ne samo v naši, ampak v 
številnih občinah po Sloveniji. Problema
tika se nanaša predvsem na pravni status 
objektov in vzdrževalcev (vaški vodovod
ni sistemi, pomanjkljiva tehnična doku
mentacija, vprašljiv oziroma ni katastra 
komunalnih vodovod in naprav), zavaro
vanje objektov in vodnih virov ter zagoto
vitve sistemskega nadzora nad kvalitetno 
pitno vodo. 

Občinska uprava je ne glede na zgoraj 
navedena dejstva pristopila k sistemske
mu razreševanju vodooskrbe dela krajev
ne skupnosti Črna. Gre za vodovod za na
selje Kališe; za katerega je predvidena iz
gradnja novega vodovoda. Pridobljena je 
projektno-tehnična dokumentacija za pri
dobitev gradbenega dovoljenja in za iz
vedbo. Novogradnja vodovodnega 
omrežja bo potekala na šestih odsekih v 
skupni dolžini 1342 m. Gradnja bo na ne
katerih odsekih še posebej težavna zaradi 
naklona brežin, ki znaša v določenih ko
ridorjih tudi več kot 40%. Sestavni del no
vogradnje bo tudi vodohram prostornine 
100 m 3 , ki bo lociran na zemljišču'pare. št. 
62/13 k. o. Črna. Investicijski stroški iz
gradnje lokalnega vodovoda Kališe znaša
jo 42.703.595,00 SIT. V letu 2002 bo izve
dena prva faza investicije, t. j. izgradnja vo
dovodnega . hrama v vrednosti 
12.1:68.652,40 SIT, nadaljevanje druge in 
tretje faze pa v naslednjem letu oz. v okvi
ru razpoložljivih finančnih zmožnosti. 

Seveda pa k ureditvi vprašanj o vodoos-
krbi sodijo tudi zaščitna območja oz. od
loki o varstvenih pasovih virov pitne vo
de, k i ga ima občinska uprava tudi že pri
pravljenega. 

A N T O N T O N E S M O L N I K A R 
ŽUPAN 

Prijaznejši vstop v občinsko hišo 
Vstop v zgradbo kamniške 

občine, v kateri domuje tudi 
Upravna enota Kamnik, je za 
vse, ki imajo v tej hiši najraz
ličnejše in mnogokrat tudi 
nujno potrebne opravke, v 
zadnjem mesecu prijaznejši 
in prijetnejši. Obiskovalci za
dovoljno vstopijo v večjo in 
lepšo vhodno avlo, v katero 
so povezali in ob tem tudi te
meljito prenovili prejšnjo 
manjšo avlo in središčni atrij, 
namestili samodejno odpira
joča vrata in uredili recepcijo 
pred notranjim atrijem. Kot je 
povedal župan Tone Smolni
kar, je bila prenova nujna 
predvsem zaradi zamenjave 
dotrajanih in že kar nevarnih 
elektro instalacij, ki tudi niso 
več ustrezale povečanim 
obremenitvam. Tako so po
leg ureditve tlakov, sten in 
avle prenovili elektro napelja
vo in hkrati pripravili vse po
trebne instalacije za dvigalo, 
ki ga nameravajo postaviti z 
nadkritjem osrednjega atrija v 
sklopu druge etape prenove 
v prihodjem letu, seveda, če 
bo k projektu pristopila tudi 
država, saj bo ta zalogaj izdat
nejši, vreden med 40 in 50 mi
lijoni tolarjev. Prva faza pre-

V torek so se ob zaključku prve faze prenove v prenovljeni občinski avli srečali predstavni
ki občinske uprave, upravne enote, predstavniki vlade, občinski svetniki in drugi gostje. V 
prostorno avlo s čudovitimi znamenitimi oboki so ob tej priložnosti postavili kipe kamniš
kega kiparja Mihe Kača, podoba genijev slovenskih tal, izdelana iz umetnega kamna in pa
tinirana, pa je tu našla svoj stalni prostor. 

nove, ki je bila opravljena v 
dobrem mesecu dni, je obči
no in državo stala 20 milijo
nov tolarjev. Stroške si delita, 
saj so v pritličju občinske 
zgradbe prostori kamniške 
upravne enote. S prenovo je 
upravna enota pridobila tudi 
novo informativno pisarno v 
nekdanjih prostorih časopisa 
Kamniški občan, ki se je pre

selil v sosednjo stavbo. Na ob
čini so se med potekom del od
ločili tudi za povečanje spre

jemne pisarne - vložišča in pre
novili sejno sobo. 

SAŠA MEJAČ 

Obiskovalci pravijo, da zdaj kar raje prihajajo v občinsko hi
šo, saj jih pozdravlja prijaznejši vhod. 

Občina Kamnik 

objavlja informativni 

razpis za zbiranje ponudb za najem 
objekta Malograjski dvor 

Občina Kamnik objavlja informativni javni razpis za zbiranje po
nudb za oddajo v najem objekta Malograjski dvor v Kamniku. 

V objektu naj bi najemnik izvajal hotelsko dejavnost. 
Zainteresirani ponudniki si objekt lahko ogledajo po predhodnem 

dogovoru. 
Sklenitev najemne pogodbe bo možna po zaključku postopka 

denacionalizacije, ko bo tudi izveden javni razpis za oddajo v na
jem. 

Ponudbe naj zainteresirani pošljejo na naslov Občina Kamnik, 
Glavni trg 24, 1240 Kamnik, do vključno 29. 11. 2002. 

Ponudba naj vsebuje terminski načrt sanacije objekta, program 
hotelske dejavnosti in morebitne pogoje ponudnika. 

Dodatne informacije zainteresirani lahko dobijo na Občini Kam
nik {g. Bojan Mlakar, tel.: 8318 104). 

ŽUPAN 
Anton Tone Smolnikar 



PREDSTAVLJAMO K A N D I D A T E 
Z A ŽUPANA/ŽUPANJO OBČINE K A M N I K 

Te dni ali bolje rečeno tedne smo nekako v vseh sferah življenja povezani z volitva
mi, od katerih nas loči le še nekaj dni. V nedeljo, 10. novembra, bomo izvolili novega 
predsednika države; župana ali županjo, člane občinskega sveta in člane svetov krajev
nih skupnosti. Volitve bodo le vrhunec dogajanj v zadnjih tednih, ko so nam politične 
stranke in njihovi kandidati ter neodvisni kandidati imeli povedati veliko tistega, kar si
cer že vemo, nekaj pa tudi novega, predvsem raznorazne obljube. Pravzaprav vsak kan
didat, s predsedniškimi vred, nekaj obljublja. Kar pa sploh ni slabo, saj volitve tako po
stanejo nekakšen sejem zamisli, med katerimi so tudi dobre, koristne in izvedljive. 

V naši občini se za župansko mesto poteguje kar devet kandidatov in kandidatk: Anton 
Plahutnik (predlagatelj: Naprej Slovenija), Demitrij Perčič (predlagatelj: Liberalna demo 
kracija Slovenije - 0 0 Kamnik), Anton Tone Smolnikar (predlagatelj: Ivan Pristovnik in sku
pina volivcev), Janez Repanšek (predlagatelj: Socialdemokratska stranka Slovenije - O O Kam
nik), Silva Cegnar (predlagatelj: skupina občanov), Tatjana Sonja Rot Djalil (predlagatelj: 
Združena lista socialnih demokratov - O O Kamnik), Anton Hočevar (predlagatelj: Slovenska 
ljudska stranka - O O Kamnik), Lojze Vavpetič (predlagatelj: Matjaž Verbole in skupina vo
livcev) in Marjeta Humar (predlagatelj: N.Si Nova Slovenija, Krščanska ljudska stranka - O O 
Kamnik) - kandidati so navedeni po vrstnem redu kot na glasovnicah. 

Vsem kandidatom smo postavili nekaj vprašanj, ki se našim bralcem zdijo najbolj aktualna, da 
bi si lahko ustvarili boljšo sliko o tem, kdo si zasluži, da je izvoljen na najvišje mesto v občini. Da
nes objavljamo predstavitve, poglede in zamisli županskih kandidatov in kandidatk, ki so se so
delovanju odzvali. 

Za 29 svetniških mest v občinskem svetu občine Kamnik, ki ima največjo moč odločanja v ob
čini, se poteguje kar 219 kandidatov na desetih kandidatnih listah: Liberalna demokracija Slove
nije - LDS, Demokratična stranka upokojencev Slovenije - DeSUS, Zeleni Slovenije, Obrtno pod
jetniška lista, NPS - Naprej Slovenija, NSi - Nova Slovenija, Krščanska ljudska stranka, Slovenska 
ljudska stranka - SLS, Socialdemokratska stranka Slovenije - SDS, SMS - Stranka mladih Slovenije, 
Združena lista socialnih demokratov - ZLSD. 

Poleg predsednika republike bomo v nedeljo na lokalni ravni torej volili župana ali županjo, 
občinske svetnike in svetnice ter članice in člane svetov 22 krajevnih skupnosti v naši občini. 

V nedeljo, 10. novembra, je torej prihodnost tudi v naših rokah, glas slehernega od nas je enako 
pomemben in potreben, saj bomo skupaj izbrali krojače našega razvoja v prihodnjih štirih letih. 

SAŠA MEJAČ 
o d g o v o r n a u r e d n i c a 

ANTON 
PLAHUTNIK 

Spodaj podpisani Anton Plahutnik, rojen 15. 7. /96/, stanu
joč Zduša 3, 1240 Kamnik, sem kandidat za župana Občine 
Kamnik, predlagan s strani nove, mlade stranke Naprej Slove
nija. 

Po poklicu sem usnjarski tehnik, podjetnik, kije ostal zvest 
svojemu poklicu, čeprav na žalost tovarne Utok, kije zaposlo
vala mnoge Kamničane, ni več. Imam družino, s katero poizku
šam preživeti čim več prostega časa, sicer pa sem ljubitelj vseh 
zvrsti športa, s katerim se tudi dokaj aktivno ukvarjam. 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in kate
rih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo na vo
litvah? 

Po mojem mnenju bi se moral razvoj Kamnika usmeriti v več
je vlaganje v gospodarstvo in odpiranje novih delovnih mest. 
Potrebna sta izdatna finančna pomoč obstoječim kamniškim 
podjetjem, saj jim na žalost brez pomoči ne kaže najbolje, 
na vsak način bi bilo potrebno storiti več na področju turiz
ma, večje promocije Kamnika v Sloveniji in tujini, izgradnja 
neprofitnih stanovanj za mlade družine, več energije mora
mo nameniti obšolskim dejavnostim naše mladine, ponovno 
odprtje Šutne za promet v eno smer... 

Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje in delo mla
dih ter zadovoljivo število mest v organiziranem otroškem var
stvu, saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi mesta v otroš-. 
kih vrtcih? 

Mladini ponuditi poleg dejavnosti v izobraževalnih ustano
vah vsaj še nekaj klubov, krožkov, s poudarkom na športu in 
kulturi (vsaj eno športno igrišče v Kamniku, ki ni v telovad

nih prostorih kakšne izmed šol, bi bilo lahko opremljeno vsaj 
s koši za košarko ) 
Pri vsej množični ponudbi gostinskih storitev mladina nima 
primernega prostora, kjer hi se lahko zbirali in plesali na 
plesno glasbo, kjer bi bila brezalkoholna pijača npr. 100% 
cenejša od alkoholne, saj bi morda ob taki vrsti gostinske po
nudbe vsaj delno omejili uživanje alkoholnih pijač mladim in 
mladoletnim osebam. 
Morda bi na tak način lahko preprečili tudi poseganje po dru
gih halucinogenih snoveh, kijih je baje v Kamniku kar nekaj. 
Problematika vrtcev: v najkrajšem možnem času dodeliti 
koncesijo za organizirano otroško varstvo osebam, ki so za 
to usposobljene in si to želijo, ponovno odpreti vrtec ob Šu-
tenskem samostanu ali nujno poiskati novo lokacijo. 

Kaj boste storili za izboljšanje položaja kamniškega gospo
darstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, razvoj de
javnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega kapitala? 

Gospodarstvo in turizem: pomoč podjetjem pri zaposlovanju 
nove delovne sile, podjetnikom in obrtnikom nuditi pomoč pri 
pripravi poslovnih načrtov, pri izgradnji infrastrukture, pre
mostitveni krediti z daljšo dobo odplačevanja, subvencija pri
spevkov v obdobju enega leta za začetnike. 
Dotok tujega kapitala je dobrodošel, vendar izključno samo 
do določene meje in sicer, da naš podjetnik, obrtnik ostane 
v večinski lasti in tuji vlagatelj nima možnosti prevzema. 
Čimprejšnja izgradnja hotela v Kamniku oživitev gostišča na 
»Starem gradu« z dobro gostinsko ponudbo, popestriti po
nudbo na Veliki planini. 

DEMITRIJ 
PERČIČ 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in kate
rih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo na vo
litvah? 

Kamnik mora nadaljevati razvoj v smeri turizma in podjetniš
tva. Ne smemo pa pozabiti, da je velik del proračuna občine že 
zakonsko določen in prva naloga župana je, da s političnimi 
strankami, ki bodo zastopane v občinskem svetu, določi strate
gijo vlaganj občine v naslednjih štirih letih. Če bom izvoljen, 
bom predvsem zastopal turizem, podjetništvo, nove visoke teh
nologije, mladinske ideje. Razvoj teh panog v občini Kamnik 
vpliva na infrastrukturo, socialo, šport, kulturo, mladinsko po
litiko itd. oziroma na kvaliteto življenja. 

Preden pa se lotimo tega mora občina sama prevzeti najsodob
nejši model vodenja občine. 

Verjamem, daje občino potrebno gledati kot povsem normal
no podjetje in uporabiti nove podjetniške koncepte ter postavi
ti vsaj 8-letno vizijo, z jasnimi (prepoznavnimi) nameni, nalo
gami in cilji. Narediti se mora natančna analiza učinkovitosti 
vseh oddelkov občinske uprave ter na podlagi ugotovitev pripra
viti akcijski načrt povečanja in izboljšanja produktivnosti brez 
novih zaposlovanj. Določiti jasno merljive cilje za občinsko 
upravo in vse javne zavode, javne agencije, podjetja v občinski 
lasti. 

Mislim, da brez ustrezne strategije ni možno načrtovati in iz
vajati razvoja občine. Zato bo moja prva naloga, da se k vode
nju občine pristopi sistemsko. 

Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje mladih ter 
zadovoljivo število mest v organiziranem otroškem varstvu, 

saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi mesta v otroških 
vrtcih? 

Socialna izključenost mladih se lahko prepreči s kvalitetno 
izobrazbo, spodbudami in rešitvami v politiki zaposlovanja, iz
boljšanimi možnostmi pridobitve lastnega stanovanja (gradnja 
neprofitnih stanovanj) ter dvigom kvalitete življenja. Zagovar
jam partnerski odnos s civilno mladinsko sfero, ker vem, da ima 
župan moč, civilna sfera pa znanje. Če se to dvoje združi ne mo
remo narediti napake. Uporabiti potencial mladih, da sodelu
jejo in sooblikujejo manjše projekte v občini (zunanjo podobo 
občine, manjšo infrastrukturo...) ter mladinsko politiko. LDS bo 
v naslednjem mandatu predlagala, da se ustanovi Svet Župana 
za mladinska vprašanja in Mladinski center kot javni zavod, ki 
bo povezovalna vez med občino in civilno mladinsko sfero. 

Spodbujanje podjetništva in podjetniških idej med mladimi je 
prav tako perspektiven način pridobivanja zaposlitve, s katero 
je povezana tudi visoka motivacija za delo, saj se v podjetniš
tvu neposredno vzpostavi povezava med delom in uspehom. 

Štipendijski sklad občine Kamnik dodeli štipendije za tista 
področja, kijih občina določi kot področja z možnostjo razvo
ja občine. 

Namen vrtca ni le zagotavljanje varstva otrok zaposlenim 
staršem, temveč tudi dopolnjevanje družinske vzgoje in dvig ka
kovosti življenja predšolskega otroka, kar pa je okrnjena pra
vica tistih otrok v Kamniku, kijih vrtec odkloni zaradi prostor
ske stiske. Zaradi dolgoletnih in velikih potreb staršev in otrok 
je nujno potrebno pridobiti nove kapacitete vrtca in k reševa
nju moramo pristopiti celovito, premišljeno in racionalno. 

Na podlagi analize na področju potreb po predšolskem var
stvu in demografskih kazalcev je potrebno nemudoma pristo
piti k izgradnji nekaj oddelkov vrtca, predvideti pa je potreb
no, da v prihodnosti mogoče ne bo potrebovalo takšnega šte
vila kapacitet, zato je potrebno prostore zgraditi tako, da se z 
enostavnimi arhitektonskimi rešitvami spremeni namembnost. 

Kaj boste storili za izboljšanje položaja kamniškega gos
podarstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev razvoj 
dejavnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega kapitala? 

Zavedam se, da se občina ne more vmešavati v gospodar
stvo, lahko pa tvorno sodeluje z njim in sprejema določene 
ukrepe, ki so prijazni za razvoj gospodarstva. Ustvarjanje po
gojev za razvoj posameznih panog, kijih v občini želimo in 
preprečevanje ekološko nesprejemljivih dejavnosti pa ne sme 
biti stihijsko. V občini Kamnik ni dovolj proračunskih sredstev 
za nenačrtno trošenje sredstev. Občina mora vlagati sredstva 
v inovativnost in znanje ter s subvencijami, z določljivimi, mer
ljivimi indikatorji spremljati razvoj. Občina Kamnik bi lahko 
z vsemi gospodarskimi, turističnimi in kmetijskimi subjekti tr
žila domačo znamko (narejeno v Kamniku). Del sredstev, kijih 
sedaj namenjamo v gospodarstvo in turizem bi morali vlagati 
v izobraževanje za naše gospodarstvo. 

Seveda je vprašanje celovito in se nanj ne da odgovoriti v 
15 vrsticah, imamo pa pripravljen program, kipa je dolgoro
čen. Neresno bi bilo, če bi trdil, da lahko rešim gospodarstvo 
in turizem v enem mandatu. Za to bo potrebno vrsto let in ak
tivnost vseh, tudi navadnih občanov, saj turizem smo ljudje, to 
pa nam v mestu še ni popolnoma jasno, mar ne? 

ANTON TONE 
SMOLNIKAR 

Ob znanju in izkušnjah, ki sem si jih v minulih osmih le
tih pridobil kot župan občine Kamnik in v tridesetletnem no
vinarskem delu in v želji, da tudi v prihodnjih štirih letih ob
čina Kamnik stopa naprej z vsaj tako trdnimi koraki kot do
slej, sem se odločil, da ponovno kandidiram. 

Prepričan sem, takšni so tudi odmevi, da smo v drugem 
mandatu naredili precej več kot v prvih štirih letih, saj se 
nismo toliko ukvarjali z uvajanjem lokalne samouprave, z za
konodajo, sprejemanjem odlokov. Zgodaj sprejeti občinski 
proračuni so omogočili, da so investicijski ciklusi stekli pred 
začetkom gradbene sezone, seveda v okviru možnosti, kijih 
opredeljuje Zakon o financiranju občin. Tudi zato ne želim 
»zidati gradov v oblake«. Vem, da prazne obljube niso nič 
vredne! 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in ka
terih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo 
na volitvah? 

Ko govorimo o nadaljnjih razvojnih usmeritvah občine 
Kamnik, moramo upoštevati predvsem tiste, kijih je v minu
lih letih sprejel občinski svet. Ob tem pa ne smemo pozabiti 
tudi na zakonsko določene obveznosti ali drugače, le okoli 
dvajset odstotkov denarja lahko razporejamo v posameznem 
proračunskem letu. Dokončanje drugega prizidka in uredi
tev okolice Osnovne šole Marija Vera je prioriteta na pod
ročju osnovnega šolstva. Za tem pride na vrsto'dozidava Os
novne šole Stranje, do prihodnjega šolskega leta pa bo po
trebno zagotovili kar precej denarja, da bodo tudi druge os
novne šole zagotovile pogoje za devetletno šolanje. 

Dokončanje kanalizacije Volčji Potok, začetek gradnje ka
nalizacije Tunjice in nadaljevanje izgradnje kanalizacijske
ga sistema v Tuhinjski dolini so prioritete na področju varo
vanja okolja. Zagotovitev zdrave pitne vode tudi na območ
jih, kjer se prebivalci oskrbujejo z vaškimi vodovodi in po
vezava kamniškega vodovoda z zajetjem Iverje pa je zalogaj, 
ki ga bo žal v enem mandatnem obdobju težko izpeljati. 

Druge prioritete pa so ureditev mirujočega prometa~v me
stu, izgradnja rekreacijske osi ob Kamniški Bistrici, priprava 
prostorsko izvedbenih aktov za obrtno podjetniške cone, 
športno rekreacijskega centra, širitve pokopališč oz. pripra
va idejnih rešitev za novo pokopališče, izgradnja prenočit
venih zmogljivosti in tesnejša povezava vseh nosilcev turi
stičnega razvoja: Arboretum, golf igrišče, staro mestno jed
ro, Velika planina, dolina Kamniške Bistrice, Terme Snovik. 

Kako bi zagotovili čim boljše pogoje za življenje in delo 
mladih ter zadovoljivo število mest v organiziranem otroš
kem varstvu, saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi me
sta v otroških vrtcih? 

V Domu kulture so se že začela rušitvena dela za preure
ditev prostorov, ki bodo namenjeni mladinskemu centru. 
Usmeritve s finančnimi obveznostmi je na eni zadnjih sej že 
sprejel občinski svet. Zal pa se nismo opredelili med tremi 
možnostmi za izgradnjo prostorov, namenjenih otroškemu 
varstvu. S prihodnjim šolskim letom bo najmanj 160 otrok 
odšlo v prvi razred devetletke, vendar bo kljub temu potrebno . 
zagotoviti okoli 100 do 120 mest. Osebno se zavzemam za lo
kacijo pri OŠ 27. julija, vendar bo potrebno zagotoviti denar 

v višini okoli 300 mio SIT. Morda se bomo dogovorili za 
najetje posojila, čeprav sem prepričan, da bi tudi s pravič
nejšim sofinanciranjem otroškega varstva našli nekaj rezer
ve. 

Kaj boste storili za izboljšanje položaja kamniškega gos
podarstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, raz
voj dejavnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega ka
pitala? 

Zakon o lokalni samoupravi določa, da občina pospešu
je razvoj gospodarstva, podjetništva, kmetijstva. To seveda 
ni izvirna pristojnost občine, država pa v proračunu za ta 
namen ne zagotavlja denarja. Občina mora zagotavljati 
predvsem prostorske in druge pogoje. Kljub temu vsako leto 
namenjamo prek 10 mio SIT za subvencioniranje obrestne 
mere. Ugotavljamo, da kljub temu ni pretiranega odziva. 
Med obrtniki in podjetniki je premalo pobud in želja za po
večevanje števila delovnih mest. Sicer pa smo v kamniški 
občini v letošnjem letu prvič pod številom 1000 nezaposle
nih. 11-odstotna nezaposlenost v naši občini pomeni nekaj 
odstotkov pod republiškim povprečjem. Tujega kapitala se 
najbrž ne bomo branili, saj smo tik pred vstopom v Evro
po. Žal občina in župan ne moreta vplivati pri interesih tuj
cev, ampak je to odločitev podjetnikov, gospodarskih družb. 



JANEZ 
REPANŠEK 

Sem Kamničan, lesarski tehnik, samostojni podjetnik, 
spadam v srednjo generacijo, dejaven v gasilstvu, obrtni 
zbornici, rdečem križu, občinskem svetu, krajevni skupno
sti, član Planinskega društva Kamnik, pošten, delaven in 
priprav/jen pomagati drugim. 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in 
katerih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili pod
poro na volitvah? 

Kamnik je svojo veliko industrijsko kariero zaključil s 
propadom večine nosilcev razvoja občine in pa tudi regi
je. Da Kamnik potrebuje zdravo obrt in podjetništvo, vemo 
že nekaj časa, zato moramo poskrbeti za obrtne cone, v ka
terih bodo obstoječi novi obrtniki dajali sebi, zaposlenim 
in občini Kamnik boljši kos kruha. Zagotoviti je potrebno 
pogoje za izgradnjo turističnih kapacitet, ki bi pripeljali v 
našo neokrnjeno naravo ljudi s tem pa tudi zaslužek za za
poslene in tudi za pridelovalce zdrave hrane. 

Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje in de
lo mladih ter zadovoljivo število mest v organiziranem ot
roškem varstvu, saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi 
mesta v otroških vrtcih? 

Mladim je potrebno zagotoviti dobre pogoje za šolanje 
(osnovno, srednje, visokošolsko) v domačem kraju, po kon
čanem šolanju pa zaposlitev v občini. Za mlade bi bilo po
trebno zagotoviti prostore za izvenšolske interesne dejav
nosti, šport, plese, disco. 

Da je otroško varstvo že dalj časa rak rana je splošno 
znano, rešiti pa bi se ga dalo v najkrajšem možnem času, 

"s podpisom koncesij za otroško varstvo in pa z izgradnjo ali 
adaptacijo novih prostorov za potrebe vsaj 120-ih otrok. 
Nekaj otrok (približno 100) pa bi pridobilo varstvo z uved
bo devetletke in s tem sprostitve prostorov v vrtcu. 

Kaj boste storili za izboljšanje položaja kamniškega 
gospodarstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, 
razvoj dejavnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega 
kapitala? 

Kamniško gospodarstvo je v času po osamosvojitvi utr
pelo kar nekaj hudih udarcev, močno pa upam, da mu zdru
žitev Slovenije v EU ne bo prineslo še slabših pogojev za 
delovanje. Občina, kot taka direktno, ne more vplivati na 
samo poslovanje in odločitve, si pa lahko prizadeva, da s 
prostorskimi akti zagotovi dobre pogoje za širitev industri
je, obrti in turizma. Kar pa se tiče tujega kapitala, so in
vestitorji z, dobrimi nameni dobrodošli, je pa tako združe
vanje s tujimi partnerji in svež kapital izključno v domeni 
uprav družb ali podjetnikov samih. 

SILVA 
CEGNAR 

Rojena sem 1963. leta in z družino stanujem na Livarski uli
ci 5 v Kamniku. Skoraj dvajset let delovnih izkušenj v gospodar
stvu sem si nabrala kot ekonomski tehnik in na podlagi aktiv
nega znanja angleškega in nemškega jezika sodelovala v med
narodnih projektih. 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in kate
rih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo na vo
litvah? 

Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje in delo mla
dih ter zadovoljivo število mest v organiziranem otroškem var
stvu, saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi mesta v otroš
kih vrtcih? 

Kaj boste ste storili za izboljšanje položaja kamniškega gos
podarstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, razvoj de
javnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega kapitala? 

Že v svojih programskih točkah: 
Turizem - panoga bodočnost: 
Agresivna mednarodna promocija in organizirano trženje tu
rističnih danosti in kulturne dediščine, dodatne nočitvene ka
pacitete (hotel - poslovni turizem, tretje življenjsko obdobje), 
organizirano povezovanje in aktiviranje kulturnih dejavno
sti in športnih aktivnosti, 
Revitalizacija gospodarstva: 
Podpora novim programom zaposlovanja, povezovanja s tu
jimi trgi - tuja sovlaganja, industrijska cona, 
Izobraževanje - temelj bodočnosti: 
Posodobitev šol, povečanje kapacitet vrtcev, ŠCRM - medna
rodna matura, sem navedla osnovne cilje, za katere se zavze

mam, so pa med seboj zelo povezani in se medsebojno dopol
njujejo. Da pa bi lahko uresničili želje in potrebe občanov pa 
je nujno potrebno povezovanje znotraj občine med občinsko 
upravo, izvajalci in uporabniki, istočasno pa bi pritegnili ka
pital in zainteresirane nosilce posameznih dejavnosti izven 
občinskih meja, predvsem na mednarodnem področju. 

ANTON . 
HOČEVAR 

Rojen leta 1950 kot štirinajsti in zadnji otrok kmečkim star
šem v Hruševki - Tuhinjska dolina. Kot zadnjega me je dolete
la čast, da sem ostal na kmetiji. Torej sem kmet, delam kot kmet, 
mislim kot kmet in verjetno tudi izgledam kot kmet. Kljub vsem 
funkcijam in dejavnostim, ki sem jih in jih še opravljam, osta
jam to kar sem. Takoj moram potolažiti skeptike, ki vihajo nos 
nad kmetstvom, namreč, moja kmečka presoja in pamet me zle-

. pa nista pustili na cedilu! 
Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in kate

rih nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo na vo
litvah? 

Kamnik mora postati center vzhodno-ljubljanske regije. To 
bo uspelo ali ne uspelo v tem mandatu! Potrebno je nadalje
vati vse zastavljene projekte do realizacije, ureditev prome
ta v starem mestu in prometa mimo Kamnika, oživitev stare
ga mesta - strokovni pristop in potem realizacija, zagotovi
tev zdrave pitne vode na podeželju in v mestu. 
Zagotovitev čiščenja odpadnih voda v celi občini, kar je po
goj za razvoj turizma, ureditev razmer na Veliki planini (ce
sta, lastnina), ureditev parkirišč na mestnih vpadnicah - brez
plačno, v mestu pa uvesti časovno omejeno parkiranje. Ure
diti je treba povezavo z avtocesto na Želodniku, ustanovitev 
učinkovite mestne redarske službe. 
Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje in delo mla

dih ter zadovoljivo število mest v organiziranem otroškem var
stvu, saj že nekaj let več kot tristo otrok ne dobi mesta v otroš
kih vrtcih? 

Seveda podpiram vse znane oblike pozitivnega udejstvova-

nja mladih; športni klubi, skavti, taborniki, dejavnosti v okvi
ru mladinskega centra in podobno. Morebitne nove oblike pa, 
mislim, da morajo priti kot pobude s strani mladih ali pa stro
kovnjakov. Tu ne sme biti mesto za sajenje predvolilnih rožic. 
Otroško varstvo; vsekakor je treba izpeljati izgradnjo novega 
vrtca, obenem pa je nujno razmišljati o tistih otrocih, ki so v 
domačem ali zasebnem neorganiziranem varstvu. Če bi tem ot
rokom namenili neko primerno vsoto - minimalno v primerja
vi z vsoto, ki jo občina namenja otrokom v organiziranem var
stvu • bi vsaj delno odpravili krivico, ki se godi staršem teh ot
rok, obenem pa bi zagotovo zmanjšali pritisk na varstvo v vrt
cih. 

Kaj boste storili za izboljšanje položaja kamniškega gospo
darstva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, razvoj de
javnosti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega kapitala? 

Prihaja Evropa. Posledica tega bo nujno prilagoditev gospo
darstva. V ta namen obstajajo Evropski skladi. Za črpanje de
narja iz teh skladov so potrebni dobro pripravljeni programi. 
Dejstvo je, da Slovenija takšnih programov skoraj nima. Ugo
tovljeno je, da ob vstopu Slovenije v EU ne bo problem nepri
pravljenosti Evrope za sofinanciranje prilagoditve, pač pa bo 
problem, ker Slovenija ne bo sposobna razpoložljivega denar
ja izkoristiti. Tu mora nastopiti občina. Za potrebo izdelave pro
gramov mora organizirati svojo službo ali pa najeti podjetje, ki 
bo kos nalogi. V naši občini poznam ljudi in podjetja, ki so spo
sobni, pa tudi pripravljeni spopasti se z. nalogo. Treba jih je an
gažirati in jim dati pooblastila. Mogoče se komu zdi zadeva ne
pomembna, kar pa zagotovo ni! V teh skladih obstaja denar za 

kmetijstvo, turizem, obrt, podjetništvo, tudi za prestrukturira
nje velikih podjetij, za ekologijo, cestno in ostalo infrastruk
turo, kulturo in še marsikaj. Treba je imeti ideje, voljo do us
tvarjanja in pa znanje. Čas in denar za prilagoditev bo šel mi
mo nas, če ga ne bomo znali izkoristiti, bomo ostali brez, za
to mislim, da je za bodočega župana prioritetna naloga v teh 
prelomnih časih kar najbojša umestitev občine v novo nasta
li prostor tako imenovane »združene Evrope«. 

MARJETA 
HUMAR 

Rodila sem se v Kamniku. Diplomirala sem na Filozofski fakul
teti v Ljubljani. Najprej sem poučevala na Osnovni šoli Frana Al
brehta, potem sem postala asistentka na Inštitutu za slovenski jezik 
v Ljubljani, kjer sem delala pri Slovarju slovenskega knjižnega je
zika in pridobila specializacijo iz leksikografije. Ko seje ta projekt 
zaključil, sem bila imenovana za vodjo Sekcije za terminološke slo
varje. 

Kakšen je vaš pogled na nadaljnji razvoj Kamnika in katerih 
nalog se boste najprej lotili, če boste dobili podporo na volitvah? 

Najprej bi pregledala občinsko imetje. Deleže v družbah, ki ne 
prinašajo dobička, je treba prodati, ne pa da se izgube pokrivajo 
iz denarja davkoplačevalcev. Pregledala bi tudi najemne pogodbe, 
saj nekatere pehajo najemnike v propad. Z nižjimi najemninami, bi 
bilo treba zagotoviti preskrbo v vaseh in v Kamniku in oživitev mest
nega jedra. Pregledati je treba tudi vse odloke in ugotoviti, ali so 
potrebni spremembe, da bi olajšali življenje občanov. Za dobre od
loke sem si prizadevala že kot svetnica v občinskem svetu, pa mar
sikdaj nisem mogla uveljaviti tega, kar bi bilo boljše. 

Če bi bila izvoljena, bi s sredstvi, ki so na voljo občini, podpi
rala vsa podjetja in obrtnike. Kamniški kmetje morajo dobiti ustre
zen sejemski prostor. 

Marsikaj je treba narediti na področju komunale, da se bo izbolj
šal osnovni bivalni standard občanov. Najprej pa zaključiti tisto, kar 
se je že delalo, npr.: Kovinarska cesta. Treba je nadaljevati z grad
njo cest, razsvetljave in asfaltiranjem ulic (Smarca). Kanalizacija 
naj bi segla v vsa količkaj strnjena naselja (Tuhinjska dolina, Tu-
njice). Na zahtevnih hribovitih območjih je treba dobiti res kvali
tetne izvajalce, ne samo najcenejše. Pri gradnji kanalizacije na Ža
lah je bil eden od delavcev mrtev, ker je izvajalec gledal samo na 
to, kako bi čimprej končal. 

Marsikje še nimajo zdrave pitne vode (bolj oddaljene vasi in za
selki, npr. Vranja Peč, Pšajnovica, Tuhinjska dolina) ali pa je vo

dovod zastarel (tudi v središču Kamnika). Nadaljevati je treba z ' 
gradnjo vodohrumov in urediti lustniška razmerja za zemljo okrog 
vodnih zajetij in vodohrumov. 

Ijtčeno zbiranje odpadkov se nikamor ne premakne. Mislili bi 
morali tudi na predelavo odpadkov in na gradnjo odlagališča v ok
viru regije, da bi bili samostojni in neodvisni od Ljubljane. 

Bolj bo treba gledati na varovanje okolja. Če okoli 40 % odstot
kov ljudi umre zaradi raka, bi se morali vprašati, kje so vzroki. Tu 
mora biti občina dejavna. Ni prav, da se proti onesnaževalcem bo
rijo samo najbližji prizadeti, kot je bilo na Duplici, pač pa bi mo
rala imeti tu vodilno vlogo občina s svojimi strokovnjaki. 

Kamnik potrebuje obvozno često. Zamisel, da bi gradili obvoz
nico na zahodni strani mesta: pod Zapricami, skozi železniški pre
dor, je po mojem iluzija. Taka cesta bi preveč zarezala v mestno jed
ro in bi bila predraga. Ena od mogočih rešitev je cesta proti Komen
di. 

Avtomobili ne smejo zavladati po vseh zelenicah. V Kamniku SO še 
nekatere možnosti za ureditev parkirišč, v glavnem pa bodo morali 
investitorji novih stavb poskrbeti za podzemna parkirišča. Glede na 
povečan promet je treba urediti pločnike in kolesarske steze (Tuhinj
ska dolina, Volčji Potok, Šmarca, Duplica, Kamnik, Korenova pot), 
zlasti pa v bližini šol. Označiti in urediti je treba tudi prehode za pešce 
(Kamniška ulica v Šttuirci in drugod). Urediti je treba zemljiškolast-
niške zadeve v zvezi s cestami. Prav bi bilo, da nekdanji lastniki ne 
bi več plačevali davkov za zemljo, kjer potekajo ceste. 

Občina mora takoj pripraviti pogoje za nadaljevanje izgradnje 
obrambnega nasipa ob Kamniški Bistrici, sicer nam bodo visoke vo
de spet povzročile veliko škodo. 

Kako bi zagotovili čimboljše pogoje za življenje in delo mladih 
ter zadovoljivo število mest v organiziranem otroškem varstvu, saj 
ž.e nekaj let več kot tristo otrok ne dobi mesta v otroških vrtcih? 

Ironija je. da v reklamah za prodajo stanovanj v soseski Mali 

grad ponujajo vrtec, čeprav je na listi čakajočih že zdaj več kot 
300 otrok. Takoj bi se zavzela za večanje kapacitet. Manjkajo pa 
tudi otroška in športna igrišču, kijih nimajo niti vse šole, in pa 
pokriti bazen za športnike in rekreativce. 

Prizadevala si bom za dobro delovanje centra za mlade, ki naj 
bi mladim ponudil aktivno razvedrilo in preživljanje prostega ča
sa brez drog in alkohola. Podpirala bom kulturna in športna druš
tva, tabornike, skavte, mlade planince, glasbeno šolo. 

Prihodnost občine temelji na mladih družinah in ljudeh z 
ustrezno izobrazbo. Šolarjem in študentom je treba zagotoviti šti
pendije, mladim družinam pa stanovanja. 

Podpirala bom. večanje kapacitet domu starejših občanov in 
pomoči na domu, kar olajša in polepša življenje starostniku in nje
govim domačim. 

Skupaj s prostovoljci in Karitasom si bom prizadevala za tiste, 
ki prebivajo na cesti, da bi imeli hrano, obleko in toplo zavetje. 

Kaj boste storiti za izboljšanje položaja kamniškega gospodar
stva, podjetništva, obrti in turizma? Ohranitev, razvoj dejavno
sti in delovnih mest tudi s pomočjo tujega kapitala? 

Prihodnost Kamnika ni v industrijskih gigantih, pač pa v pod-
' 'jetništvu, turizmu, kmetijstvu, kulturi. Občina tu lahko marsikaj 

stori - z ugodnimi krediti, ustreznimi zazidalnimi načrti, z obrt
niško ali industrijsko cono, z olajšavami za tiste, ki bi ponudili no
ve zaposlitve, oživitev starega mestnega jedra, boljše življenje 
kmetij ipd, 

Z vključitvijo v Evropsko unijo bo prišlo tudi do večjih tujih 
vlaganj. Mislim, daje to možnost za uspešnost slovenskega in 
kamniškega gospodarstva. 

Da, vendar je treba vedeti, kdo od tujcev vlaga. 
Kot županja si bom prizadevala, da bi ljudje v kamniški obči

ni imeli delo, zaslužek, možnosti za razvedrilo, ustrezno zdravstve
no oskrbo, da bi se čutili varne. 
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Gordan 
Ambrožič 
Malenšek 

Igor 
Podbrežnik 

Vincenc Polak Franc 
Poljanšek 

Vida Romšak Milan Sušnik 

Majda Tratnik Vekoslav 
Ponikvar 

Mihael Horvat Marija Danijela 
Aparnik 

Ivan Kovač Marko 
Starovasnik 

št 
Mihael Romšak Albin Repanšek 

Dragotin Slavka Repše 
Štupar 

Prvi vol i ln i lističi že oddani 

T a t j a n a S o n j a R o t - D j a l i l , k a n d i d a t k a Z L S D z a k a m n i š k o ž u p a n j o 

Naj s e s l i š i t u d i t v o j g l a s ! 
Združena lista socialnih demokratov želi z geslom letošnjih volitev "Da se sliši tudi tvoj glas« opo
zoriti na nenadomestljiv pomen stališč in pogledov ljudi na majhne in velike probleme naše države. 
Vse prevečkrat namreč politika in oblast delujeta egoistično in daleč od ljudi. Očitno je, da se pre
malo poslušamo in to moramo spremeniti. 
Združena lista želi prenesti pomemben del stališč in pogledov ljudi v odločanje tudi na lokalni ravni. Pri tem 
je še posebej pozorna do tistih opozoril, hi posebej poudarjajo povečevanje socialnih razlik. Združeni listi gre 
namreč za to, da s svojim vplivom doseže, da imamo vsi ljudje, ne glede na socialne in druge razlike, enake 
možnosti za uspeh v življenju in delu. 
Iz našega volilnega programa, za katerega se bomo svetniki ZLSD in županja zavzemali v prihodnjem razvoju 
kamniške občine, samo nekaj poglavitnih usmeritev. 

Prelepo naravno okolje, ki so nam ga zapustili naši predniki kot neprecenljivo kulturno dediščino, nam bo slu
žilo kot podlaga za razvoj našega mesta in podeželja, kjer bodo ljudje v čistem okolju radi in dobro živeli. 
Ustavili bomo nazadovanje našega gospodarstva in ustvarili pogoje za njegov razvoj, da bo najbolj vitalen in 
sposoben del ljudi ostajal doma in se priseljeval k nam živet in ustvarjat in ne le stanovat. 
Poskrbeli bomo, da bo naša občina pomemben del regije, ki bo ustvarjala možnosti za delo in zaslužek, vre
den človeka. 
Ha ravni občine bomo ustvarjali pridobitve socialne države. S strpnostjo in dogovarjanjem bomo presegali 
nasprotja med mlajšo in starejšo generacijo, med spoloma, med delavci in dajalci dela. 
• Vsi naši otroci morajo imeti enake možnosti za razvoj, zato bomo zgradili nov vrtec in organizirali 

druge oblike varstva in vzgoje predšolskih otrok, kot bodo želeli njihovi starši. 
• Zagotovili bomo prostorske in druge pogoje za kvalitetno devetletno šolo za vse učence. 
• Pomagali bomo mladostnikom in vsem, ki se želijo izobraževati na sredinih in višjih šolah. Zagoto

vili jim bomo tudi pogoje za njihovo kulturno in športno ustvarjalnost. 
• Dogradili bomo Dom starejših občanov, zgradili varovana stanovanja, razvijali najrazličnejše obli

ke pomoči našim starejšim občanom, da bodo lahko varno in srečno uživali starejša leta svojega 
življenja. 

• Skupaj z vsemi, ki so pripravljeni sodelovati, bomo poskrbeli, da se bodo v naši občini pod kam
niškimi planinami vsi občani počutili varne in zaželene. 

Kandidatka za županjo Tatjana Sonja, Kot Djal i l 
Rojena sem bila 5. septembra 1947 v Ljubljani, v družini učiteljev Ma
rije in Srečka Rota, ki sta skoraj vso svojo delovno dobo posvetila skr
bi za otroke in mladostnike kamniškega Zavoda za usposabljanje inva
lidne mladine. Prav to, da se je vsa naša družina čutila kot del velike dru
žine otrok, ki so se usposabljali za življenje ter delavk in delavcev za
voda, je v veliki meri opredelilo mojo življenjsko pot. 
V Kamniku sem končala osnovno šolo in gimnazijo ter nato študirala so
ciologijo v Ljubljani. 
največji del svoje poklicne življenjske poti sem kot vzgojiteljica in uči
teljica posvetila otrokom s posebnimi potrebami, srednješolcem v Ljub
ljani in učencem osnovne šole na Duplici. Kot sekretarka Mestne zve
ze prijateljev mladine Ljubljana sem se kot vzgojiteljica posvečala raz
voju skrbi za otroke na področju zdravstvenega varstva, prostega časa, 
vzgoje in izobraževanja, kulture, socialnega varstva, pravic otrok ... 
Poklicno in kot prostovoljka sem sodelovala v mnogih organizacijah, ki 
so imele v svojih programih skrb in delo za otroke, družine in strokov
njake za delo na teh področjih. 
nekaj let sem delala tudi v informativno-dokumentacijskih in knjižnič
nih dejavnostih. 
V zadnjem času se posvečam predvsem delu v stranki. Sem predsedni
ca OO ZLSD v Kamniku, svetnica v občinskem svetu občine Kamnik, pred

sednica odbora za družbene dejavnosti pri občinskem svetu, veliko pa delam tudi na humanitarnem področju. 
Od mladih let sem sodelovala v raznih družbenih organizacijah: taborniški, planinski; Rdeči križ, Zveza prija
teljev mladine, Zveza klubov OZn, Amnestv International... 
Že kol študentka sem na fakulteti spoznala indonezijskega študenta Usmana Djalila. Letos mineva že 41 let, 
kar živi in dela v Sloveniji, že dolgo je tudi državljan Slovenije. Skupaj sva ustvarila družino trem otrokom, 
hčerki Kartini (študentka Visoke šole za socialno delo), sinovoma Bachtiarju, končal pravo in magistraturo iz 
prava Evropske unije, ter Surya, 3. letnik gimnazije. 

Vabimo vas, da na bližnjih volitvah podprete kandidate in kandidatke Združene liste socialnih demo
kratov. Smo ljudje, ki želimo svoje izkušnje in znanje dati na razpolago za skupno dobro. Pri tem nas 
ne bodo vodili osebni ali le strankarski interesi, temveč predvsem interesi kraja, ki mu bomo služili. 

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV Kamnik 

Volivci, ki bodo na 
dan volitev, na Marti
novo nedeljo, odsotni 
s kraja bivanja, pa že
lijo uveljaviti svojo dr
žavljansko pravico do 
glasovanja, v teh dneh 
izpolnjujejo volilne 
glasovnice na voliščih 
za predčasno glasova
nje. Volivci z območja 
občine Kamnik pred
časno glasujejo za žu
pana, člane občinske
ga sveta občine Kam
nik, člane svetov kra
jevnih skupnosti in 
predsednika Republi
ke Slovenije na volišču 
v prostorih občinske 
zgradbe, kije odprto 
še danes do 17. ure. 

SAŠA MEJAČ 

DOPOLNILO K OBJAVLJENIM VOLILNIM LISTAM KANDIDATOV 
ZA VOLITVE V OBČINSKI SVET OBČINE KAMNIK 

V Kamniškem občanu št. 18 (stran 7) z dne 25.10.2002, je OVK objavila sezname list kandidatov 
za lokalne volitve v letošnjem letu. 
Pri prenosu podatkov je bil pri navedenih kandidatih, ki kandidirajo na listah kandidatov za občinski svet, 
izpuščen podatek o poklicu in v nekaterih primerih o delu, ki ga kandidat opravlja. 
Z objavo spodnjega dopolnila se zgoraj navedeni manjkajoči podatki dopolnijo. 

V O L I L N A ENOTA ŠT. 1 
10. ZDRUŽENA LISTA SOCIALN IH D E M O K R A T O V • 

/LS I )-OO K A M N I K 
1. JANEZ HRIBAR, SREDNJA SOLA 
2. MAR JAN KRIŽNIK, GRADB. DELA 

V O L I L N A ENOTA ŠT. 2 
i ZELEN I SLOVENI JE - OO K A M N I K 
1. IZTOK ALBREHT, TISKAR 
2. S L A V K A VEROVŠEK, ŠPORTNI P EDAGOG 
3. MARIJA PODJED, VARNOSTNI INŽENIR 
4. GABRIJEL RESN1K, EKONOMIST 
5. ŠTEFKA POPIT, T R G O V K A 
fL OBRTNO POPJETNIŠKA USTA 
1. CIRIL G R K M A N , MIZAR 
2. JOŽEF VOLOVŠEK, MIZAR 
3. M A R K O SUŠNIK, GOSTINEC 
L NPS-NAPREJ SLOVENIJA 
I. A N T O N PLAHUTNIK. USNJARSKI TEHNIK 
L N.Sj_-NOVA SLOVENI JA . 

KRŠČANSKA L JUDSKA S T R A N K A . OO K A M N I K 
1. PRIMOŽ ŠTELE. ABS. BIOLOGIJE 
2. F R A N C PRODNIK, UNIV. DIPL. OEC. 
3. D A M J A N HANČIČ, PROF. ZGOD. 
5. CECILIJA PLEVEL, EKONOMISTKA 
L S L O V E N S K A L JUDSKA S T R A N K A 
1. F R A N C POGAČNIK, UPRAVNIK KGZ 
2. F R A N C GAL IN , OPERATER 
4. F R A N C SENOŽETNIK, ŠOFER 
8, SMS - STRANKA MI,APIH SLOVENIJE 
2. R O M A N DROLC, STR. TEHNIK 
V O L I L N A ENOTA ŠT. 3. 
1 DEMOKRATIČNA S T R A N K A UPOKO JENCEV -

DESI1S - 0 0 K A M N I K 
1. MAR JAN SCHNABL, VZDRŽEVANJE Z V E Z 
2. GITA SLOVŠA. EK. TEHNIK 
i ZELEN I SLOVENI JE • OO K A M N I K 
1. ESMA RAKOVIČ, OBRAČUN PLAČ 
2. MAR JAN BERGANT, DIPL. ORG. DELA 
3. MARIJA DOLENC, EK. TEHNIK 
4. NIKOLAJA INDIHAR, ZOBOTEHNICA 
5. MIROSLAV ŠUŠTAR, GOST. D E L A V E C 
6. PETRA ROBIČ, KOM. DELA 
7. EMILIJA K R A G E U , UNIV. D IPL ORG. DELA 
4, OBRTNO PODJETNIŠKA LISTA 
1. TOMAŽ L U K A N , INSTALATER 
2. UROŠ JEREB, GOSTINSTVO 
3. MAR JAN AJTN1K, 

IZDELOVANJE KOV. PREDMETOV 
L. N.S i-NOVA SLOVENI JA , 

KRŠČANSKA L JUDSKA S T R A N K A • OO K A M N I K 
1. V ILKO DOBOVŠEK. REFERENT 
2. IVAN SEKAVČNIK, UDIS STR. 
6. DARJA PIRŠ, ING. LESARSTVA 
L S L O V E N S K A L JUDSKA S T R A N K A -

S L S - 0 0 K A M N I K 
1. F R A N C OREŠNIK, VODJA RTG 
2. STANKO CERAR, UNIV. DIPL ING. GEODEZIJE 
4. ALOJZ FIDLER, INŽENIR 
6. VALENT IN PIBERNIK, ING. AGRONOMI JE 
7. JOŽE T O M E U , M A G . EKONOMIJE 
8. S O C I A L D E M O K R A T S K A S T R A N K A SLOVENI JE 
2. RUDI VERŠNIK, ANALITIK 
3. M A K S CHIAPPOLINI, STR. KLJUČAVNIČAR 
5. MIRKO K L E M E N , LESAR 
6. JANEZ PANČUR, TEHN. PREGLEDI VOZIL 
7. METOD HUMAR , K A M N O S E K 
•L SMS - S T R A N K A M L A D I H SLOVENI JE 
1. ALEŠ ZOBAVNIK, STR. TEHNIK 
2. ROBERT PROSEN, POSLOVODJA 
10. ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH D E M O K R A T O V -

Z L S D - O O K A M N I K 
2. FAD ILA BUŽIMKIČ - HALILOVIČ. KONTR. DEJ. 
3. MAR JAN BERGANT, VODJA V O Z N E G A PARKA 
5. ZVONIMIR KOLENIK, ING. ELEKTROTEHNIKE 
6. M A R T A ŽERKO, ABS. VEKŠ 

V O L I L N A ENOTA ŠT. 4 
L L I B E R A L N A D E M O K R A C M A SLOVENI JE • LDS • 

O O K A M N I K 
1. DEMITRIJ PERČIČ, 

UNIV. D IPL OBRAMBOSLOVEC 
2. O L A F GRBEC, SEKR. ŠPORTNE Z V E Z E K A M N I K 
3. KLAVDI J K O D E R M A N , DIREKTOR 

4. MATEJA POLIANŠEK, UNIV. DIPL BIOLOGINJA 
5. MARIJA FABČIČ, UNIV. DIPL EKONOMIST 
7. JOŽE ZAGORC, UNIV. DIPL EKON. 
8. M A R K O MARČEC, TRG. TEHNIK 
9. RUDOLF DR. R IZMAN, DR. SOC. ZNANOSTI 
10. M A K S I M I U A N LAVRINC, UNIV. D IPL PRAVNIK 
L DEMOKRATIČNA S T R A N K A U P O K O J E N C E V 

SLOVENI JE - DESUS - OO K A M N I K 
1. G O R D A N AMBROŽIČ MALENŠEK, 

KMET. IN STR. TEHNIK 
2. IGOR PODBREŽNIK, DIPL. STR. ING. 
3. V INCENC POLAK, D IMNIKAR 
6. V E K O S L A V PONIKVAR, DIPL. ING. KEMIJE 
7. MIHAEL. HORVAT, DIPL. OEC. 
8. MARIJA DANI JELA APARNIK, 

GLASBENA PEDAG. 
9. DRAGOTIN ŠTUPAR, KOV INAR , 
10. S L A V K A REPŠE, RAČUNOVODJA 
A_ ZELEN I SLOVENI JE - O O K A M N I K 
1. DANIJEL KOVAČIČ, ORG. DELA 
2. MARIJA REBA, DIPL BIOLOG 
3. JANEZ PIRŠ, V K V KLJUČAVNIČAR 
4. JANEZ SEDUŠAK, KUUČAVNIČAR 
5. KATJA MIHELČIČ, VRT. TEH. 
6. CIRIL SIMIČAK, TRG. POSLOVODJA 
7. EVICA GRIIJ, TEKS. KEM.TEHNIK 
8. Z D E N K A BRICEU, TEKST. TEHNIK 
9. MIRKO KLEMENC , LIČAR 
10. O L G A FRANK, TEH. RISAR 
L OBRTNO PODJETNIŠKA USTA 
I. M IHAEL RESNIK, GOSTINEC 
3. JOŽE TONI, IZD. GOST. OPREMI
ŠE N .S i-NOVA SLOVENI JA . 

KRŠČANSKA L JUDSKA S T R A N K A - O O K A M N I K 
1. 

2. 
3. 
4. 
5. 

MARJETA HUMAR , VODJA SEKCIJE 
Z A TERMINOLOŠKE SLOVARJE 
DANIJEL BEZEG, PROF. MAT. IN FIZIKE 
JANEZ STRAŽAR, PROJEKTANT 
SLAVICA NAV1NŠEK, PROF. SLAVISTIKE 
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V KS SMARCA SMO GRADILI 
K O M U N A L N O INFRASTRUKTURO 

Člani sveta KS Šmarcu na čelu s 
predsednikom univ. dipl. ing. Iva
nom Sekavčnikom končujemo 
drugo mandatno obdobje, zato je 
prav, da se spomnimo na radosti 
in težave, ki smo jim bili priča v ob
dobju našega delovanja. Pretežno 
smo se posvečali urejanju komu
nalne infrastrukture. 

Takoj po formalnem prevzemu 
funkcije v svetu KS smo bili po
stavljeni pred eno najtežjih nalog -
izgradnjo kanalizacije. Potrebno je 
bilo obiskati preko tristo gospo
dinjstev v kraju in se dogovoriti o 
deležu sofinanciranja, ki je znašal 
30% investicijske vrednosti, 70% 

pa je za ta projekt iz proračuna na
menila občina. Skupna vrednost 
investicije je bila 170 mio SIT, zgra
jeno je bilo 7.200 m kanalizacijske
ga omrežja. Gradnja se je pričela v 
proračunskem obdobju 1996-97 
in zaključila leta 2000. 

Istega leta smo v veselje kraja
nov uspeli s pomočjo sponzorjev, 
občine in z lastnimi sredstvi obno
viti kulturno dvorano. Vrednost in
vesticije je znašala 6,5 mio SIT. Le
po urejena dvorana služi za števil
ne kulturne prireditve ter izvajanje 
organizirane rekreacijske dejavno
sti za krajane. Pred mesecem dni je 
bila obnovljena tudi streha nad de-

Vabimo Vas, 

da volite svetnike 

in županjo 

iz Nove Slovenije 

M, S i - Novo Slovenijo, Krš
ćansko ljudsko stranko smo le
ta 2000 ustanovil i zaradi ne
sprejemlj ivega povezovanja 
takratnega SLS vodstva v 
skupn i S L S+SKD z LDS , 
Z L S D , DeSUS. 

V novo N.Si je vstopilo sko
raj 9 0 % vseh bivših članov 
S K D . Tudi zdomske podružni
ce predvojne SLS iz A rgen t i 
ne, Z D A , Kanade, ... so se p r i 
družile N.Si. 

Tako v sicer širše zastavlje
ni N.Si, ki okrog sebe združuje 
vse državljane, ki pošteno in 
dobro mislijo, v veliki 'meri na
dal ju jemo tradic i jo prejšnje 
S K D - tudi na Kamniškem. 

Obnova in vrnitev celotne
ga samostana frančiškanom, vr
nitev župnišča na Šutni, dobr 
šen del izgradnje OŠ Šmartno, 
celotna komuna lna obnova 
Šutne, rekonstrukci ja in asfal
tiranje mnogih cest na pode
želju, tudi na G o z d , dosežena 
preusmeritev avtoceste z ob 
močja Tuhinjske doline, obno
va asfalta vseh ulic v središču 
Kamnika, odkup K ina D o m za 
potrebe občanov, komple tna 
zasnova izgradnje pl inovodne
ga omrežja, izgradnja malone 
celotnega telefonskega omrež
ja, ... vse te najpomembnejše 
stvari smo ljudje iz takrat vo
dilne S K D v občini izpel ja l i , 
predvsem do leta 1994, v pič
lih treh letih. 

Zaupajte nam vaš glas, ob
krožite št. 6 N S i n a glasovni
ci za občinski svet, da bomo 
lahko nadaljevali še uspešneje, 
saj se nam je pridružila še vr
sta mladih nadarjenih ljudi. - Z 
županjo prof. Marjeto Humar, 
z njenimi 12-letnimi izkušnja
mi pr i delu na občini, se bo 
uspešno delo na občini lahko 
začelo takoj, brez uvajanja in 
z geslom: do vseh enaki! Pa še 
to: N e bojte se za svoje 
skromne pokojn ine ! Nobena 
sprememba oblasti, še najmanj 
pa občinske, vam j ih ne more 
odvzet i - saj ste si j ih pošte
no zaslužili. Neupravičeno v i 
soke poko jn ine pa bi b i lo 
prav, da se znižajo in s tem 
povečajo najnižje! 

Na glasovnici za župane 
obkrožite štev. 9 (na koncu) 

za Marjeto Humar! 
Koal ic i ja Slovenija, N.Si in 

SDS vam priporočamo pošte
no kandidatko za predsednico 
države g. Barbaro Brezigar. 
Zanjo obkrožite na vol. lističu 
štev. 3! 

lom, kjer je knjižnica, vrtec in pro
stori KS v obsegu 360 m2. Vred
nost investicije je znašala 2,8 mio 
SIT, ki smo jih pridobili iz občin
skega proračuna, del sredstev pa 
je primaknila tudi KS. 

Po uspešno zaključenem pro
jektu kanalizacije smo se lotili ure
janja ulic v našem kraju. Na eni od 
sej smo najprej sprejeli vrstni red 
urejanja le teh. Sistem dela poteka 
tako, da se pred pričetkom uredi-

Popravek 
V Kamniškem občanu št. 18 

(stran 7) z dne 25.10. 2002, je 
OVK objavila sezname list kan
didatov za lokalne volitve v le-
tošnem letu. 

V objavljenih seznamih kan
didatov za župana in list kandi
datov za občinski svet je pomo
toma napačno objavljena krati
ca politične stranke Nova Slove
nija - krščanska ljudska stranka. 
Pravilna kratica je N.Si 

Občina Kamnik -
Občinska volilna komisija 

jo lastninske zadeve (prenos last
nine v javno dobro, kjer ta še ni 
prenesena), šele potem se pristopi 
k urejanju odvodnjavanja ulice, 
pripravi kablov za javno razsvetlja
vo, napeljavi uličnega plinskega 
omrežja, utrjevanju in na koncu še 
asfaltiranju. Od leta 1999 do vključ
no v letošnjem letu je bilo na novo 
asfaltiranih 15 ulic'v skupni dolži
ni 1700 metrov, samo preplastene 
pa so bile štiri ulice v skupni dolži
ni 600 m. Kabelski razvod za javno 
razsvetljavo je bil izveden v dolži
ni 2300 m, dokončane javne raz
svetljave pa je bilo v treh ulicah v 
skupni dolžini 630 m. Lahko ugo
tovimo, da je bilo v infrastrukturo 
našega kraja v teh letih vloženo 
217 mio SIT. Seveda pa vedno s 
ponosom povemo, da smo krajani 
sodelovali z lastnimi sredstvi v viši
ni 30%. 

Istočasno z zaključevanjem iz
gradnje kanalizacijskega omrežja 
se je v KS pričela izgradnja primar
nega plini fikacijskega omrežja. Tu
di tu smo se srečevali s problemi na 
terenu že na samem začetku. Spor
na je bila pogodba, ki jo je koncesi-
onar poslal krajanom, kjer je bila 
napisana zahteva po plačevanju 
pavšalnega nadomestila tudi v pri
meru, če se plin ne koristi. Po inter
venciji Občine se je stvar uredila, ta
ko da je izvedenih približno 200 
hišnih priključkov, od tega je skoraj 
30% tudi rednih odjemalcev. 

Po težavnih in dolgotrajnih po
govorih z Direkcijo za državne ce
ste smo uspeli, da smo končno do
bili osvetljeno križišče na železniš
ki postaji in da se v teh dneh do
končuje odstavni pas za avtobus
no postajališče vključno z ureje
nim prehodom za pešce. 

V letošnjem letu je bila izdelana 
projektna dokumentacija za ploč
nik ob cesti Kamnik-Domžale, ta
ko da bo celotna Kamniška cesta 
imela na obeh straneh pločnik od 
semaforja do konca Šmarce. Izved
ba projekta je načrtovana za pri
hodnje leto, tako kot tudi nadalje
vanje urejanja ulic. Obseg del pa je 
seveda omejen s sredstvi, ki bodo 
za to investicijo namenjena v ob
činskem proračunu. 

Ob kroničnem pomanjkanju 
sredstev v občinskem proračunu 
lahko vendarle z veseljem ugotav
ljamo, da smo s pomočjo nas kra
janov uspeli v teh letih uresničiti 
kar nekaj velikih projektov in tako 

Gasilski duh nas povezuje 
Oktober, mesec požarne varno

sti, se_ bo skoraj iztekel. Gasilci 
PGD Šmartno smo bili v tem me
secu še posebej aktivni. Poudarek 
smo namenili preventivni dejav
nosti. V vseh gospodinjstvih KS 
Šmartno in Pšajnovica smo pred
stavili nabavo in servisiranje gasil

nih aparatov, kajti zavedamo se, 
da je takojšnja zadušitev začetne
ga požara najbolj učinkovita in 
pušča najmanj posledic. Že tradi
cionalno je postalo vsakoletno 
srečanje z učenci nižjih razredov 
OŠ Šmartno, kjer smo zopet oži
veli delovanje društva Mladi gasi
lec. Seveda ni manjkala samostoj
na gasilska vaja in udeležba na 
skupni vaji sektorja Tuhinj. 

Še posebej pa bi radi predstavi
li izviren način druženja gasilcev, 
ki smo ga v avgustu organizirali v 
Šmartnem. 

Na 10., že tradicionalnem sreča
nju, smo se zbrali gasile] iz vseh 
osmih gasilskih društev Šmartno, 
ki so ustanovljena na območju 
Slovenije in sicer: Šmartno na Po
horju, Šmartno pri Slovenj Grad
cu, Šmartno ob Paki, Šmartno v 
Rožni dolini, Šmartno ob Dreti, 

Šmartno pri Litiji, Šmartno ob Sa
vi in Šmartno v Tuhinju. Pred de
vetimi leti, 22. avgusta 1993, smo 
sč na pobudo našega tedanjega 
poveljnika Toneta Rajsarja srečali 
prvič. Od tedaj se vsakoJeto sre
čamo v enem od krajev Šmartno. 
Lani so bili gostitelji gasilci Šmart-

na pri Slovenj 
Gradcu, ki so praz
novali častitljivo 
120-letnico obsto
ja. V dopoldan
skem času se je 
pet ekip pomerilo 
v malem nogome
tu, popoldne pa so 
se vse ekipe zagri
zeno borile v 
športno-gasilskih 

v /̂'/£r̂ ;;'sM;i »igrah brez me-
flflf/ffifif«)« ja < ( Nj toliko po
membno, kdo je zmagal; važnejše 
je, da;smo se srečali, si izmenjali 
mnenja in izkušnje, primerjali 
opremljenost in usposobljenost. 
Ponosni smo, da so bili med nami 
tudi zlati olimpijski gasilci iz 
Šmartna na Pohorju. Nekateri čla
ni ekip se srečujejo kar vsako leto 
in se med seboj že dobro pozna
jo. 

Želimo, da bi taka in podobna 
srečanja krepila duh solidarnosti 
in pripadnosti gasilstvu, kajti v 
vsakdanjem pehanju za službo, 
denarjem, se čedalje bolj oddalju
jemo med seboj in zapostavljamo 
osebni stik. 

Naj mine oktober, mesec po
žarne varnosti, pa tudi naslednji 
meseci, mirno in varno - tako za 
gasilce kot tudi za vse občane. 

FRANC RESNIK 

ponovno premakniti kolo razvoja 
v našem kraju, Ravno te dni je v 
svojem polnem sijaju zasijala fasa
da farne cerkvice Sv. Mavricija tu
di v nočnem času, kar je še zlasti le
po videti na poti proti Mengšu. 

Tako kot se veselimo vsake pri
dobitve v kraju, pa nas žalosti van
dalsko vedenje nekaterih posa
meznikov, ki uničujejo železniško 
postajališče, obcestne svetilke in 
reklamne panoje. Menimo, da se 
moramo takšnemu početju upreti 
z vsemi sredstvi in obelodaniti ne-
vzgojene razbijače, ki uničujejo 
našo skupno imovino in blatijo 
ime našega kraja. 

RUDI VERŠNIK 

Apoštovani volivci! 

Č E 5 0 6 T E VOLILI 

ZELENE KAMNIKA 

5 0 & T E IZBRALI 

Č L O V E K A V R E D N O ŽIVLJENJE! 

v. 
SPOŠTOVANE VOLIVKE IN VOLIVCI! 

; , KANDIDAT ZA ŽUPANA OBČINE KAMNIK 
I/Tone SMOLNIKAR 

Vesel bom, če bomo tudi v prihodnjem štiriletnem obdobju v 
kamniški občini stopali z vsaj tako trdnimi, razvojnimi koraki kot 
doslej. Ozrimo se okoli sebe, pozabimo na ozke osebne in stran
karske interese in si priznajmo, da je bilo narejenega veliko, mno
gokrat tudi z velikimi napori župana, občinske uprave, občinskega 
sveta. 
Večino razvojnih nalog je občinski svet sprejel že v tem manda
tu. Zakonodaja in način financiranja občine nas omejuje, da bi 
posegli tudi na vsebine, ki bi jih želeli uresničiti. V mislih imam 
predvsem naloge, za katere je zadolžena država in bi morala z a 
gotavljati tudi denar. Zato ostanimo v okviru dejanskih možnosti 
s pogledom na celovit razvoj občine Kamnik, ki sodi med večje, 
tako po številu prebivalcev kakor tudi po površini. 
- Zagotovimo približno enake pogoje za devetletni osnovnošolski 

program, 
- vsaj sto novih mest v otroških vrtcih, 
- nadaljujmo z obnovo in dokončajmo Dom kulture, kjer bodo 

našli mesto številni kulturni ustvarjalci, 
- zdrava pitna voda in novi kanalizacijski sistemi, skrb za okolico 

in čistejši zrak so pogoj za zdravo bivanjsko okolje, 
- urejen mirujoči promet, kolesarske in sprehajalne poti ob Kamniški Bistrici lahko ponudijo še lepši izgled 

mestu, 
- urejena športna igrišča, Arboretum, igrišče za golf, Terme Snovik, Velika planina, Stari grad, pridobitev no

vih nočitvenih zmogljivosti so osnova za združitev moči vseh dejavnikov našega turističnega razvoja, 
- zagotoviti predvsem prostorske pogoje za razvoj podjetništva in obrtništva (spremembe srednjeročnega pro

storskega plana nudijo pogoje, zasebna lastnina in postopki denacionalizacije žal ne), 
- že doslej vzorno urejena pomoč na domu mora najti še druge vsebine pri zagotavljanju skrbi za starejše 

občane, 
- ob stanovanjski gradnji moramo nameniti prednost predvsem mladim družinam in socialno ogroženim, z a 

gotoviti stanovanja tudi za invalidne osebe, 
- poskrbimo za naše osebno in skupno varno življenje....... 

To je le del nalog, ki jih bomo morali uresničiti v prihodnjih letih. Želim, da bi bilo čimveč želja uresničenih 
tudi v vsakdanjem življenju. Vesel bom, če bomo storili še kaj več, tudi tisto, kar je v tem trenutku težko na
povedati. 
Zato: združimo moči! 

Nadaljujmo slaipaj 

Naročnik oglasa: Tone Smolnikar 

tone SMOLNIKAR 

Znamo, z m o r e m o , ž e l i m o . . . 
Povabilo k sodelovanju na lokalnih volitvah te le stežka pusti hladne
ga. Možnosti odzivanja pa je več; od tistega, me sploh ne zanima, naj 
o problemih ožje skupnosti razmišljajo drugi, do privoljenja, z zavestjo 
in prepričanjem, da lahko za domače okolje kaj koristnega sto
rimo tudi v politiki. 
Vstopili smo v novo tisočletje. Tak vstop simbolično pomeni nov za
četek, pomeni pogled naprej in nas vodi stran od preteklosti. Tega se mladi zavedamo, zato naša skrb velja prihod
nosti, prizadevanju za veselo in uspešno življenje nas vseh. 
Ne želimo se ozirati v preteklost, ker te preteklosti nismo živeli, smo pa opazovali, kako se v zadnjih letih politični prostor 
razhaja, kako več, kot blaginja Slovencev, strankam pomeni oblast in politična moč. 
Čas je že, da v Kamniku pozabimo na strankarske razprtije, saj zanje ni prostora, sploh ne ob vstopu v Evropo, 
ko bomo morali močno zavihati rokave, da nam bo uspelo ohraniti svojo identiteto in drugačnost ter ne le obstati, ampak 
iti tudi naprej. 
Kandidati Stranke mladih Slovenije v Kamniku želimo imeti v teh procesih pomembno vlogo; tako zaradi močne ener
gije, kot zaradi ideološke neobremenjenosti. Ne poudarjamo vloge stranke, saj je stranka le ena od institucij, ki omo
goča delovanje in uresničevanje želja, vseh mladih po srcu, ne glede na leta. Edini pogoj je volja do dela, volja do 
življenja, volja do slovenstva. Zato so stranke le črke na papirju, pomembni smo ljudje, zlasti tisti, ki j im zaupa
mo, ki jih niso le polna usta obljub. Teh pa se v volilnih programih še vedno najraje poslužujemo, saj jih je lahko izre
či, še lažje pa po izvolitvi pozabiti nanje. 
Mi ne zidamo gradov v oblakih, obljubljamo pa pošteno, odgovorno in odkrito delo v občinskem svetu in pomoč 
pri razvoju naše občine, vi pa boste ocenili, ali je to dovolj. 
Bolj kot z besedami, se lahko izkažemo z delom. Poudarjanje naše majhnosti in neprepoznavnosti označuje notranjo 
šibkost in nesamozavest, opravičevanje napak z mlado demokracijo pa je neopravičljiv izgovor. Lahko smo uspešni, 
lahko obdržimo odprte naše tovarne in razvijamo podjetništvo, lahko zgradimo nove vrtce, lahko »vesoljnemu svetu« 
povemo, da se v Kamniku »znamo iti« turizem, znamo in hočemo naravo ohraniti čisto ... 

T o d a k a k o ? P r e d v s e m S K U P A J ! 
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Svetovno prvenstvo v sedeči odbojki za ženske 

Kamnik gostil največji športni dogodek 
na področju invalidskega športa 

Minuli teden je bil Kamnik v znamenju pomembnega športne
ga dogodka. Od nedelje, 27. oktobra, do srede, 30. oktobra, so se 
v kamniški športni dvorani odvijale zanimive tekme svetovne
ga prvenstva v sedeči odbojki za ženske. Prvič v zgodovini in
validskega športa seje sedeča odbojka za ženske, ki ima več kot 
pol stoletno tradicijo, pojavila na tako visoki tekmovalni ravni. 
Pomerile so se reprezentance Nizozemske, Litve, Kitajske, Fin
ske, Ukrajine, Irana, Japonske in Slovenije. 
Številni obiskovalci, ki so vse dni polnili tribune kamniške šport
ne hale, so z zanimanjem vzpodbujali vse ekipe, še posebej pa 
domačo žensko vrsto, kije pod vodstvom mojstra odbojkarske 
igre Adija Urnauta upravičila pričakovanja z odlično igro in 
srebrno medaljo. Močnejše so bile le tekmice z Nizozemske. 

To je mesto srečnih ljudi 
Tako je Kamnik označil 

M A H M O U D I R A N D O U S T , 
vod ja i ranske ženske rep
rezentance v sedeči odboj
k i . Prijateljski nasmehi, po
zdravi, gostoljubnost, ki smo 
jo srečali na vsakem koraku v 

Igralke iz Irana so vzbujale veliko po
zornosti tako s pripravami na igro kot 
z opremo, saj so bile »pokrite od glave 
do pete«... 

času našega bivanja med va
mi, nam bo vsem ostala v naj
lepšem spominu. Mlade izva
jalke aerobike in poskočni 
plesalci v narodnih nošah so 
nas navdušili na otvoritveni 
slovesnosti. Športna sreča še 
ni bila na naši strani, a vseeno 
odhajamo zadovoljni in z le
pimi spomini na prijateljsko 
vzdušje in klice spodbude, ki 
so prihajali z gledalskih tri
bun. Radi bomo še prišli. 

G l a v n i trener ukra j inske 
reprezentance V I K T O R TI-
M O S H E N K O i n vod ja žen
ske ekipe L I L I Y A PASTUS-
H E N K O sta navdušena nad 
lepoto naše pokrajine. Njune 
poglede je pritegnila barvi
tost cvetja, ki je vsepovsod, na 
vrtovih, okenskih policah. Pr-

(WOVD). Gostitelj skupščine, 
na kateri je bilo izvoljeno no
vo vodstvo WOVDja za na
slednja štiri leta, je bil Šolski 
center Rudolf Maister. Skup
ščine so se udeležili delegati 
štiriindvajsetih držav. Zanimi
vost šolske zgradbe in arhi
tektonska prilagojenost ose

bam s posebnimi 
potrebami ju je 
navdušila, opazi
la sta tudi števil
ne napise dobro-

, došlice v sloven
skem in angleš
kem jeziku, ne le 
v šolskem centru 
ampak povsod 
po Kamniku. Pra
vita, da so jima v 
kavarni Veronika 
postregli s čajem 
lepše kot kjerkoli 
drugje po svetu. 

A D I U R N A U T , 
t rener s loven
ske ženske : 
par.: 

vi vtis o naši gostoljubnosti 
sta dobila na brniškem letališ
ču. Reprezentanca Ukrajine je 
prispela zadnja, pozno zvečer 
v soboto. Prijetno jih je prese
netil in navdušil par v narod
ni noši (Martina in Maks Boli
te), ki jih je sprejel z nasme
hom, objemom in obdaril z 
rdečimi nageljni. Liliva mi je 
zaupala, da Ukrajinci nimajo 
tipičnih rož, s katerimi bi nas 
obdarili, ponosni pa so na 
drevesa - kashtan (kostanj), ki 
krasijo njihove parke. Pohva
lila sta tudi prisrčen sprejem 
pri županu in zanimivost arhi
tekture občine. 

M O N I K A M A N I A K i n 
Z Y G M U N T K A W E C K I sta 
prišla na svetovno prvenstvo 
v sedeči odbojki kot pred
stavnika poljskega paraolim-
pijskega komiteja. Monika je 
tudi kot delegatka zastopala 
Poljsko na Generalni skupšči
ni svetovne organizacije za 
odbojko invalidnih oseb 

rezentance, je najprej po
hvalil organizacijo svetovne
ga prvenstva. Ne le, da je teh
nično vse potekalo brezhib
no, tudi vzdušje, ki so ga Kam-
ničani omogočili s športnim 
navijanjem in bodrenjem 
vseh tekmovalk, bo še dolgo 
ostalo v spominu. Pravi, da se 
po odzivu s tribun in sprem
ljanju tekem vidi, da mesto ži
vi z odbojko. Največje pozitiv
no presenečenje prvenstva so 
igralke Kitajske, ki so prvič 
nastopile v Evropi, in se na ta
ko velikem športnem tekmo
vanju imenitno odrezale. Po
udarja, da je to v znanem ki
tajskem slogu, česar se lotijo, 
izpeljejo temeljito. Trener ki
tajske reprezentance mu je 
povedal, da so zadnjih šest 
mesecev trenirale celo dva
krat dnevno. Država je poskr
bela za štipendije, dekleta pa 
so neumorno vadila. 

V pogovoru o naši ekipi, je 
trener Urnaut povedal, da je 
prepričan, da so si zaslužile fi
nale. V treninge so vložile ve
liko prostega časa, trdega de
la, so ekipa s srcem, med se
boj dobre prijateljice in pre
dane izbrani športni igri, to je 
sedeči odbojki. 

S preva ja lko j aponske 
reprezentance S A T S U K I 
B E P P U sva se pogovarjali v 
času odmora med tekmo Ja
ponska - Kitajska. Sedeča od
bojka za ženske je še v podre
jenem položaju. Počasi, a za
nesljivo si utira pot v svetu 
športa, kjer imajo v tej državi 

Prevajalka japonske 
reprezentance Satsuki 
Beppu 

Sedeča odbojka za žen
ske si na Japonskem 
zaradi podrejenega 
položaja žensk šele 
utira pot 

moški precejšnjo prednost in 
so deležni veliko večje pozor
nosti ne le publike, tudi vod
stva športnih organizacij za 
prizadete. Na mednarodnih 
tekmah se njihova ženska 
reprezentanca pojavlja od le
ta 2000. Večina igralk je mla
dih, najmlajša ima 16 let. Zelo 
bi bile vesele, če bi igrale pro* 
ti slovenski reprezentanci. Po
tožila je, da ji je nerodno, ker 
so pred prihodom tako malo 
vedeli o Sloveniji. Meni, da bi 
morali naši državi, ki jo je pre
senetila s svojo lepoto, name
niti veliko več strani v japon
skih turističnih vodnikih, zdaj 
so namreč v njih našli le tri 
strani. Sprejem na brniškem 
letališču, kjer so se vsi slikali s 
parom v narodnih nošah, jim 
je bil zelo všeč. Dobro so se 
počutili ob toplih besedah 
dobrodošlice, s katerimi jih je 
v japonščini sprejela študent
ka Petra. Kar niso mogli verje
ti, da toliko naših študentov 
študira japonščino. Povedala 
je še, da se v »majčkenem« 
Kamniku čudovito počutijo, 
da so presenečeni nad lepim 
in toplim vremenom, saj so za 
pot pripravili mnogo toplejša 
oblačila. Še posebej je pohva
lila, kako prijazno mladino 
imamo, saj so se s prostovolj
ci takoj sprijateljili in bodo 
ostali dobri prijatelji. 

Ze lo resna g o s p o d a 
M A R T T I L U U K K O N E N i n 
H E I K K I J O K I N E N , trener
ja f i n s k e reprezentance , 
sta pohvalila urejenost mesta 
Kamnik, prijaznost mladih lju
di, ki so ju povsod pozdravili 
z nasmehom. Žal jima je, da 

ne bodo ostali 
še nekaj dni po 
tekmovanju, da 
bi bolje spozna
li našo lepo de
želo. Najbolj so 
jima všeč gore 
okoli Kamnika. 
V času tekmo
vanj so zelo za
posleni, saj ima
jo dve tekmi na 
dan, in še tre
ninge, tako da 
sta si privoščila 
le en sprehod 
po mestu. Po 
krajšem izletu 
do Kamniške 
Bistrice, ki jo je 
finska ekipa 
obiskala v sre

do, sta me poiskala in dopol
nila naš pogovor z besedami 
pohvale in navdušenja nad 
bližino in dostopnostjo kras
nega gorskega sveta. Pa še to 
sta dodala, naj pohvalim na
stanitev in odlično hrano v 
ZUIMU. 

M A R I J K E ROEST i n ELVI
R A STINISSEN, i g r a l k i n i 
zozemske reprezentance , 
sta zadovoljni z organizacijo, 
nastanitvijo, hrano, prijaznimi 
ljudmi, enkratnim vzdušjem 
na tekmah. Tekmovanja so 
zelo resna, saj si več reprezen
tanc želi zmage, ker to pome
ni zanesljivo pot na paraolim-
pijske igre v Atene leta 
2004. Tudi trenerja nizozem
ske reprezentance, Jožeta 

Nizozemsko reprezentanco 
trenira Jože Banji, športnik 
iz Trzina, ki že preko 15 let 
živi na Nizozemskem 

Banfija (doma iz Trzina), sta 
zelo pohvalili. Kamnik jima je 
všeč, veselita pa se prostega 
dne po tekmovanju, ko si bo
do ogledali Bled in Ljubljano. 
Še to sta dodali, da so šli po 

ZARJA 
KOVlSto*. 

P o o b l a š č e n i u p r a v l j a l e c 
p l i n o v o d n e g a s i s t e m a v K a m n i k u 

M o l k o v a pot 5, Kamn ik 

j e p r a v i n a s l o v z a v s e , k a r j e p o t r e b n o , d a b o s t e 
k u h a l i , s e g r e l i i n h l a d i l i n a z e m e l j s k i p l i n 

določitev plinskega priključka 
• podpis pogodbe za dobavo plina 
izdelava projektne dokumentacije 

• izvedba plinske instalacije 
• pooblaščeni servis za plinske peči 

dežurstvo 24 ur vsak dan 

U R E D I M O V A M K O M P L E T N O V S E , 
N U D I M O U G O D N E P L A Č I L N E P O G O J E . 

Izvajamo tudi k r o n s k a vr tanja v železobeton, s t e k l a r s k a 
in p l e s k a r s k a d e l a , vse strojne in elektro instalacije 

in ključavničarska dela. 
Za informacije nas pokličite po tel. 01-83-08-608, 

041-245-936 oziroma 041-633-779, 041-677-341. 

manjših nakupih v 
Mercator, za kate
rega menita, da je 
dobro založen in 
zelo sodobno 
opremljen. 

K I T A J S K A REP
R E Z E N T A N C A je 
bila vedno med pr
vimi na treningih v 
športni hali. Publi
ko so igralke osvo
jile z mladostno zagnanostjo, 
vzkliki spodbude ob igri in 
prijetnimi nasmehi. Pravijo, da 
so igralke z velikim veseljem 
in voljo igrati kar najbolje, da 
bomo o njih še veliko slišali. 

Ne smemo pozabiti, da je Be-
ijing organizator olimpijskih 
in tako tudi paraolimpijskih 
iger leta 2008, kjer bodo zdaj 
perspektivne igralke zagotovo 
v borbi za najvišja mesta. Ime
le so srečo, da so spoznale del 
Slovenije s pomočjo društva 
sinologov, ki je organiziralo 
njihovo nekajdnevno bivanje 
pri nas pred pričetkom sveto
vnega prvenstva. 

Slovenija, Kamnik, ZUIM, 
športna hala, prostovoljci, ki 
so bili veliko z njimi, vse jim 
bo ostalo v nepopisno lepem 
spominu. 

Podobne pohvale so prišle 
iz ust reprezentantk LITVE, 
ki so prišle utrujene po dolgi 
in naporni vožnji z avtobu
som. Na otvoritveni slovesno
sti so najbolj zaploskale živah
nemu in ubranemu nastopu 
kamniške godbe. Navijače so 
osvojile z dobro in požrtvo
valno igro, predanostjo od
bojki in vedno optimističnim 
razpoloženjem. Še posebej so 
poudarile čistočo in urejenost 
našega Kamnika in nasmeh 
prijaznega gospoda s plakata, 
za katerega so rekle, da ga po
znajo z otvoritve prvenstva. 

Med obiskovalci smo se po
govarjali z M I L I C O DEBE-
V E C i n L Y N D O C U L P iz 
K a m n i k a i n M E T O TRA
V E N iz Ljubl jane. Prišle so, 
ker doslej te privlačne šport

ne igre niso po
znale. Za tekmo
vanje sta Kamni-
čanki izvedeli v 
Kamniškem Ob
čanu, Ljubljan
čanka Meta Tra
ven pa je trans
parent z obvesti
lom o tekmova
nju opazila, ko 
se je peljala sko
zi Kamnik. Poleg 

igre same jih najbolj navdušu
je simptičnost igralk (pogovar
jale smo se med tekmo Japon
ska - Litva), spodbujanje s klo
pi za rezervne igralke. Pravijo, 
da se vidi, da poleg veščine in 
znanja, ki ju obvladajo, dekle
ta igrajo s srcem. Pogrešajo 
več novic o svetovnem prven
stvu v medijih. 

KONČNI VRSTNI RED: 

1. Nizozemska - zlata medalja 
2. Slovenija - srebrna medalja 
3. Finska - bronasta medalja 
4. Kitajska, 5. Litva, 6. Japon
ska, 7. Ukrajina, 8. Iran 

ZA NAJBOLJŠE IGRALKE 
SVETOVNEGA PRVENSTVA 
SO BILE PROGLAŠENE: ANI
TA URNAUT (Slovenija), 
ALETTA ADEMA (Nizozem
ska), SAITO Y O K O (Japon
ska), LARYSA K L O C H K O V A 
(Ukrajina), LI-PING LI (Kitaj
ska), NERINGA SUŠINSKYTE 
(Litva) in MIN NA HILTUNEN 
(Finska). 

Nadaljevanje na 14. strani 

A v t o š o B j a Š m a r c a 
Stegne 22, tel. 8311-012, gsm 041/ 517-118, www.avtosola-smarca.com 

Organizira brezplačni tečaj C P P za kategorijo A , B 
v ponedeljek, 11. in 25. novembra, ob 18. uri 

Tečaj bo potekal v učilnici v Novem trgu 
(nasproti ŠCRM) v Kamniku 

Čakajo vas udobna vozila Polo SDI, Renault Clio, Fiat Punto, 
Peugeot 206. Golf IV SDI, Polo ("omfortline ter izkušeni inštruktorji 
Ura vožnje B kat. 3.400,00 SIT, A kat. (motor) 5.000,00 SIT 

• NOVO! Organiziramo tudi tečaj za F kategorijo (traktor) 

R E N A U L T 

ZAKUPU NOVEGA VOZILA 
POPUST DO 300.000 SIT + DARILO 4 X ZIMSKE GUME 

1 1 A K C I J A P N E V M A T I K I N P L A T I Š Č 

Ugodna ponudba zimskih pnevmatik in platišč za 
vsa vozila; • ZIMSKE PNEVMATIKE -15% 

• PLATIŠČA - 20% 
Ob premontaži gum brezplačni preventivni pregled 
za zimo 

NOVO: BREZPLAČNO SHRANJEVANJE LETNIH PNEVMATIK ftZ ZIMO 
Prodaja novih vozil: 01/56 27111 
Proda a rabljenih vozil: 01 / 56 27 111 
Servis: 01 / 56 27 333 
Nadomestni deli: 01 / 56 27 222 
Fax: 0 1 / 5 6 2 7 4 4 4 
E-mail: tomaz.selnikar.avtosetOdealer.renault.si 

R E N A U L T 
A V T O SET d.0.0. 
Dragomel j 26, Domžale 

http://www.avtosola-smarca.com


Krajani Sel spet zasluženo praznovali ob pomembni pridobitvi 

O b č u d o v a n j a v r e d n o 
m e d s o s e d s k o s o d e l o v a n j e 

Ker mije blizu Kamnik, sem za 

Da je dober sosed boljši od 
vse »žlahte«, se še kako dobro 
zavedajo v oddaljenih podežel
skih vaseh in zaselkih. Ko bi v 
mestu in njegovi okolici prebi
valci stopili skupaj, strnili moči 
in bili pripravljeni pomagati 
eden drugemu, bi dokazali, da 
je v slogi moč in napredek. 
Pristno, zavzeto in zgledno 
medsebojno sodelovanje 'do
mačinov celotne Krajevne 
skupnosti Sela pri Kamniku še 
vedno živi. V to smo se, kot že 
ničkolikokrat doslej, prepričali 

prišli skupaj poveseliti prepro
sti in prijazni ljudje prijetnih va
si in zaselkov, z njihovih hiš in 
dvorišč je čutiti nenehni napre
dek. Dobrota in toplina preve
vata te skromne in delovne lju
di ter upravičeno ponosni odpi
rajo nove kilometre krajevnih 
cest, obnovljenih in asfaltiranih 
v zadnjih letih, ki so jih približa
le bližnji in daljni okolici in so 
osnovnega pomena za razvoj 
celotne krajevne skupnosti. 

Župan Tone Smolnikar in 
predsednik sveta KS Sela Mi

na obisku v nedeljo, 20. oktob
ra, ob odprtju ceste Sela - Polja
na in praznovanju krajevnega 
praznika, ki ga krajani proslav
ljajo 15. oktobra v počastitev 
spomina tragičnih dogodkov in 
žrtev v Sovinji Peči 15. oktobra 
1944, ko se je okupator znesel 
nad nedolžnima družinama Ku-

lan Hribar sta s simboličnim 
prerezom traku izročila svo
jemu namenu 620 m dolg 
odsek krajevne ceste, ki po- ( 

vezuje vas Poljano z drugimi 
kraji v KS in občini. Cesta ni 
pomembna samo za prebivalce 
Poljane, ampak tudi za prebival
ce širšega območja občine, ki 

har in Poljanšek z ropanjem in 
požigom domačij. V ognju je 
umrlo enajst ljudi obeh družin. 
Med žrtvami okupatorja je tedaj 
zgorelo tudi pet otrok. Vsako le
to se ob praznovanju krajevne
ga praznika pri grobišču in spo
meniku hvaležno poklonijo 
spominu številni domačini. 

Prizadevanja za razvoj potrju
jejo krajani Sel z vselej številno 
udeležbo ob krajevnem praz
novanju, kar potrjuje tudi 
fotografija. Kljub hladnemu ne
deljskemu popoldnevu so se 

potujejo naprej preko Črnivca v 
sosednjo občino ali v dolino Čr
ne. Zgrajena je bila po zaslugi za
vzetega dela in solidarnosti vseh 
krajanov, ki sta v teh krajih vse
lej prisotna. Predvsem pa so pre
bivalci štirih domačij v Poljani 
brezplačno opravili preko 250 
delovnih in 100 strojnih ur, pri
spevali so tudi lastna sredstva in 
brezplačno odstopili potreben 
del zemljišča. Občina je prispe
vala osem milijonov tolarjev, 
brez katerih obnova ceste ne bi 
uspela. Za dobro sodelovanje in 

Trg talcev 8, Kamnik 

tel.: 01/831-77-83 

Vabimo vas k ugodnemu nakupu: 
'itKroških bund in plaščev (od 6ooo SIT dalje 
- na lanske modele dodatni 2 0 % popust) 
Žametnih hlač (moških, ženskih in otroških) 

• Jeans hlač in jaken (priznanih blagovnih znamk... URKO, 
CASUCCI...) 

• Ženskih toplih hlač (samo 4950 SIT) 
• Ženskih, moških bund, jaken in plaščev po zelo ugodnih 

cenah 
• Trenirk (možno samo spodnji del!) 
• Veliko modnih pletenin in majic za mlade 

Trgovina KIM je pravi naslov, kjer se vsa družina 
modno obleče po zelo ugodnih cenah. 

pomoČ se je Milan Hribar na slo
vesnosti lepo zahvalil županu 
Tonetu Smolnikarju, načelniku 
oddelka za okolje in prostor Bo
janu Mlakarju, izvajalcu del 
Francu Gorišku, predvsem pa 
vsem požrtvovalnim krajanom. 
Izrazil je željo, da bi v nasled
njem letu dokončali še 550 m ce
ste in tako bi trikilometrski od
sek že asfaltirane ceste Sela - Po
ljana dobil še večji pomen. 

Po prisrčnem kulturnem po-
gramu, ki so ga pripravili učen
ci OŠ Sela pod vodstvom učite

ljice Milene Ku-
nej in ob sprem
ljavi Jane Trebu-
šak na kitari, je 
cesto blagoslovil 
domači župnik 
Danijel Kaštrun. 
Zahvalil se je 
vsem, še posebej 
županu, za denar
no pomoč in pro
stovoljno delo pri 
sanaciji poškodo
vanih nosilnih zi
dov in strehe na 
znameniti farni 
cerkvi Sv. Neže 
naSelih. 

Številni krajani 
so hvaležno ob
krožili župana, 
ko jim je izrazil 
pripravljenost 

pomagati ljudem iz oddaljenih, 
slabše dostopnih krajev, da bi 
imeli urejene nujne pogoje za 
življenje, ki v teh hribovskih va
seh in zaselkih zahteva trdo de
lo, otrokom pa zagotoviti varen 
prevoz v šolo in domov. 

V Poljani, najvišje ležeči vasi v 
občini na 1190 m 
visoko v hribih, so 
štiri domačije (Osol-
nikova, dve Hribar
jevi in Zavolovško-
va). Skupaj z vasmi 
Sela, Znojile, Tro-
belno, Zubejevo, 
Sovinja Peč, Bela 
Peč, Rožično, Mar
kovo in Studenca 
štejejo 560 prebival
cev, ki živijo v pre
ko 160 gospodinj
stvih. Skupaj so se 
poveselili na Osol-
nikovi domačiji, po 
domače Polanski, 
ob tem skupnem 
pomembnem do
sežku. 

Za predsednika 
Milana Hribarja je 

bil ta dan namenjen tudi pregle
du dela šestletnega vodenja te 
krajevne skupnosti. Upravičeno 
je lahko ponosen na dosežke, 
čeprav v besedah izraža skrom
nost in izpostavlja pohvalo kra
janom za prostovoljno delo. Po
vedal je, da jih druži velika soli
darnost in pripravljenost poma
gati z delom, z brezplačnim od
stopom zemljišč in z denarnimi 
vložki, čeprav se mora marsikdo 
za pomoč sokrajanom veliko 
odrekati. Poleg urejanja cest, jav
ne razsvetljave na Selih in v Ro-
žičnem, KS Sela skrbi tudi za do
graditev vodnih zajetij v Marko
vem in v Trobelnem. Upravlja 
pokopališče, obnovili so obzid
je, nameravajo pa dograditi mr
liško vežico in pokopališče. Nji
hova prednostna naloga je zaš
čitna ograja ob brežinah hribovi
tih cest. KS tudi dobro sodeluje 
z gasilci, (ki za potrebe kraja od
stopijo sejno dvorano) in s šolo, 
saj otroci nastopajo na vseh kra
jevnih prireditvah in tako polep
šajo praznovanja. KS pa jim na
meni sredstva za šolo v naravi in 
jih obdari ob koncu leta. Torej 
spet potrditev, da je v njihovem 
sodelovanju res moč, volja in na
predek. 

Besedilo in fotografije: 
VERA MEJAČ 

prevzamemo odgovorno nalogo 
vodenja občine z našim županom 

in večino v občinskem svetu. 
Občinski odbor LDS v Kamniku ni vezan na kate
ro od ideologij, veže nas načelo enakih možnosti 
za vse, različnost mnenj in dogovarjanje o proble
mih in iskanje najboljših rešitev. Ne glede na bar
vo predlagatelja vsako idejo kritično presodimo, in 
če je dobra, smo jo pripravljeni podpreti. 
Pretekli mandat smo bili največja svetniška skupina 
v občinskem svetu. Imeli smo podžupana in bili ak
tivni v vseh odborih. Z županom smo bili v koali
ciji in sodelovali smo pri vseh projektih v občini. 
Želimo pa še več, premakniti občino v smer uspeš
nosti in prepoznavnosti. Prepričani smo, da je čas 
za spremembo, da morajo priti novi ljudje z novi
mi idejami in znanji. 
Na letošnjih volitvah nastopamo s kandidatom za 
župana, Demitrijem Perčičem, ki je bil do sedaj 
podžupan. 
V vseh volilnih enotah je naš predlog svetnikov za 
občinski svet v seznamu na prvem mestu. Z udelež
bo na volitvah boste dokazali, da vam za Kamnik 
ni vseeno, z glasovanjem za listo LDS pa nam bo

ste omogočili, da vaše in naše cilje tudi uresničimo. 
Občina je podjetje, ki mora zasledovati dolgoročne cilje in s premišljenimi investicijami omogo
čati boljše pogoje za življenje in delo vseh občank in občanov. 
Problemov v občini je več kot rešitev, zato je potrebno začeti takoj in z mladostnim elanom ter 
modrostjo starejših doseči, da Kamnik ne bo mesto izgubljenih priložnosti. 
Program našega odbora je objavljen na spletnih straneh www.kamnik.lds.si, predstavljamo pa vam 
nekaj izvlečkov in usmeritev. 
Vabimo vas, da si program ogledate na naši spletni strani, kjer je tudi naslov za vaše dopolnit
ve, pripombe in ideje. 

Programske usmeritve 

OBČINA iN UPRAVA 
• Dolgoročna strategija razvoja občine. 
• Župan kot povezovalec idej politike, stroke in krajanov. 
• Dolgoročno postavljen proračun in preglednost in javnost porabe proračunskih sredstev in de

lovanja občine. 
• Objava javnih razpisov za delitev občinskih sredstev. 
• Strokovni pristop s projekti k državnim in mednarodnim razpisom za pridobivanje sredstev. 

GOSPODARSTVO, TURIZEM, KMETIJSTVO 
• Sofinanciranje pomembnih znanj za naše gospodarstvo in kmetijstvo in predvsem povezova

nje vseh, ki na tem področju že delujejo. 
• Podjetniški inkubatorji - pomoč pri odpiranju novih podjetij kot obliko samozaposlovanja. 
• Kmetijstvo potrebuje nov zagon in pripravo na vstop v ES. 
• Načrtno tržiti Kamnik kot privlačno, čisto, urejeno, dostopno, varno in turistično občino. Izko

ristiti bližino in potencial Ljubljane in Brnika (letališča). 

OKOLJE iN PROSTOR 
• Varstvo zraka in energetska zasnova občine. 
• Nova stanovanjska politika s pomočjo občinskega stanovanjskega sklada, hkrati pa ureditev 

blokovskih naselij. 
• Računalniška obdelava občinskih prostorskih aktov in izdelava registra vseh objektov v obči

ni, predstaviti občinsko premoženje in z njim gospodariti, ne pa ga razprodajati. 
• Javna razprava o prometni in parkirni ureditvi v občini'Kamnik s poudarkom na mestu in Veli

ki Planini kot dvema največjima problemoma. 
• Kolesarske steze in varne pešpoti. Kamniški park, rekreacijske površine in otroška igrišča ostajajo 

naša želja. 
• Voda kot strateška surovina in pogajalsko izhodišče tudi pri medobčinskem sodelovanju. 
• Sprejemanje prostorskih aktov po posameznih teritorialno zaokroženih območjih. 

• Omogočiti vključevanje telesno hendikepiranih ljudi v urbano okolje. 
• Večja pozornost socialnemu varstvu in skrbi za starejšo populacijo. 
• Izdelava in sprejem modela organiziranosti športa v občini in vzdrževanje športnih površin in 

otroških igrišč. 
• Mladinski center je javni interes. Ni nam vseeno, kaj se z mladimi dogaja in kje so. 
• Povečanje kapacitet v predšolskem varstvu. Nov vrtec v Kamniku je dejanska potreba odklo

njenih otrok in njihovih zaposlenih mater. 
• Moderno in napredno izobraževanje za vse generacije. 
• Prekiniti medijsko (kabelska tv, radio) mrtvilo Kamnika in urediti Kamnik na svetovnem spletu. 
• Pogovor in iskanje rešitev z vsemi političnimi strankami in civilno družbo. 
• Dovoliti, da se Kamnik prebudi s kulturo. 

DEMOKRACIJA 
1 J ZA LOKALNO DEMOKRACIJO KAMNIKA 

SPECIALIZIRANA PRODAJA KUHINJ 
V LJUBLJANI - Topniška 5 
tel.: 01/430-77-34, fax: 01/430-77-30 

V DOMŽALAH, Antona Skoka 2 
tel.: 01/729-27-20, fax: 729-27-21 

Proizva ja lec L i i z K a r a n t a n i a 
< 
IZ* 
u V P O N U D B I : 

< # STROKOVNA MONTAŽA 

U) # HITRI DOBAVNI ROKI 
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© # VISOKA KVALITETA 
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Letno srečanje kamniških upokojencev 

Ocenjevanje, 
medalje, priznanja 

Na popoldanskem sreča
nju v začetku oktobra so 
kamniški upokojenci preje
li zaslužena priznanja i n 
medalje na že tradicional
nem vsakoletnem srečanju, 
k i služi tudi ocenjevanju do
seženih uspehov na števil
nih področjih, druženju i n 
zabavi. 

Letos se je srečanja na 
društvenem prostoru ude
ležilo preko dvesto članic in 

li deležni balinarji, k i so v le
tošnjem letu osvojili več na
slovov i n v društvo prinesli 
pokale in priznanja: v vete
ranski ligi so osvojili prvo in 
četrto mesto, prvo mesto na 
spominskem turnirju, k i je 
bilo letos posvečeno Franci-
ju Kerecu, nekdaj nadvse 
pr izadevnemu in aktivne
m u članu. Balinarji so sode
lovali tudi na Memorialnem 
turnirju v Vodicah in doseg-

vrteli pedala. To velja tudi 
za številno udeležbo na av
tobusnih izletih, za počitni-
kovanje, za delo ženske 
sekcije, kulturnega i n iz
obraževalnega življenja in 
za druge aktivnosti. Zbrani 
so oceni l i , da je b i lo druš
tveno življenje v letošnjem 
letu vsebinsko polno in bo
gato, pr i tem ne gre prezre
ti julijske radijske oddaje 
Prizma opt imizma i n sode
lovanje na 3- festivalu za 
tretje življenjsko obdobje v 
Cankarjevem d o m u v Ljub
ljani, kjer je D U Kamnik kot 
edino D U Slovenije' pr ika
zalo v s l ik i i n besedi živ
ljenjski utrip društva. 

STANE SIMŠIČ 

Moški ekipi balinarjev, ki sta v letošnjem letu osvojili lepo število pokalov in priznanj. 

Biserna poroka zakoncev M a l i 
Konec oktobra sta v družinskem krogu praz

novala biserno poroko Lojzka in Ivan Mal i . 
Okoli obeh slavljencev je bila zbrana številna 
družina. Slovesnost pa je popestrila vesela no
vica, da se je v porodnišnici v Ljubljani rodila še
sta pravnukinja Izabela. 

Slavljenca sta zakonsko zvezo sklenila v ne
mirnem vojnem času leta 1942. Kako hudi časi 
so bili morda pove to, da se je gospod Ivan iz 
nemškega vojnega ujetništva vrnil za sv. Tri 

kralje 1942. Ob kapitulaciji jugoslovanske voj
ske je bil na služenju vojaškega roka v Vršcu v 
Banatu. Od tam so bili zajeti vojaki prepeljani 
v Maribor in gospa Lojzka se je kar s kolesom 
odpravila v Maribor in poskušala zaročenca re
šiti iz vojnega ujetništva. Tisto kolesarjenje v 
Maribor je bilo neuspešno in na pravo vrnitev 
je bilo treba še počakati. 

Po rojstvu hčerke Marije se je gospa Lojzka 
odločila za babiško šolo v Celovcu. Toda bom

bardiranje Celovca je njeno nadaljnje šolanje 
na Koroškem preprečilo. Nadaljevala ga je v 
Ljubljani in ga končala v jeseni leta 1945. De
cembra istega leta se je zaposlila kot babica in 
to ostala vse do leta 1962. Vse manj žensk se 
je odločalo za porod doma, zato se je gospa 
Lojzka odločila za višjo socialno šolo ob delu in 
jO tudi uspešno končala. V šali pove, da je tak
rat kar s tremi otroci istočasno drgnila študent
ske klopi. 

Gospod Ivan je večino svoje aktivne dobe 
delal v Tovarni usnja Utok, kot usnjar. Povsod 
so ga poznali kot pridnega delavca in dobre
ga pevca. Nikoli ni bil brez dela pa vendar ni 
zamudil nobene vaje - ne tiste pri pevskem 
zboru Solidarnost ne pri cerkvenem pevskem 
zboru na Šutni ali pri frančiškanih. 

Zakonca imata šest otrok. Zlobneži so jima 
kdaj oponesli veliko družino, toda še več je bi 
lo takih, ki so bili nad njihovo veliko družino 
navdušeni. Denarja nikoli ni bilo veliko in zanj 
je bilo treba ob šolajočih otrocih trdo delati. 
Nobeden od otrok ni prejemal štipendije. To je 
bila cena za načelnost in pokončnost, ki sta jo 
živela naša slavljenca. 

Med lepše dogodke spadajo poletna letova
nja na morju. Tovarna usnja je imela počitniš
ko hišo med Portorožem in Piranom in tam si 
je Malijeva družina našla svoj poletni raj. Gos
pa Lojzka najprej ni znala plavati, za svoj pet
deseti rojstni dan pa se je odločila, da se bo te 
veščine naučila. Že ob sedmih zjutraj je odšla 
k morju in okoli trinajste ure je že sama pre
plavala krajšo razdaljo. 

Jesen življenja jima razveseljuje 17 vnukov. 
Tudi obiskov je veliko, še posebej živahno je bi
lo zadnji mesec. Začelo se je septembra mese
ca, ko so gospoda Ivana obiskali pevci in se mu 
na svoj način zahvalili za sedemdeset let pet
ja v cerkvenem zboru. 

Lepo je biti pri Malijevih. Lepo zato, ker iz 
njiju govori preizkušeno življenje, ki jima je na
klonilo tudi srečo biserne poroke. 

Čestitkam se pridružuje tudi Kamniški občan 
in jubilantoma želi še veliko skupnih let. 

DANIJEL BEZEK 
članov. Med mnogimi gosti 
so bi l i številni predstavniki 
društev upokojencev, pova
bi lu pa se je odzval tudi žu
pan Tone Smolnikar. 

Zanimivost srečanja je bi
lo gostovanje 20-članske fol
klorne ekipe iz D U Naklo 
pri Kranju, nastop domače
ga pevskega zbora in več re-
citacijskih vložkov ob pode
ljevanju društvenih priznanj 
i n medalj. Društvene znač-
ke-pr iponko z d i p l o m o 
»Upokojenec športnik« je 
prejelo skoraj 130 aktivnih 
članov, k i so izpolnil i dolo
čeno normo v kolesarjenju, 
pohodih , planinskih turah, 
v kegljanju, balinanju, teni
su, streljanju z zračno puško 
in drugih zvrsteh. Posebne 
medalje so prejeli kolesarji, 
k i so tekmovali na čas. 

Za posebne uspehe in ak
tivno delo je društveno pri
znanje prejela ekipa keglja: 
čev, k i je pred letom osvoji
la državni naslov, društvena 
priznanja za vzorno i n ak
tivno delo pa so prejeli Mar
jana Berlec, Peter Fischer i n 
Slavko Šuštar. 

Posebne pozornosti so bi

l i prvo mesto, na pokalnem 
turnirju Količevo so osvoji
l i drugo mesto, na pokal
nem turnirju Duplica drugo 
mesto itd. Najboljši balinar
ji v sekciji pa so: Bruno 
Meclmeš s prvim, Karel Kle-
menšek z drugim, Franc Že-
baljec s tretjim i n Jože Pe-
stotnik s četrtim mestom. 

Spomniti velja, da si je ba
linarska sekcija s Petrom Fi-
scherjem zagotavljala do
datna finančna sredstva s 
prispevki sponzorjev in do-
natorjev. K uspehom moš
k i h ekip so prispevali tudi 
člani: A-ekipa: Tedi Trtnik, 
Janez Movr jn , Jože Vrho-
vec, Franc Žebaljec, Karo l 
Klemenšek in Peter Mlinar, 
v B-ekipi pa Jože Goričan, 
Brane Kramar, Jože Pestot-
nik, predsednik balinarske 
sekcije Franc Rutar, Vlado 
Kočevar, Cir i l Čož, Cir i l Ža
gar i n drugi. 

Naši športniki so sodelo
vali na regijskih in državnih 
tekmovanjih, planinci so 
redno obiskoval i tudi za
htevnejše vršace, pohodniki 
so prehodili vrsto zanimivih 
smeri, kolesarji so zavzeto 

Ustna harmonika, kitara in harfa 
v frančiškanski cerkvi 

Razstava ročnih del 
Ženska sekcija Društva upokojencev Kamnik v začetku decem

bra pripravlja razstavo ročnih del članic in članov društva. K so
delovanju so povabljena tudi društva upokojencev iz Motnika-
Špitaliča in Komende, Dom starejših občanov Kamnik in Druš
tvo invalidov Kamnik. 

Na dosedanjih razstavah, ki so organizirane vsako drugo le
to, so razstavljeni predmeti pritegnil i vel iko pozornost i , tudi 
obisk je vselej množičen in brezplačen. 

Letošnjo razstavo si bo mogoče ogledati od sobote, 7. decem
bra, do ponedeljka, 9. decembra, od 9. do 17. ure, v društvenih 
prostorih v Kamniku, Kolodvorska 5. Uradno odprtje razstave 
bo v petek, 6. decembra, ob 16. uri. 

Razstavne predmete bodo organizatorji sprejemali v torek in 
sredo, 3. in 4. decembra, od 13. do 17. ure, v I. nadstropju (Mar-
janca), Kolodvorska 5, razstavljene predmete pa bodo lastnikom 
vračali v sredo, 11. decembra, od 13. do 17. ure. 

Na ogled razstave je društvo povabilo šole in druge, povab
ljeni pa so tudi vsi, ki jih zanimajo ročne spretnosti babic in ded
kov. 

Brate frančiškane cenim in spoštujem že od otroških let. Pa ne 
samo zaradi tega, ker sem pri njih prvič stopil v druščino pra
vih pevcev ali pa zaradi dr. Ačkota in organista Kanizija Fric-
Ija, ki sta mi vcepila marsikaj muzikalnega, pač pa tudi zaradi 
vsestransko liberalnega ponašanja, prisrčne dobrohotnosti do 
vseh brez razlike, v posebni meri pa še, ker dopuščajo v svojem 
cerkvenem svetišču tudi koncertiranje s prav neobičajnimi in
strumenti, kot so ustna harmonika, ki bi jo kak ekstremist znal 
opredeliti celo za »sejmarski instrument« 

Tistih nekaj desetin glasbenih ljubiteljev, ki so navkljub nepri
jaznemu vremenu prihiteli v ta-sakralni in akustično prijeten 
prostor, s frenetičnim odobravanjem pa celo izsilili »dodatek«, 
so pri Vladimir ju Hrovatu in njegovem triu prav gotovo zapu
stili prijazno vzdušje ter dokazali, da ima koncertiranje zvoč
no omejenega tria nek svojski čar, ki se od večjega ansambla si
cer v marsičem razlikuje, po vsebini, barvitosti in gibkosti pa 
prav gotovo dopolnjuje in bogati široko paleto pestre muzikal
ne podobe izražanja. 

Vladimir Hrovat ni le reprodukcijski umetnik - solist ustne har
monike, violine in mandoline, kot je zapisano v koncertnem li
stu, pač pa tudi neposredni producent, harmonizator in kom
ponist. V njegov opus spadajo številne glasbene zvrsti in različ
ne zasedbe, kot recimo ta, s katero se je predstavil v frančiškan
ski cerkvi. Njegovo igranje ustne harmonike je prefinjeno, dis
ciplinirano podrejeno smislu in vsebini kot so jo v partiturah za
pisali veliki klasični mojstri Bach, Haendel, Mozart ali pa nam 
manj znani Lisztov učenec Isaac Albeniz, kije v prvih letih XX. 
stoletja skladal tehnično in kompozicijsko nove vrednote za kla
vir (La Vega, Iberia),pa tudi simfonične stvaritve, kotCatalonia 
za orkestralno zasedbo. Ob tem ne smem pozabiti na Hrovato-
vo znanilstvo glasbene barvitosti, kije doseglo kulminacijo v 
»Orglicah« Claudea Debussyja, da seveda sploh ne govorim o po
vsem sproščeni muzikalni pestrosti pri izvajanju lastnih skladb 
in priredb, kijih lahko opredeljujem kot stilistiko 20. stoletja. 

Njegov, skoraj dvajset let mlajši kolega Paolo Pegoraroje svoje 
mojstrstvo dosegel na italijanskih Konservatorijih in Akademi
jah. Kitara muni samo glasbeni instrument, preko katerega po
šilja v eter svoja sporočila glasbenega dojemanja, pač pa kar ne
ke vrste neskončna, občasno pa vendar tudi diskontinuirano 
božajoča ljubezen, ki ga veže in oplaja pri dojemanju, dosega
nju in sporočilih, ki se kot fluid izvijajo izpod njegovih prstov. 
Nedvomno mojstrstvo, po katerem lahko sežejo le tisti izbranci, 
ki so jim boginje lepih umetnosti darovale svojo naklonjenost. 

Tudi najmlajša med njimi Sofia Rističje šolanje te zvrsti lepih 
umetnosti dosegla na italijanskem Konservatoriju, izpopolnila 
pa še pri raznih svetovnih mojstrih harfistih in na številnih tek
movanjih, ki soji z mojstrstvom vred vtisnili nedvoumna pri
znanja in lepe mednarodne nagrade. Tudi ona je dandanes so
delavka Simfonikov RTV Slovenija, pa tudi solistka raznih orke
strov po Sloveniji, Italiji in drugje. 

Poslušalcem nekoliko manj znana harfa seje razvila iz lire, 
o kateri govori že Homer, kar ji daje starinski pečal vsaj 4500 
let. Harfa je torej predhodnica čembala, iz katerega je florenti-

nec Bartolomeo Christofiori razvil prvi klavir. Današnji koncert
ni klavir, ki pod znamko Steinway kraljuje v vseh resnejših kon
certnih dvoranah in orkestrih, je leta 1855 dosežena mojstrovi
na Nemca Heinricha Stehvega, kije pod angliziranim imenom 
Steinway emigriral v ZDA. 

Plemenitost zvoka tega instrumenta je res nenadkriljiva, se
veda le, če je v rokah mojstra kvalitetnega nivoja Rističeve. In 
ker tokrat ni bila v sestavu večjega orkestra, je bilo to plemeni
tost in v njej se skrivajoča zvočno barvitost ter pestrost lahko 
opaziti in z zadovoljstvom zapisati. 

Ekipa treh umetnikov je bila sproščena in zelo uigrana, tako 
da smo poslušalci lahko začutili moč in preudarnost prav tak
šnega glasbenega druženja. 

Mag. CENE MATIČIČ 

PETDESET Z L A T I H LET 
Septembrskega kulturnega popoldneva v Društvu upokojen

cev Kamnik se je udeležilo tudi šest zakonskih parov, ki so ne
davno proslavili pomemben življenjski jubilej - zlato poroko za 
50 let skupnega življenja: 

, Bec Bogomira in Alojz iz Kamnika, Toma Brejca 5, Beč Ladi 
in Aldo z Vrhpolja 7, Pangeršič Francka in Tomaž z Markovega 
l/a, Potočnik Marija in Srečko iz Mekinj, Neveljska pot 5, Škrja-
nec Urška in Jakob iz Kamnika, Kovinarska 24 in Veit Marija in 
Peter iz Kamnika, Steletova 19. 

Naši jubilanti so prejeli čestitke, rdeče nageljčke in darilca, se
veda pa so tudi zaplesali in se zadržali v prijetni družbi. Ob kram
ljanju so obujali spomine in razne zanimivosti, prijetne in nepri
jetne na katere so naleteli v polstoletnem zakonskem jarmu. 

STANE SIMŠIČ 

Naši zlatoporočenci: (z leve) pari Potočnik, Veit, Skrjanec, 
Beč, Pangeršič in Bec 
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V prejšnji številki Kamniškega občana je predsedstvo Športne zveze občine Kamnik v rubriki z enakim naslovom 
povprašalo kandidatke in kandidate za županjo/župana o problematiki kamniškega športa in njenem reševanju. 
Objavljamo odgovore, ki so prispeli v naše uredništvo do zaključka redakcije. 

N a č i n i in u k r e p i r e š e v a n j a p r o b l e m a t i k e 

š p o r t a v K a m n i k u ( o d g o v o r i n a p o b u d o 

Š p o r t n e z v e z e K a m n i k ) 

Kot občinski svetnik in predsednik sveta KS Center že več let sprem
ljam problematiko športa, svoja stališča sem predstavil v svojem volil
nem programu in v programu OOSDS, ki so objavljeni v 19. št. Kam
niškega občana in na spletnih straneh Kamnik-INFO. V naši svetniški 
skupini in v OOSDS smo s problematiko športa dobro seznanjeni, saj 
veliko naših članov deluje v različnih športnih klubih in društvih in 
imam možnost dobiti informacije neposredno. 

Glede višine proračunskih sredstev, bo po mojem mnenju potreb
no najprej ugotoviti potrebe, ki so jih že ali pa jih še bodo posredova
la društva in klubi za svoje delovanje. Zavedam se, da je večina šport
nih objektov slabo vzdrževana (stadion v Mekinjah, nekatera igrišča ob 
OŠ šolah itd.), zato bo nujno potrebno analizirati vse potrebe, pripra
viti prioritetni vrstni red obnove, izgradnje novih in za dogovorjeno za
gotoviti potrebna sredstva. Za samo delovanje pa je potrebno name
niti več sredstev, predvsem zadelo z mladimi. 

Po mojem mnenju bi bila kot najprimernejša organiziranost športa 
v Kamniku, da se ustanovi Javni zavod za šport, ki naj bi povezoval vso 
športno dejavnost, skrbel za športne objekte in koordinacijo med ob
čino, klubi, društvi in športnimi zvezami na državnem nivoju. 

JANEZ REPANŠEK 
kandidat za župana 

P r e d s e d s t v u Š p o r t n e z v e z e o b č i n e K a m n i k -

o d g o v o r n a vaše v p r a š a n j e »Kje n a s čevelj žuli« 

Zavedam se, da je šport tista dejavnost, ki združuje ljudi v zdravem 
duhu. Tako s športnimi kot kulturnimi prireditvami vnašamo v naš pro
stor življenje - tega pa je v Kamniku vsekakor premalo. 

, S problematiko športa v Kamniku nisem popolnoma seznanjena, 
prepričana pa sem, da se da pridobiti iz'občinskih sredstev več denarja, 
saj tega po mojem prepričanju sigurno ni dovolj, kar občutim tudi kot 
mama aktivne športnice. 

Da pa bi bil denar namenjen športu optimalno izkoriščen, bi mora
la biti večina športnih dejavnosti povezana v krovni organizaciji, s tem 
pa bi usklajeno in organizirano tržili športne prireditve kot popestri
tev življenja v Kamniku, prav tako tudi kot dopolnitev turistične ponud
be. 

Glede na to, da je športna kakor tudi kulturna dejavnost izjemnega 
pomena za samo življenje kakor tudi turistični utrip same občine ver
jamem, da je optimalno, da za plansko, organizacijsko in operativno 
funkcijo poskrbi krovna organizacija izvajalcev, funkcija nadzora pa 
mora ostati v pristojnosti župana oziroma ustrezne službe. 

SILVA CEGNAR 
neodvisna kandidatka za županjo občine Kamnik 

O k a m n i š k e m š p o r t u 

Ali menite, da kot kandidat za župana/županjo zadostno po
znate problematiko športa v Občini Kamnik in s čim to lahko 
utemeljite (kratek oris...) 

V Občini Kamnik je bilo preteklih osem let na področju' športa raz
meroma pestrih. Lokalna oblast je najprej zelo spremenila način sofi
nanciranja športnih programov. S pravilnikom o sofinanciranju progra
mov športa 31. seje OS, (17.12.1997) so bile pristojnosti za delitev jav
nih sredstev za športne programe s Športne zveze prenesene na Ko
misijo za šport, ki jo je imenoval župan. Žal vzporedno OS ni sprejel 
pogojev in meril za delitev sredstev za programe športa, tako, da je ko
misija v naslednjih treh letih praktično po potrebi sproti spreminjala 
pravila igre. Na podlagi določil 64. člena ZSpo pa je OS na svoji 36. se
ji (27.05.1998) potem tudi »podržavil« nekatere športne objekte oz. jih 
imenoval za športne objekte občinskega pomena. Le-ti so bili pozne
je na podlagi razpisa dodeljeni v upravljanje bodisi osnovni šoli bodi

si posameznim športnim klubom. Ne verjamem, da je bila to najbolj ra
cionalna rešitev, bolj se mi dozdeva, da je šlo za princip »deli in vladaj«. 

V naslednjih letih se je tudi z delovanjem LDS-a v OS situacija v od
nosih med lokalno oblastjo in civilno športno sfero začela popravlja
ti. V začetku leta 2001 (19. seja OS, 21. 2. 2001) je bil sprejet Pravilnik 
za vrednotenje in sofinanciranje športnih programov v občini Kamnik, 
ki je kot sestavni del vseboval tudi pogoje, normative in kriterije za 
vrednotenje in sofinanciranje športnih programov v občini. Pri pripra
vi teh dokumentov je v dobršni meri sodelovala tudi organizirana ci
vilna športna sfera. Pri izvedbi vsakoletnega javnega razpisa za sofinan
ciranje programov športa pa lokalna športna organizacija ponovno so
deluje, saj strokovna služba pripravi izbor programov in predlog deli
tev sredstev, svoje mnenje pa poda njeno predsedstvo. Vsekakor bo 
morala lokalna športna organizacija v prihodnjih letih povečati svojo 
vlogo in sicer tako, da se bo tudi v športu razvilo t.i. subsidiarno (pod
porno) partnerstvo med lokalno oblastjo in civilno športno sfero. 

Ali menite, da je v športu v okviru sedanje proračunske po
rabe namenjenih zadosti sredstev za njegov obstoj in nadaljnji 
razvo 

V občini Kamnik je bilo v letu 2000 za športne progame namenjenih 
1,30%, v letu 2001 1,12%, v letu 2002, pa je za iste namene predvidenih 
samo še 1,10% lokalnega proračuna. Na podlagi predloženih podatkov 
ni težko ugotoviti, da se delež sredstev za športne programe iz leta v 
leto znižuje. Ker je v Kamniku šport sorazmerno močno razvit, menim, 
da se za športne programe namenja premalo proračunskih sredstev. 

Če menite, da ne, za kolikšno povečanje obsega sredstev za 
šport (konkretno v SIT) se boste zavzeli v primeru Vaše izvolit
ve)? 

Podatki za leto 2001, ki so na voljo, govorijo o tem, da povprečni de
lež lokalnega proračuna, ki se namenja za športne programe, znaša 
1,97%. V kamniškem primeru bi povečanje proračuna za športne pro
grame v okviru slovenskega povprečja (primerljive občine) pomenilo 
praktično podvojitev sredstev za športne programe. Kar pa je možno 
le postopoma, v razponu naslednjih treh let z letnim 0,3 % povečanjem 
dežela v proračunu, da dosežemo povprečje slovenskih občin. 

Za kakšno organiziranost športa v Občini Kamnik bi se za
vzeli v primeru Vaše izvolitve? (obdržati sedanjo organizira
nost, povečati vlogo Športne zveze, ustanoviti Zavod za šport 
itd.) 

Glede na trende razvijanja sodobne države v razvitem svetu, kjer dr
žava vse bolj aktivno sodeluje s civilno družbo, ki jo jemlje kot enako
vrednega partnerja, sebe pa vidi kot ustvarjalca ugodnih razmer za raz
voj športnih dejavnosti, menim, da je potrebno organizirani civilni 
športni sferi bolj zaupati in ji tudi omogočiti, da svoje poslanstvo oprav
lja. Tako sem mnenja, da se lahko vsi problemi s področja športa pr
venstveno rešujejo v okviru lokalne športne organizacije ob primer
nem partnerskem sodelovanju občine. V postopku sofinanciranja iz
vajalcev letnega programa športa mora tako lokalna športna organiza
cija dobiti večjo vlogo. 

V zvezi z mrežo športnih objektov v občini pa je prvenstveno po
trebno izdelati neke vrste register športnih objektov, šele nato se lah
ko odpre razprava o upravljanju objektov. 

Za kakšen način komuniciranja oziroma vzdrževanja stikov 
s športno sfero oziroma njihovimi predstavniki se zavzemate 
(delovno telo župana, Športna zveza itd.) 

Tudi način komuniciranja med lokalno oblastjo in predstavniki ci
vilne športne sfere izhaja iz trendov razvoja sodobne države. Pred
stavniški organ civilne športne sfere, ki mu je dana večja avtonom
nost v zvezi z reševanjem problematike športa v občini, sodeluje s 
predstavniki lokalne oblasti direktno, brez posredniških odborov, ko
misij ... 

DEMITRIJ PERČIČ 
kandidat za župana 

K A K O D O B R O P O Z N A M O S V O J O OBČINO? 
Na fotografiji v prejšnji številki 

Kamniškega občana smo predsta
vili pašno planino Dovja Raven. 
Naselje pastirskih koč, oziroma 
stanov (v bohinjskih gorah se stan 
imenuje samo pastirjevo bivališ
če, na velikoplaninski planoti ima 

pa stan dvojni pomen: pastirjevo 
bivališče in tudi naselje koč (sta
nov), v katerih bivajo pastirji), se 
imenuje stovniški stan na Dovji 
Ravni, nekateri pa to imenujejo 
tudi zadnja Gojška za razliko od 
Gojške planine, ki je južneje in je 
v bistvu nadaljevanje te iste plani
ne. Na zemljevidu pa je napisano 
tudi Stovniške bajte za razliko od 
Gojških bajt na Gojški planini. 

Ta planina spada pravzaprav k oziroma jugozahodna stran Veli-
Gojški planini, saj ni od nje loče- koplaninske planote, vzhodna pa 
na z nobeno ograjo, kot so ločene je bila bolj gozdnata in zato naj bi 
med seboj Velika, Mala, Gojška tam prebivali dovji ljudje. V bliži-
planina in planina Konjščica, pa ni Dovje ravni, za Gradiško gričo, 
tudi Kisovec in Dol. Leži na so leta 1973 našli tudi prazgodo-
vzhodnem in severovzhodnem vinsko tulasto sekiro iz bronaste 

dobe, katere starost ocenjuje
jo na več kot 3000 let, kar tu
di dokazuje dolgoletno pri-
sotnost človeka na teh krajih. 

,,MiMšliŠi0$Š 1'lanina jo še vedno živa in 
čeprav ni v vsakem od 14 sta
nov med pašno sezono tudi 
pastir, tu poleti še vedno od
zvanjajo kravji zvonci. V pr
vem stanu prav na Dovji ravni, 
če prihajamo od Ušivca, pase 
tudi znan »pastir« Malijeva Rez
ka, ena od redkih, ki še znanjo 
in tudi še delajo trniče. To je 
posebna oblika sira, oblikova
na v nekakšne glavice, okraše
ne s posebnimi vzorci. Nekdaj, 

f» ;i •• ko m i bili pastirji predvsem 
folo: BOJANPOLIAK fantje in možje, so jih izdelova-

robu velikoplaninske planote, li in prinašali v dar svojim izvoljen-
kjer poteka meja med kamniško kam in to vedno v paru. 
in lučko občino, pa tudi med Do Dovje ravni lahko pridemo 
Kranjsko in Štajersko deželo. iz več smeri: iz Velikega Stanu na 

Imena Dovja raven, Dovji gro- Veliki planini (slabe pol ure), iz 
bi, Dovja griča nakazujejo na nek- Malega Stanu na Mali planini 
danje prebivalce teh krajev - divje i dobre pol ure), iz Gojškega Sta-
može (Ajde), kar je verjetneje od nu (dobre četrt ure). Običajno pa 
razlage, da bi dovja pomenilo dol- gremo s parkirišča za Ušivcem 
ga. Nekdaj je bila gola (izkrčena) (okoli četrt ure). Kar pa zadeva pi-
in poseljena predvsem zahodna jačo in jedačo, jo pa moramo pri

nesti kar s seboj. Tu še poleti ra
zen kislega mleka in sira, in seve
da gozdnih sadežev, ni možno do
biti kaj za pod zob, voda v lužah 
pa je pitna v glavnem samo za ži
vino. Za potešitev lakote in žeje se 
moramo potruditi do gostišč na 
Mali planini (Črnuškega, Domžal
skega in Jarškega doma), ali pa na 
Zeleni rob na Veliki planini oziro
ma Šimnovec, do koder pa imamo 
kar kakšne pol ure do uro hoje. 

Izmed pravilnih odgovorov 
je žreb izbral Lidijo Šuštar iz 
Buča 8, ki lahko dvigne knjižno 
nagrado v knjigarni Vele na 
Ljubljanski cesti v Kamniku. 

Še vedno ostajamo v gorah oziro
ma na planinah. Sprašujemo po 
imenu planine, ki je na sliki. Leži 
okoli 1250 m nad morjem in jo obis
kovalci, ki niso domačini ali ne po
znajo njenega pravega imena, obi
čajno imenujejo po sosednji plani
ni, čeprav je na zemljevidih napisa
no pravo ime - po kmetu iz doline 
pod planino. S Kamnika se vidi sa
mo južni rob te planine, dobro pa 
vrh na njem zahodnem delu, ki ima 
ime po istem kmetu kot planina. 

Odgovor pošljite na dopisnici 
do 13. novembra na naslov: 
Kamniški občan, Glavni trg 23, 
SI-1240 Kamnik. Izmed pravilnih 
odgovorov bo žreb izbral pre
jemnika knjižne nagrade, ki jo 
poklanja trgovsko podjetje Vele. 

Iz torbe Krištofovega 

P ep eta II. 

Ž u p a n s k i k a n d i d a t i v cvetju... 

A Ti kaj, ker seje že vsepovsod 
1 V razlezlo predvolilno ozračje, 
se je tudi moja torba nalezla ne
koliko duha po volitvah, zlasti jm 
županskih. Zato tokrat nekaj 
predvolilnih drobtin iz moje tor
be. 

TT'erse je naših županskih kan-
J\didai6v nabralo skoraj za 
eno desetino, so morali volilni 
možje postave najprej z žrebom 
določiti po kakšnem vrstnem redu 
bomo volivci na volilnih listkih 
brali kandidate in kandidatke, ki 
želijo naslednja štiri leta sedeti v 
županskem stolčku. Stroga komisi
ja je zato vpričo še bolj strogih za
stopnikov kandidatov v najlepši 
občinski, se pravi poročni dvora
ni, v lepo okroglo vazo i>rgla listke 
z imeni kandidatov. Nežna ročica 
občinske javne uslužbenke pa je 
nato drugega za drugim iz vaze 
vlekla imena kandidatov. Koso bi
li že vsi razen enega zunaj, je šef 
komisije urno zaključil, sedaj pa je 
lahko v vazi le še sedanji podžu
pan Tone iz Hruševke. Ko je dekli
ca zadnjič segla v vazo jx> Toneta 
pa podžupana v njej ni bilo. Seve
da zato, ker ga vanjo nihče ni vr
gel. Ko so Tonetov listek našli, so 
začeli »jovo na novo«. Menda j>ra-
vijo: slab začetek, dober konec. 
Morda pa bo podžupan Tone v bit
ki za županstvo zato na koncu le 
potegnil boljši konec... 

A Tekaj dni jrred Vsemi svetimi 
1 rje bila na kamniškem glav
nem »placu« že velika gneča, saj 
seje na njem kar trlo kandidatov 
oziroma njihovih plakatov na sto
jalih. Pa je prišel tja vrtnar s svo-

škem gradu, če bi postal župan, 
Da zares precej ve in da mu idej 
ne manjka, je že pred leti pokazal 
tudi na jiokojni lokalni televiziji. 
Pravi, da ima premajhno penzija, 
da bi se šel županskega kandida
ta. To košta, pravi. Pa še drugim 
bi moral plačevali za pir, ko še 
meni zmanjka. Sicer pa pravi, da 
tudi letošnji kandidati niso preveč 
radodarni, da bi narod postregli s 
kakim pečenim volom ali vsaj 
kakšnim golažem ali klobaso... 

A Jaši oh 
1 V ob ko> 

jo stojnico in košarami rož (za 
krasilev grobov) in jih je postavil 
kar okrog županskih kandidatov. 
Tako so se znašli sredi cvetja sku
paj neodvisni župan Tonti in 
ljudski podžupan Tone, na drugi 
strani pa SDS gasilec Janez in 
združeno listna Tatjana, bolj od 
daleč pa sla jih od delikatese sem 
za cesto opazovala liberalni pod-
župan Demilrij in še najirej noro 
slovenska Marjeta, za ostale pa je 
sredi trga že zmanjkalo prostora. 

J\/fajhna slika, pa zato večje 
1VI ideje, je svojo jmmerjavo z 
veliko Tontijevo podobo poleg 
svoje komentiral ljudski podžu
pan in županski kandidat Tone s Ta, kako bi 
Hruševke. Kakršenkoli že bo re- I volitve vsa 
zultat, županski kandidati, osta
nite v cvetju in radi se imejte tudi 
po volitvah...! 

očinski možje in žene 
ončanem štiriletnem se

janju mislijo, da šo kar preveč ga
rali, kljub temu jut se to garanje 
marsikje ne pozna dovolj. V.štirih 
letih so v občinske klopi sedli kar 
štirideselkrat in sprejeli kar sko
raj poldrugo stotnijo občinskih 
predpisov. Kako pa se ti odražajo 
v vsakdanjem življenju ljudi, pa 
je že drugo vprašanje. Zalo no
vim občinarjem Krištofov Pepe 
priporoča, naj si vzamejo za 
zgled srednjeveški kamniški ob
činski svet. 34 meščanov zuna
njega sveta in mestne občine je 
namreč v srednjem veku zboro
valo le enkrat letno in sicer v sre
do po Binkoštih, Po zborovanju 
pa so poslali »čelrlnike« z oboro
ženim spremstvom na določen 
prostorna občinski meji, kot pra
vi Valvasor, »da vse pregledajo in 
da če so morda tujci brez dot 'olje
nja kaj ogradili [>odro ter tako vse 
novotarije preprečijo,« I'o tristo 
letih pa naši občinarji to vse reši
jo z družbenojilansko dokumen
tacijo, novotarij jia ne podirajo 
več... Tudi šef občinske blagajne, 

. . . za katero se 
ve, da je ved
no bo/j ali 
manj praz
na, bi bil še 

i, kako zadovo
ljen, če bi 

||;| imel kot nek
danji mestni 
blagajnik v 
rokah mest
no blagajno 
in bi se mu iz
ročali »vsi 

davki in kontribuciji'protipotrdit 
tu«. Vesel bi bil ludi dveh davkar-
jev, katerih dolžnost je bila »hodi
ti od hiše do hiše in sprejemati da
vek in doklude na javni cesti« (da 
nišojimeli stroškov s položnica^ 
mi). Ker je imel Kamnik v sred
njem veku kar pet sejmov (lani je 
za Nevljico izdihnil zadnji), so j to 
končanih sejmih navadno j>obi-
rali davke in doklade. »In nato 
imajo pojedino* še jnavi Valva
sor, kar bi tudi današnjim obči
narjem kar »pasalo«. Naša mleč
no zoba lokalna samouprava bi 
iz zgodovine lahko jnilegnila 
marsikako izkiišnjo... 

^Tfonji, kar sam si delaj rekla-
JL mo, z našim Janezom se že ne 

boš slikal, so si najbrž mislili naši 
liberalci, ko so v Zavod za uspo
sabljanje invalidne mladine pri
peljali predsednika vlade in pred
sedniškega kandidata, župana 
Tontija pa niso povabili zraven, 
dali so mu celo vedeti, daje neza
želen. Karpočdkajo naj, če Tonti 
spet pride na televizijo, se jim bo 
prej prikazala Marija kot pa jih 
bo posnela kaka kamera nacio-
nalke. Vse se vrača, vse se jilača... 

]\/falo je manjkalo, pa bi se 
1 VI. gneči v županski jtredvolil-
ni kampanjipridruži! tudi Temni 
valček, ki že nekaj let.po mestu 
trosi ideje, kaj bi naredil na zapri-

bilo fino, če bi imeli 
sako leto, je zadnjič ob 

ianku vzdilmil Frlavčov Gustel, 
potem bi se razne otvoritve, kjer 
bi se- s škarjami oh slavnostnih 
trakovih drenjali raznorazni 
kandidati, vrstile kar naprej. Seve
da bi bilo treba jrred otvoritvami 
tudi kaj zgraditi, kar pa več velja 
odlepili obljub... 

r 'eh pd zadnje dni ne manj
ka, lideu obljublja kolesarske 

steze in pešpoti, drugi bo naredil 
parkirno hišo v hribu Starega 
gradu, drago prodajal rezane 
skale in svež zrak na Veliki j)latli
ni, tretji se bo lotil šolanja naših 
kmetov in jim razložil, kako se da 
kromjnrz velikim dobičkom jrro-
dali tudi v Evropski uniji in še in 
še. Res se nam bosta cedila med 
in mleko, če zmaga samo jml žu
panskih kandidatov. Pa raje po-
čakajmo do Martinove nedelje... 

KRIŠTOFOV PEPE II. 



Teden vseživljenjskega 
učenja tudi v Kamniku -
čista narava, 
znanje in zabava 
S t a b o r n i k i v n a r a v o p o z a b a v o 

Projekt Teden vseživljenjskega učenja (TVU), ki ga na nacio
nalni ravni koordinira Andragoški center Slovenije, je zamišljen 
kot festival s cilji ozaveščanja o pomenu učenja v najrazličnej
ših okoliščinah in oblikah, oblikovanja pozitivne naravnanosti 
do učenja in predstavitve pozitivnih sprememb, ki jih učenje 
vnaša v življenja posameznikov in lokalnih skupnosti. 

TVU napreduje iz leta v leto. Napreduje v kakovosti in obse
gu, saj se je iz tedna »razpotegnil« v dober mesec. Vanj se vklju
čuje vedno več organizacij. Letos smo se med 556 izvajalci za 
sodelovanje (pod okriljem Zveze tabornikov Slovenije) odloči
li tudi taborniki Rodu Bistriških gamsov Kamnik. 

Naš projekt se bo odvijal v soboto. 23. novembra, od 10. do 
14. ure, na jasi ob gradu Zaprice (pri kaščah). Za vas smo pripra
vili zabavne igre, igre z žogo, preprosto orientacijo - »lov na l i 
sico« - s čistilno akcijo in delavnice taborniških veščin. 

Dogodek je namenjen vsem: od osnovnošolcev, srednješol
cev, študentov, mladih družin, do upokojencev in članov dru
gih delujočih društev v lokalni skupnosti. S tem želimo doka
zati, da učenje poteka v vseh življenjskih obdobjih, v vseh oko
liščinah in vlogah. Je pot h kakovostnejšemu življenju. Med dru
gim bi radi predstavili, kaj taborništvo je, s čim se kot taborni
ki ukvarjamo, česa se lahko naučimo. 

Rod Bistriških gamsov bo naslednje leto praznoval 40 let ak
tivnega delovanja. Nekateri naši člani so dejavni že polovico te
ga obdobja, polovico svojega življenja in več. Taborništvo nam 
pomeni način življenja - življenja z naravo, kar pa v naši druž
bi prepogosto pozabljamo. Pozabljamo, da nam narava ni da
na sama po sebi. Treba jo je negovati, se od nje učiti, jo ohra
niti. 

Morda še nikoli niste slišali za nas, a verjemite nam, da smo 
se v tem času od narave veliko naučili in jo ohranjali. In če nas 
ne poznate, je to razlog več, da se ob tej priložnosti srečamo, 
spoznamo, poklepetamo, popijemo čajček, izvemo nekaj nove
ga in pripomoremo k čistemu okolju ter se hkrati zabavamo. 

Torej pridite! 
Ne pozabite: v soboto, 23. novembra pri kaščah (grad Zapri

ce) vas bomo od 10. ure dalje pričakovali. 
Življenje je učenje - naj bo veselo! 
Z NARAVO K BOLJŠEMU ČLOVEKU! 

JANA MAVRIN in BRIGITA CRLJENIĆ 
Rod Bistriških gamsov Kamnik 

Na obisku pri najbolj prijaznem uslužbencu UE Kamnik 

Tudi država je včasih ,nora' 
Ministrstvo za notranje zadeve Slovenije je v letošnjem letu za
čelo z akcijo izbiranja najprijaznejšega uslužbenca meseca. 
Vsak mesec lahko na petih različnih upravnih enotah širom Slo
venije državljani oddajo svoj glas in utemeljitev izbrane osebe. 
Preko elektronske jx>šte ali osebno na upravni enoti občani oce
njujejo učinkovitost, spoštljivost, hitrost uslužbenca, kako vam 
pomaga pri vodenju postopka, ali uživa vaše zaupanje... V me
secu septembru je bila na vrsti Upravna enota Kamnik, kjer so 
občani izbirali najbolj prijaznega uslužbenca. In izbrali. Kar 
61 odgovorjenih lističev seje odločilo za Silva Šircelja, referen
ta za javni red in mir. 

Gospod Silvo Šircelj pravi, 
da je bil z akcijo seznanjen, 
vendar takšnega odziva ven
darle ni pričakoval, kaj šele 
priznanja. Pogosto se je sme
jal, ko ga je kdo na hodniku 

Silvo Šircelj, najbolj prijazen 
uslužbenec upravne enote Kamnik. 

ustavil in povprašal za natanč
nejši naziv njegovega delov
nega mesta, še bolj, ko je pre
bral nekaj obrazložitev. Če
prav ni človek, ki bi iskal in si 
želel priznanj, je bil ob novici 
vesel. Zdi se mu, da priznanja 
v Sloveniji kljub vsemu nimajo 

prave teže, predvsem zaradi 
različnih pogledov na tovrstne 
akcije, priznanja in seveda gle
de na znane slovenske lastno
sti ... (smeh). Predvideva, da je 
bila pri odločitvi zanj odločil

na njegova dostop
nost, pripravljenost 
pomagati ljudem, 
jim znati svetovati in 
pomagati pri čim hit
rejšem reševanju 
problema. Na svo
jem delovnem mestu 
kot referent za javni 
red in mir skrbi za 
različno izdajo dovo
ljenj in registracij na 
področju javnih pri
reditev, delovanja 
društev, delo z orož
jem in eksplozivnimi 
snovmi... 

O sebi kot o odlič
nem delavcu ne go
vori rad, rajši o sode
lavcih, za katere pra
vi, da so sijajna eki
pa, ,ta pravi' skupaj. 

Uslužbenci na Oddelku za 
notranje zadeve so zelo do
stopni, tudi ljudje delijo o njih 
drugačno mnenje kot o usluž
bencih drugih oddelkov 
upravne enote, kar pa zagoto
vo leži le v naravi dela. Vsak 
občan se vsaj enkrat letno 

zglasi na njihovem oddelku, 
zato vejo, da so jim poleg os
novnega vodila - upoštevanje 
zakonodaje - vedno pripravlje
ni prisluhniti in čim hitreje re
šiti problem. Večino admini
stracije poskušajo opraviti ob 
neuradnih dnevih, medtem ko 
je drugi del upravne enote 
(npr. oddelek za okolje in pro
stor) vezan na raznovrstna so
glasja in jih ljudje neupraviče
no sodijo kot počasne biro
krate. Gospod Šircelj lahko iz 
izkušenj pove, da je celotna 
kamniška Upravna enota na 
zelo visoki ravni, saj imajo ze
lo malo težav, načelnik rad pri
sluhne in da potrebno odgo
vornost uslužbencem, skratka, 
medosebni odnosi med sode
lavci so zgledni. Trenutno je 
na upravni enoti zaposlenih 
pet moških uslužbencev in v 
smehu pravi, da je že zaradi te
ga zelo dobrodošel v svoji 
službi. 

Seveda nastopijo tudi trenut
ki, ko imaš vsega dovolj, še zla
sti ob številnih akcijah, ki so se 
zdele že samim uslužbencem 
nesmiselne, kaj šele občanom. 
Ob tem, pravi, so marsikdaj iz
gubili kredibilnost, saj se šele v 
zadnjem času ugled upravne 
enote popravlja. Še vedno ni 
na zadovoljivi ravni, a se kljub 
pomislekom najde tisto pozi
tivno, kar v prijetnem delov
nem okolju daje moč. In Silvo 
Šircelj prav zaradi tega to delo 
opravlja že 28 let. 

Ko omenim podkupljivost 
uradnikov, se zasmeji in pravi, 
da lahko občasno sprejme le 
kakšno povabilo na kavo, kar 
pa je le zahvala in znak pozor
nosti stranke, ki znajo ceniti 
hitrost in ustrežljivost. Tudi 

sam kot stranka v postopku 
ne izkorišča privilegijev in se 
prav rad postavi v vrsto na 
Upravni enoti Kranj, kjer opa
zuje svoje kolege pri delu. 
Vedno znova opaža, da pogo
sto pomaga dobra volja, da na 
,posrečen' način predstaviš 
problematiko, da jo ljudje ra
zumejo. Svoje prvo delovno 
mesto je kot nadebudni poli
cist začel na Splošni policijski 
postaji v Kranju, kjer je med 
drugim šest mesecev stal na ' 
Brdu na straži. In mu je bilo 
dovolj. Od leta 1975 je usluž
benec kamniške upravne eno
te, kjer je zadovoljen, čeprav si 
je že kar nekajkrat rekel, da je 
,ta država res nora'. Predvsem 
so bile zanimive akcije v nek
danji Jugoslaviji, ko so izdaja
li bone, se zabavali s parnimi 
in neparnimi registracijami, 
dandanes pa jih Evropa po
novno sili v reorganizacijo, v 
nove ideje in predpise in po
gosto se vpraša, koliko je to v 
prid strankam, kako naj se obe 
strani znajdeta v poplavi vseh 
predpisov. 

Vendar gre. Predvsem z 
dobro voljo, ki je ne trosi le v 
službi, temveč tudi doma. V 
Kranju, kamor se je po poroki 
preselil iz rodnega Kamnika,, 
ženi, lastnici znane gostilne 
,Blažun', že od začetka rad pri
skoči na pomoč, čeprav danes 
z veseljem prepusti predpas
nik sinovoma, sam pa raje za
bava goste in prijatelje. Med 
njimi se tudi najraje ,odklopi', 
kot tudi pri igranju tenisa in 
pohodih, nekdaj pa je aktivno 
sodeloval v Košarkaškem in 
Odbojkarskem klubu Kamnik. 

Svojo nagrado deli Silvo Šir
celj z vsemi svojimi sodelavci, 
mi pa si lahko želimo, da bo 
svojo prijaznost in dobroduš
nost še dolgo delil z nami, nje
govimi strankami. 

BOJANA KLEMENC 

AVTOR: JOŽEF CAJHEN 

GRŠKA ČRKA 

BRISANJE Z RADIRKO 
PIJAČA ST. SLOVANOV 
KANTAVT0R IN PEVEC 

J 1 L 

IZZIVAČ 
PISATELJ (FRAN . . .) FINZGAR 

IGOR DEKLEVA 

ČISTILO ZA POSODO 
TOBAČNA TOVARNA 

4? 
SLOJ USEDLIN 
MLADA KRAVICA 

SL. SKLAD. IN 0RGANIST (STANKO, 1880-1965) 

TURŠKI MARŠAL (0MER PAŠA) 

OBSEŽEN GORSKI HRBET IGLAVEC IZ RODU TIS0VK 

SLAVKO JAN 

FILM. IGRALEC (RACHEL) 

NAPENJALO PRI LOKU 

PRERIJSKI VOLK IZ S AMERIKE 
REDKA ŽIRAFA 
VDOR SOVRAŽNE VOJSKE 

KOSMATA ODEJA 

VEČANJE 
TELIČKA 

SL. IGRALEC (MARKO) 
SKUPINA PTIC ISTE VRSTE 

0SCAR ALIN 
PREBIVALEC KLEČ 

KDOR OPISUJE ČRNILO 

PRŠILO 
KDOR JE ARETIRAN IGRALCI ROKOMETA 

AM. FILM. IGRALEC (LADO) 
IME ST. SLOVANSKE ČRKE 

ELIZABETU TAVL0R 
IT. SLIKAR IZ 16. ST (GI0RGI0) 

SKICA, OČRT 
KR. ZA ODBOJKARSKI KLUB KAMNIK 

ZMOGLJIVOST STROJA 

ANG. FIZIK NEVVTON KIL0V0LT ŠVEDSKI PISATELJ HANDSS0N 
GORA V POSOČJU 

GLAVNO MESTO BOSNE 
NESTROKOVNJAK 

TEL0VA0NI ELEMENT NA DROGU. VRTENJE 

OSEBNI ZAIMEK 
BAJNO BOGASTVO 

JEZIK BANTU ČRNCEV 
SL. JEZIKOSLOVKA (BREDA) 

RAZRED MEZDNIH DELAVCEV 
HUNSKI POGLAVAR ŠTEVILO DESET 

TOKOVNI POSREDNIK 
IZBRANA DRUŽBA 

PROFESOR METALURGIJE (CIRIL) 

K0TVA NA LADJAH 
ODPRT 

Železniški vagon 

PAPIR RAZLIČNEGA FORMATA 
00 ENEGA LETA STAR OTROK 

OZNAKA NEM PLEMSTVA ZAVRNITEV K0NTRE 
ANGLEŠKI K0LIDZ BLIZU LONDONA 

KAVB0JSKA VRV 
SNOP KONOPLJE 

SNOV ZA GORENJI. 
ZAVETNIK KRANJSKE PRED TURKI 

POLICA ZA KNJIGE SRBSKO M. IME 
DELAVEC V MLINU ENAKA VOKALA 

AM. TENISAČ C0URIER 

MESTO V J. ŠPANIJI 0LIVER CHAVAR0T 
GOROVJE V AVSTRIJI, V SEV ALPAH 

ZNAMKA ZA TAKSO 
DOMOVINA ČAROVNICE KIRKE 

OTOK V MALIH SUNDSKIH OTOKIH, INDONEZIJA 

VAZN0 
Živilo NASKOK, NAPAD 

POZ. NAELEKTREN DELEC OČITKI FILM. IGRALKA AM0 
UČITELJ GOVORNIŠTVA 
SL. IGRALKA FURLAN 

KARTAZAN-SKI VOJSKOVODJA 
OBRAZ 

STGR. MIT. BOGINJA, MUZA Z LIRO 
GRČIJA POLITIČNO PRIBEŽALIŠČE 

ZRELOSTNI IZPIT 
SL PESNIK (JOŽE) 

OTOK (FRANC.) 

FR FILM. IGRALEC (JAC0UES, 1908-1982) 
MESTO V 

HONDURASU 

NADAV PISATELJICA FINCI 

FINSKO JEZERO 
GL. ULICA V ZAGREBU 
ALOJZ PRAŠNIKAR 

TOVARNA SMUČI V BEGUNJAH 
EMIL TARDING 

AZIJSKI VELET0K, PRITOK BALHASKEGA JEZERA 

SIN IZAKA IN REBEKE 
IZTOK T0RY 

OSEBA, KI REŠUJE PONESREČENCA 
TUBERKULOZA 

OPERNA PEVKA BART0LI 

PIANIST BERT0N-CELJ OČE 
PL0ŠČINSKA MERA 

GORLJIV PLIN IZ KALCIJEVEGA KARBIDA 
SLOVARČEK: ALAN, Lado - ameriški filmski igralec; GOR - mesto v južni Španiji; ILE - otok (francosko); LATAS - Omer paša - turški maršal; RVAČA - snop konoplje ali lanu; TATI, Jacques (1908-1982) - francoski igralec, komik in režiser; 

TELA - mesto v Hondurasu 
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CALCIT K A M N I K USPEŠNO CEZ P R V O O V I R O 

D« /t* erfe« izmed pokalov ostal doma, je s tretjim me
stom poskrbela balinarska ekipa Marjana Goloba. 

Turni r ob 25-letnici 
balinanja na D u p l i c i 

Te dni je balinarski klub Duplica praznoval svojo 25-letni-
co. V spomin na ta jubilej so dupliški balinarji pripravili bali
narski turnir, ki se ga je udeležilo 13 balinarskih ekip. Poleg 
dveh domačih ekip so jubilejni turnir z udeležbo počastili ba
linarji iz Ljubljane, Ihana, Mengša, Zaloga, Tržiča, Količevega, 
Komende in iz ostalih klubov, ki že dolgo sodelujejo z dup-
liškim balinarskim klubom. 

Zaradi slabega vremena je del tekmovanja potekal na igriš
ču Budničarja na Količevem. Po zagretih bitkah na balinarskih 
stezah so po skoraj dvanajstih urah tekmovanje pod vodstvom 
sodnika domačina Marjana Prelovška uspešno zaključili. 

Jubilejni pokal so si s prvim mestom zaslužili Tržičani, za 
njim so se uvrstili balinarji Svečarstva Osolin, tretje mesto pa 
so si pribalinali domačini z ekipo M.SPO - Golob, četrti so bili 
Ljubljančani - BS-3, sledili so jim balinarji BK Duplica, BK Bud-
ničar, BK Zalog, DU Komenda, BK Litostroj, DU Kamnik, BK 
Mengeš, BK Hermes. 

Predsednik BK Duplica Stane Rak je ob podelitvi pokalov 
toplo čestital zmagovalcem in se hkrati zahvalil prijateljskim 

^klubom za lepo udeležbo kljub deževnemu vremenu. F. S. 

D r ž a v n o p r v e n s t v o v t r a p u 

Na državnem prvenstvu v M , 
trapu v streliŠkem centru na 
Pragerskem so se kamniški 
strelci odlično odrezali. Izsto
pal je predvsem Rok Ropret, 
ki je osvojil odlično 3- mesto v 
zelo močni konkurenci. V red
ni seriji je zadel 113 glinastih 
tarč, ki ga je uvrščalo na tretje 
mesto. Z najboljšim rezulta
tom finala (23 zadeJih tarč) je 
razstreljeval za drugo mesto, 
vendar na žalost izgubil. Us
peh SD Kamnik so dopolnili 
Miro Lešnik 109 - 19. mesto, 
Ajtnik Miha 105 - 38. mesto, Ja
nez Glavač 103 - 47. mesto in 
Bojan Burja 83 - 62. mesto. V 
ekipni konkurenci so dosegli 
15. mesto. Med mladinci je 
Blaž Burja zadel 90 tarč, kar je 
zadostovalo za 7. mesto, v žen
ski konkurenci pa je Maja Kra
ljic dosegla 6. mesto. Čez te
den dni so se na istem streliš
ču pomerili še strelci v dvoj-

Rok 
Ropret 
bronasti 
na 
držav
nem 
prven
stvu v 
trapu. 

Miro Lešnik je državni prvak 
v trapu z dvema pokaloma 

nem trapu. Kamniški strelec 
Miro Lešnik je s 119 zadetimi 
tarčami vodil že po rednem 
delu streljanja, po finalnem 
nastopu pa je le še povečal na
skok pred tekmeci in postal 
državni prvak. Zelo uspešen 
je bil tudi Stane Resnik, ki je 
zadel 117 tarč. S koncem sezo
ne za trap pa se je začela sezo
na z zračnim orožjem. SD 
Kamnik bo tekmoval v I. in II. 
državni ligi pri pištoli in v II. 
državni ligi pri puški, mladin
ci pa bodo nastopali v mladin
ski ligi, pripravljajo se tudi na 
ubranitev naslova državnih pr
vakov iz pretekle sezone. 

J . U . 

Odbojkarji Calcit Kamnika 
so uspešno preskočili prvo 
oviro k ponovitvi lanskoletne
ga uspeha, ko so se uvrstili v li
gaški del pokala TOP TEAMS. 

V prvem krogu kvalifikacij 
so namreč premagali ekipo 
Kaknja s skupnim rezultatom 
6:0. Prvo tekmo so Kamničani 
igrali doma in jo kljub kar pre
cejšnjemu odporu gostov do
bili s 3:0. Vseeno so bili doma
či pred povratno tekmo kar 
precej na trnih, saj so bili gost
je z igro, ki so jo prikazali v 
Kamniku, trdno odločeni re
zultat izničiti. 

Prav v preveliki želji pa so 
domači pred več kot tisoč gle
dalci očitno pregoreli in Kam
ničani so zlahka prišli še do 
ene gladke zmage. Še več, več
ji del tekme so igralci igrali, ki 
sicer dobijo manj priložnosti. 

Sedaj čaka Kamničane kva
lifikacijski turnir za med 16 
najboljših ekip v pokalu Top 
Teams v Luxemburgu. Neka
ko po pričakovanjih bodo 
Kamničani bi l i boj za prvo 
mesto z ekipo Kaposvarosa 
(Madžarska), medtem ko naj 
bi bili ekipi Petanga (Luxem-
burg) in Pafosa (Ciper) real-

* . ' no slabši ekipi. 
Nič pa ni za

nesljivega, saj 
Kamničani v dr
žavnem prven-

3 stvu igrajo veliko 
mmmHM slabše kot lansko 

leto. V četrtem 
I krogu so že dru

gič izgubili in to 
obakrat doma, 

1 kar ne pomnimo 
že nekaj let. Med-
tem, ko bi za po
raz proti Salonitu 

j še lahko iskali iz
govore, pa jih ne 
moremo za po-

M H M H B raz proti Trigla-

Šahovski klub Komenda letos že tretjič organizira DOMŽAL-
SKO-KAMN1ŠKO ŠAHOVSKO LIGO. V ligi nastopa 18 moštev. 
Moštvo tvorijo štirje igralci in 6 rezerv. Odigranih bo 9 kol. Po 
odigranih sedmih kolih je v vodstvu ekipa SK Komenda (za ka
tero igrajo: Bojan Hribar, Anton Božič, MarkAgovič, Franc Po
glajen, Alenka Trpin, Tomaž Štefanič). Zelo dobro igra ekij>a ša
hovskega društva Kamnik (za katero igrajo: Igor Kragelj, Srečo 
Sitar, Pavla Košir, Marjan Ogrinec, Albin Strajhar), saj je trenut
no na 5. mestu. Presenetljivo dobro igra ekipa Barob Šmarca 1 
(za katero igrajo: Rudi Balantič, Metod Simičak, jure Jemec, To
pio Sedlar, Aleš Ganter, Tomaž Sever), trenutno se nahajajo na 
12. mestu. Veseli smo, da se na področju Šmarce oživlja šahov
ska dejavnost. 

Vrstni red po sedmih kolih je sledeči: 

Ekipa Šahovske 
točke 

Meč 
točke Buch 

Komenda I 22,5 13 110,0 
VELE Domžale A 20,0 10 106,0 
VELE Domžale seniorji 16,5 9 114,0 
D U Komenda 15,5 8 106,0 
ŠD Kamnik ' 15,0 9 109,0 
ŠS Bor B Dob 15,0 8 93,5 
VELE Domžale mladi 14,5 9 '" 107,5 
ŠS Bor A DOB 14,5 9 94,0 
ŠD Črni graben 14,5 6 . 108,5 
SMRKCI 14,0 6 96,0 
ŠD Termit Moravče 13,0 7 106,5 
Barob Šmarca 1 12,5 7 91,5 
Komenda - Kozarski 12,0 7 79,5 
Mengeš 12,0 j "5 96,5 
ŠD Trzin 12,0 . 4 ' 86,0 
Komenda - Bilbija • 11,5 5 86,0 
Komenda - Nadvešnik 11,5 4 ' 88,0 
Borob Šmarca 2 5,5 0 85,5 

Preostali dve koli se bosta odigrali po končani Šahovski olim
pijadi na Bledu. 

Odličen začetek sezone Andreje Mali 

Harmonike doma še ni bi lo 
Tako kot alpski smučarji so v 

zgodnejšem terminu sezono v 
zimi 2002/2003 začeli tudi te
kači in tekačice na smučeh. 
Premiera je lepo uspela Kamni-
čanki Andreji Mali, saj je osvo
jila 11. mesto. Šprint, najmoč
nejšo disciplino hitre Kamni-
čanke, so pripravili kar v nem
škem Dusseldorfu. Enajsti čas 
kvalifikacij je Malijevi v četrtfi-
nalu prinesel boj s četrto in pe
to šprinterko sveta na lestvici 
FIS - Norvežankama Maj Helen 
Sorkmo in Anito Moen, ki pa ji 
v taktičnem teku nista ponudi
li priložnosti za napredovanje. 
»Počutila sem se močno, spo

sobno za nadaljnje teke. V 
sprintu pa to ni vse, je vse mo
goče. Zaradi vetra nisem želela 
teči prva, potem pa prehiteva
ti nisem zmogla več. Kljub te
mu sem zadovoljna. Za šprint 
se nisem posebej pripravljala. 
Na snegu ledenika Dachstein 
smo bili le pet dni. Nove zado
voljivo hitre smuči Atomic sem 
preizkusila šele na prizorišču. 
Harmonike doma sicer ni bilo, 
optimizem za naprej pa obsta
ja. Sedaj bo bolj ali manj v 
ospredju biatlon, seveda pa bi 
še kako rada nastopila na sve
tovnem nordijskem prvenstvu 
februarja v dolini Fieme,« je tek 

ob reki, v zelenem mestnem 
okolju, opisala Andreja Mali. 

V zimi bi z nekaj razume
vanja tekaško karavano radi 
znova pripeljali v Kamnik ali 
bližnjo okolico, kjer bi bilo 
možno narediti tekaško pro
go. Andreja Mali, sedma z le
tošnjih olimpijskih iger v 
Salt Lake Citvju, si domačo 
tekmo nedvomno zasluži. In 
da čim več gledalcev v i d i 
sposobnosti v živo. Biatlon-
ske sposobnosti pa bo An--
dreja pokazala decembra na 
tekmah svetovnega pokala 
na Pokljuki. 

METOD MOČNIK 

V Ljubljani je bil v petek, 
18. oktobra, izveden j)rvi tur
nir Ciklusa šahovskih turnir
jev mladih. Nastopilo je 58 
mladih igralcev iz osnovnih 
šol ljubljanske regije. Zmagal 
je Luka Snoj, iz OŠ Vodmat. 
Zelo dobro seje uvrstila Maja 
Nadvešnik iz OŠ Stranje, saj 
je zasedla 6. mesto. Na tem 
tekmovanju so nastopili tudi 
učenci OS Marije Vere pod 
vodstvom Zdravka Suhadol-
ca. Zelo dobro seje uvrstil Rok 
Kuhar z OŠ Marije Vere, saj je 
osvojil 12. mesto, 25. mesto je 
osvojil Bdi Hečimovič, 26. me
sto Matej Nadvešnik OŠ Stra
nje, 38. mesto Matic Klemen-
čič iz OŠ Marije Vere, 41. me
sto Janez Konjar iz OŠ Marije 
Vere, itd. 

FRANC POGLAJEN 

vu, ki naj bi se letos boril za 
obstanek. Igra Kamničanov 
je bila najslabša v zadnjih treh 
letih in domači trener je z ig
ralci s klopi komaj rešil eno 
točko. Bolje pa gre Kamniča-
nom v pokalu, kjer so že na
predovali v četrtfinale, kjer 
jih čaka Svit. Prva tekma bo 
13. H . , ob 19.30 v Kamniški 
športni dvorani. 

Upamo, da zares naporen 
urnik tekem (10 tekem v treh 
tednih) ne bo še dodatno 
utrudil Kamničane. 

Še slabše pa gre v državnem 
prvenstvu ekipi Varstvo Broli-
ne. Kamničanke so namreč v 

treh krogih trikrat izgubile, 
dvakrat doma. V prvem kolu 
je bila doma usodna izredno 
slaba ekipa Vitala, kljub boljši 
igri v gosteh pa ni bilo priča
kovati uspeha proti Kopru, 
medtem ko so bile v tretji tek
mi blizu, a spet zelo daleč, 
zmagi proti Novemu mestu. 
Tako čaka Kamničanke hud 
boj za obstanek v ligi. 

Tudi njim pa gre bolje v po
kalu, saj so tudi one v četrfi-
nalu, kjer jih čaka Nova Gori
ca. Povratna ktema bo 13- 1 L, 
ob 17.30 v Kamniški športni 
dvorani! 

CICO 1. 

A n ž e t u C e v k i m a s t e r s d o 1 8 l e t 
Na igriščih teniškega centra Ljubljana je v sredini oktobra po

tekalo zaključno tekmovanje (masters) najboljših slovenskih ig
ralcev tenisa do 18 let, na katerem je v moški in ženski katego
riji nastopilo kar pet igralcev TK KIK Group Kamnik. Le-ti so si 
zagotovili igranje na mastersu predvsem zaradi odličnih iger 
skozi vso sezono, ki so jih ponovili tudi na tem tekmovanju. 

Anže je opravičil vlogo prvega nosilca in relativno suvereno 
brez izgubljenega niza osvojil prvo mesto. Tako je na najbolj
ši način zaključil zelo uspešno sezono in drugemu mestu na dr
žavnem prvenstvu in vrsti odličnih uvrstitev na mednarodnih 
in domačih tekmovanjih dodal še zmago v mastersu. Tudi osta
li so prijetno presenetili, predvsem Teja Jeras, ki je z uvrstitvi
jo v polfinale dosegla enega največjih uspehov kamniškega 
ženskega tenisa, ter Miha Crnkovič in Tadeja Kokalj, katerima 
se je uspelo uvrstiti v četrfinale. Tako so Kamničani zmagam 
v mastersu do 12 let (Pogačar Aleš), 14 let (Crnkovič Miha) do
dali še tretjo lovoriko in so s tem prav gotovo najuspešnejši 
klub na tem tekmovanju v zadnjih letih. Ker lahko vsi igralci 
z izjemo Uroša Mlakarja v tej konkurenci nastopajo še nasled
nje leto, si obetamo podobnih ali še boljših rezultatov. 

I 

• P ® 
1 

• i -

M I 

Anže Cevka je osvojil masters najboljših slovenskih ig
ralcev tenisa do 18 let. 

Z d r a v k o V o l k a r e d e n o d 

j u n a k o v l j u b l j a n s k e g a m a r a t o n a 
Kar 4300 tekačev se je udeležilo 7. ljubljanskega maratona. Svoj 

delež so prispevali tudi Kamničani. Ljubljanski maraton zaenkrat še 
poteka na treh razdaljah (42,21,6) kilometrov za razliko od mara
tonov v drugih prestolnicah, kjer tečejo le na 42 kilometrov. 

Kamniški junak med 430 tekači na pravi maratonski razdalji je bil 
Zdravko Volkar iz Šmartnega, ki je v absolutni konkurenci s časom 
2,39:49 osvojil deveto mesto, med slovenskimi tekači pa tretji čas 
za Tonijem Vencljem in Francijem Meničem. Zmagovalec Ukraji
nec Andrej Naumov je dosegel čas 2,14:30, sledila pa sta Kenijca Da
vid Menjo (2,19:13) in Peter Omae (2,19:38). Na maratonu so se 
med 100 najboljšimi uvrstili še: 38. Lado Kveder 2,57:30, 40. Matej 
Krebs 2,57:42,55. Anton Pančur 3,04:55,67. Zvone Kemperl 3,10:35, 
75. Matevž Slapničar 3,12:58, 82. Bojan Bojkov 3,14:41, 97. Tine 
Osolnik 3,18:42, 

Mali maraton je po čudni slovenski logiki veljal tudi za državno pr
venstvo v malem maratonu na 21 kilometrov. Zmagal je Roman Kej-
žar (1,06:17), izmed Kamničanov (in okoličanov) je odlično tekel du-
adonec Damjan Slapnik, osmi absolutno s časom 1,14:41, Marko Spruk 
11.(1,16:05), Matic Romšak 17. mesto (1,18:43) in Marko Kotnik 
23. mesto (1,19:16). Žal nobena Kamničanka ni pretekla maratona. 

METOD MOČNIK 

ZASEBNA 
ZOBOZDRAVSTVENA 
ORDINACIJA 
d r . J a g o d a S t r e h o v e c 
Potočnikova 15, Domžale 
tel.:7212-990 

Delovni čas: 
ponedeljek, sreda, četrtek 13h-18h 

torek, petek 9h-12h 



»HA KVADRAT« 
IZ 

tRGOVINi.; 

n a f u p 
K a m n i * 

Šutna 48, tel.: 839 70 81 

3x 0 , 2 l 

SOK POMARANČA 
C ^ T x G R A f j $ > 

ČOKOLADNI ROGLJIČEK 

I 

^ i ( 
SIT 

18990 

BONBONIERE 
L a d y ( 2 0 0 ^ ) 

TESTENINE 
ADRIANA^p 

SIT 

KRUH 
BELA ŠTRUCA 

0,80 kg 

SUNKA 
PREKAJENA 
STRAŠEK 

^ 1 . 2 5 9 90 
SIT 

I Z D E L A V A 

VERJETNO 
NAJLEPŠIH 

NAREZKOV, 

ŠIRNIH PLOŠČ, 

SLADKIH ZLOŽENK 

PO UGODNIH 
CENAH 

90 139' 
(vsaj (3) kosi) 

BAMBI 
vitaminski otroški 

keksi 
I 

DOMAČI MED 
več vrst ( 9 ^ 

KETCHUP^) 
PARADIŽNIK spitz 

SIT 

PRALNI PRAŠEK 
T R E S L A N Z A 

s ^ 1.799sit 

Svetovno prvenstvo v sedeči odbojki za ženske • 

Kamnik gostil največji športni dogodek 
na področju invalidskega športa 
Nadaljevanje z 8. strani 

ALEŠ, MATIJA, LAURA, 
MARJETA IN IRIS, dijaki 
kamniške in ljubljanske sred
nje šole so povedali, da so 

prišli, da bi v družbi vrstni
kov navijali za našo repre
zentanco. Prvič so gledali 
tekmovanje v sedeči odboj
ki . Fanta sta mislila, da bodo 
tekmovalke igrale na vozič
kih, ker sta že poznala košar
ko na vozičkih. Vsak dan so 
tu. Najbolj simpatično dru
gačne se jim zdijo igralke Ira
na in Japonske. Opazili so, da 

so navijaško najbolje organi
zirani Nizozemci, ki so pri
nesli številne pripomočke, 
od balonov v oranžni barvi, 
pokrival, instrumentov, celo 
lase si je član njihove navijaš

ke ekipe pobar
val v barvah nizo
zemske zastave. 

Med enajstimi 
navijači, ki so pri
potovali z Nizo
zemske, da bi 
spodbujali svojo 

i ekipo, v kateri so 
j \ tudi njihove pri
ji ( * jateljice in sorod-
t t e M s i r niče, se mi je pri

družil DAAN 
VAN MARUM. Pravi, da obi
čajno spremljajo nizozem
sko reprezentanco v sedeči 
odbojki na vsa pomembnej
ša tekmovanja vsepovsod po 
svetu. Ugotavljajo, da postaja 
sedeča odbojka za ženske 
vedno bolj zanimiva in kvali
tetna. Kot navijače jih poleg 
Nizozemske najbolj navdu
šuje igra Slovenk in Kitajk. V 

Med več kot petdesetimi 
prostovoljci smo prisluhnili 
KATJI, PETRI in MATJA
ŽU. Pravijo, da jih je pred za
četkom svetovnega prven
stva sicer malo skrbelo, če se 
bodo znali o vsem sporazu
meti tudi v angleškem jeziku. 
Spominjajo se nasveta, da 
prisrčen nasmeh lahko na-

Kamniku se zelo dobro po
čutijo. Pohvalijo bivanje v 
penzionih Špenko in Pri Ce- 1 

sarju. Nekateri so že bili pri 
nas in pravijo, da bodo zago
tovo še prišli kot turisti. 

RENAULT 

u g o d n o v Av to C a r M e n g e š 

* brezobrestni kredit TOM + 0% 
darilo 4 zimske gume 

* pri menjavi Clia staro za novo 
do 200.000 SIT prihranka 

* diesel prihranek do 350.000 SIT 

* gospodarska vozila Renault 
pri menjavi staro za novo 
do 640.000 SIT prihranka 

AvtO C a r dLo.O. Svetčeval, Mengeš 
Tel: salon 01 723 74 14, servis 723 72 79 

Renault pomoč; tel: 080 1 000 

0 
Kulturni dom 
Franca 
Bernika 
Domžale NOVEMBER 2002 

koledar prireditev 
za otroke 

sobota. 9. november ob 10.00 za IZVEN 
T. Ungerer - N. Merice: B O A N A 
lutkovna predstava, Lutkovno gledališče Tr i 
sobota. 23, november ob 10.00 za I ZVEN 
Fran Levstik - Helena Sobar Zaje: K D O J E N A P R A V I L VlD-
K U SRAJČ ICO 
lutkovna predstava, Lutkovno gledališče Jože Pengov 

petek. 22. november ob 20.00 za I ZVEN 
Andreja Rauch: T I P K E / R E B E K A 
plesna predstava, En-Knap / K D Franca Bernika 

gledališče 
ponedeljek. 11. november ob 20.00 za abonma ORANŽNI in IZVEN 
torek. 12. november ob 20.00 za abonma RUMEN I in IZVEN 
sreda. 13. november ob 20.00 za abonma RDEČI in IZVEN 
četrtek. 14. november ob 20.00 za abonma ZELEN I in IZVEN 
Jorge Accame: B E N E T K E 
sentimentalna komedija, Prešernovo gledališče Kranj 
Igrajo: Vera Per/Lenča Fcrenčak, Vesna Jcvnikar, Vesna Sla
par, Darja Reichman, Gaber Trseglav in Matjaž Višnar 

galerija domžale 
petek. 15. november ob 19.00 za I ZVEN 
odprtje razstave v Galeriji Domžale 
razstavlja akademski slikar STO JAN G R A U F 

V s t o p n i c e so v p r o d a j i Štirinajst d n i p r e d p r i r e d i t v a m i o b d e l a v n i k i h 
o d 10. d o 12. ure v u p r a v i K u l t u r n e g a d o m a F r a n c a B e r n i k a , o d 16. d o 
19. ure v k l u b u K u l t u r n e g a d o m a F r a n c a B e r n i k a (L jubl janska 61, D o m 
žale, v h o d z dvorišča , k l e t n i p r o s t o r i ) ter e n o u r o p r e d p r i č e t k o m p r i 
r e d i t e v v blaga jni d o m a . 
V e č i n f o r m a c i j d o b i t e v brošuri Ureto/aire , k i j o l a h k o b r e z p l a č n o pre
j emate na d o m . S v o j naslov n a m s p o r o č i t e na našo t e l e f o n s k o številko. 

Informacije in rezervacije po telefonu: 722 50 50 

TENISKI KLUB K a m n i k 

TENISKI K L U B K I K G R O U P K A M N I K V A B I VSE LJUBITELJE T E N I S A , D A SI 
R E Z E R V I R A J O S V O J O U R O Z I M S K E G A I G R A N J A P O D STREHO N O V E G A 
TENIŠKEGA ŠOTORA V K A M N I K U . I N F O R M A C I J E IN R E Z E R V A C I J E N A 

E L E K T R O N S K I N A S L O V T K K A M N I K @ V O U A . N E T ALI TELEFON 0 4 1 3 2 3 4 4 2 . 

CENIK P O S A M E Z N E URE Kar t ice, paket i 5 ur+1 gratis ( š t u d e n t i , d i jak i , 
upoko jenc i , abonent i ) ve l javnos t je tri m e s e c e . 

PON . - PET. 
PON . - PET. 
PON . - PET. 
SOB.-NED. 

8,oo -13.00 
13.00 -16.00 
PO 22.00 
8.00 - 24.00 

1.900,00 SIT 
2.400,00 SIT 
2.800,00 SIT 
2.400,00 SIT 

(8,5 % DDV JE UPOŠTEVAN v ceni) 

P O N . - PET. 
PON.-PET. 
PON.-PET. 
PON.-PET. 
SOB.-NED. 

8.00 -13.00 
13.00 -16.00 
16.00 - 22.00 
PO 22.00 
8.00 - 24.00 

9.500,00 SIT 
12.000,00 SIT 
16.000,00 SIT 
14.000,00 SIT 
12.000,00 SIT 

CENIK A B O N M A J E V O D 1 .12 .2002 D O 3 1 . 4 . 2 0 0 3 
(1 u r a t e d e n s k o s k u p a j 2 0 ur) 

(8,5 % DDV JE UPOŠTEVAN v ceni) 

PON . - PET. 
P O N . - PET. 
PON . - PET. 
P O N , - PET. 
SOB.-NED. 

8.00 -13.00 
13.00 -16.00 
16.00 - 22.00 
PO 22.00 
8.00 - 24.00 

40.000,00 SIT 
50.000,00 SIT 
70.000,00 SIT 
60.000,00 SIT 
50.000,00 SIT 

(8,5 % DDV je upoštevan v ceni) 

IGRANJE TENISA POZIMI 

SEDAJ TUDI V KAMNIKU!! 

domesti marsikakšno nero-
donost. Smeha in priklanja-
nja (Japonke) je bilo kar pre
cej, saj so bile nekatere tek
movalke včasih tudi v po
dobni zadregi. Najbolj jim je 
všeč družba. »Družba je za
kon« se je slišalo iz njihovih 
ust. Seznanjanje s tolikšno 
narodnostno in jezikovno 
pisanostjo, prijateljevanje, 
zavest, da delaš nekaj dobre
ga, koristnega, jim veliko po
meni. Ni jim žal časa, ki so ga 
porabili. Všeč jim je bila pe
strost, včasih tudi nepredvid
ljivost nalog. O d dela ob ig
rišču, kjer so pobirali žoge, 

brisali tla, sodelo
vali pri pripravi 
igrišč, prodajali 
majice, do 
spremljanja po
sameznih ekip. 
Na otvoritveni 
slovesnosti in ob 
zaključku so bil i 
še posebej opaz
ni, ko so nosili 
zastave in napise 
vseh sodelujočih 

držav. Pomagali so tudi v je
dilnici, nosili stole, spodbuja
li igralke kot navijači in še 
kaj. Petra je najavljala začet
ke tekmovanj, predstavljala 
ekipe, sodnike, trenerje. Pra
vi, da je bilo nekaj treme na 
začetku, pa jo je premagala. 
Če bi imeli še kdaj možnost 
sodelovati kot prostovoljci, 
bi se vabilu z veseljem od
zvali. S »svojimi« ekipami so 
se fotografirali, morda se bo
do še obiskali. Nova prijatelj
stva so tu. Vsi so mnenja, da 
je biti prostovoljec zanimiva 
življenjska izkušnja. 

LJUBA VUTE 

Risbe in 
njihovi odsevi 

Danes, 7. novembra, ob 
17. uri bo ob 55-letnici Zavo
da za usposabljanje invalid
ne mladine v Kamniku v 
prostorih osnovne šole za
voda razstavljal Nejc Slapar, 
nekdanji gojenec te ustano
ve. Nejc je vsestranski umet
nik, saj se je ukvarjal z lite
rarno, glasbeno umetnostjo 
in z različnimi področji l i 
kovnega oblikovanja. Tok
rat se bo predstavil z risba
mi na papirju, združenimi z 
ogledali. Razstava z naslo
v o m Risba v prostoru bo 
skupek risb in njihovih od
sevov, k i dajo skupaj pove
zano celoto. 

Ž i v l j e n j e s e v r a č a 

p o d M a l i g r a d 

V teh dneh Zi l inženiring 
d. d. zaključuje prvo fazo 
gradnje stanovanjsko-po-
slovne soseske Mali grad, v 
katero so se že pred časom 
vselili prvi stanovalci. Po be
sedah investitorja so proda
li že več kot polovico, stano
vanj, zgrajenih na ključ, tako, 
da srečujemo vedno nove 
stanovalce te moderne so
seske v starem mestnem jed
ru. 

Investitor pa ne počiva, saj 
pričenjajo z izgradnjo druge 
faze soseske. Ravno zdaj po
tekajo groba gradbena dela, 
ki pa hitro napredujejo, tako 
da se bodo kmalu lotili izde
lave ostrešja. Nova domova
nja v centru mesta bodo vse-
ljiva v septembru prihodnje
ga leta. 

SAŠA MEJAČ 

mailto:TKKAMNIK@VOUA.NET


AGROPROMET CERKLJE 
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

UGODNA PONUDBA: 
- ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine 

tropine, sončnične tropine, krmilne moke) 
- VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, 

kokoši nesnice, prašiče, govedo 
- UMETNA GNOJILA 
- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo 

in enodnevne piščance 
- MOKA tip 500, SLADKOR U G O D N E C E N E 

U G O D N A P R O D A J A 
J A B O L K Z A O Z I M N I C O I N P R E D E L A V O 
- sprejemamo naročila za jarkice 

V S E Z A K O L I N E (naravna in umetna čreva, 
kolofonija, spile, začimbe) 

Cene za krmila so tovarniške. 

• Vsi .stojimo v krogu upanja, 
m, drug drugemu si podajamo plamen. 
I Če moja luč ugasne, jo bo zanetila tvoja. 
1 Skupno oddajava silnejSi žar... 
§ Sleherna luč na svoj način obeta, 
§ da tema nima zadnje besede. 

v S POM IN 

i i 2. novembra je minilo leto dni, odkar 
se je smrtno ponesrečil 

I"'*« I GREGA KOŠIR 
Hvala vsem, ki nama ob hudi izgubi nesebično stojite ob strani. 
Hvala tudi vsem prijateljem, ki se Gregata še vedno spominjate 

in ga ohranjate v vaših srcih. 

Mami Er ika , sestrica L id i ja 

November 2002 

Z A H V A L A 

V 83. letu starosti se je od nas 
poslovil 

ŠTEFAN PAVLIN 
Semprimoški Štefan iz Črne 23 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeha sožalja, podarjeno cvetje, sveče in za 
maše ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala g. Berčanu 
za lepo opravljen pogrebni obred, nosačem, pevcem in tro
bentaču. Posebna zahvala pritrkovalcem, ki so se od našega 

Štefana poslovili z njemu ljubimi zvonovi s Sv. Primoža. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Oktober 2002 

Z A H V A L A 

Po dolgi in hudi bolezni nas je 
zapustila draga 

mami, hči, sestra in teta 

MARIJA KOTNIK 
roj. Štefula 

Ob izgubi drage mami se zahvaljujeva za velikodušno pomoč: 
sorodnikom, prijateljem, sosedom, Karitas župnije Sela, dr. Pleš-
nar-Cvirnovi, nekdanjim sodelavcem in upravi Titana d. d.. Za 
pomoč pri negi doma se zahvaljujeva patronažni službi in gos
pe Meti Kotnik, g. župniku Danijelu Kaštrunu pa za duhov
no oskrbo v času bolezni in lepo opravljen pogrebni obred. 
McPZ Mavrica se zahvaljujeva za lepo petje pri pogrebu ter 
društvu Hospic za podporo in nasvete v težkih trenutkih. 

Žalujoči: sin Andrej, hči Irena, mama Helena in ostalo sorodstvo 

Kako je prazen dom, dvorišče, 
naše oko zaman te išče. 
Ni več tvojega smehljaja. 
Le trud in delo tvojih rok ostaja. 

Z A H V A L A 
Po težki bolezni nas je v 75. letu 

življenja zapustila naša draga žena, 
mama, stara mama, sestra in teta 

KATIPESTOTNIK 
iz Znoji l 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem, znancem ter sodelavcem Zarje Kovis, Iskre Tele in Lovski 
družini Sela za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in 
za druge darove ter vsem, ki ste bili ob njej in jo vzpodbu
jali v času njene bolezni. Iskrena hvala osebju Z D Kamnik 
in Kliničnega centra, gospodu župniku Danijelu Kaštrunu za 
lepo opravljen obred ter pevskemu zboru iz Tunjic za lepo 
zapete poslovilne pesmi. Vsem, ki ste našo mamo pospremili 

na njeni zadnji poti, še enkrat iskrena hvala. 
Žalujoči; vsi njeni 

Oktober 2002 

Opravljam 
VSA 
SLIKOPLESKARSKA 
DELA. 
Franc Hvale s.p., Podjelše 4 a 
tel.: 01/83-91-153, 
031/615-997. 

M A L I OGLAS I 
Instruiram matematiko in fiziko. 
Tel.: 723-81-57, 041/322-571. 

Iščem primeren prostor za 
prodajo vina (lahko garaža ali 
podobno). Tel.: 05/36 47 675. 

ULin tt SVOJ DMRMPOmiHMCiHiJtV 

T E H N I Č N A TRGOVINA 

Usnjarska 9, Kamnik 
(nasproti nekdanje tovarne Utok) 
tel.:83-17-203 
HLADILNIK Z ZAMRZOVALNIKOM 
KE 216 VIŠINA 148 CM fe#QQ SIT 

AKCIJSKA CENA 59.925 SIT 
HLADILNIK Z ZAMRZOVALNIKOM 
K 6316 VIŠINA 165,5 CM $5.20 SIT 

AKCIJSKA CENA 62.400 SIT 

V C R A D N A Z A M R Z O V A L N A O M A R A K O 5 0 8 8 
V I Š I N A 8 7 . 5 C M p.ooosiT 

AKCIJSKA CENA 45.750 SIT 

S U Š I L E C P E R I L A W T 9 8 1 Sasfigi sit 

B T V E V E L U X 5 5 C M 45.500 sit 
AKCIJSKA CENA 39.933 SIT 

A R M A T U R A Z A P O M . K O R I T O A 7 1 1 
TEA-ECOTERMOTEHNA 8.640 SIT 

AKCIJSKA CENA 6.912 SIT 

MALI G O S P O D I N J S K I APARATI -10% POPUST 

AVTOZVOČNIKI -10% POPUST 
AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z 
GOTOVINO. OMEJENA KOLIČINA AKCIJSKIH ARTIKLOV 

- BREZPLAČNA DOSTAVA 
KREDITI GORENJE 1+6 ALI 1+12 MESECEV BREZ OBRESTI 

Človek ne živi samo svojega osebnega življenja kot posameznik, 
temveč zavedno ali nezavedno tudi življenje svoje dobe in sodobnikov ... 
(Thomas Mann) 

Z A H V A L A 

Ob izgubi našega dragega soproga, atija in dedija 

JANEZA BOGATAJA 
ste nam poslali izreke sočustvovanja, spoštovanja in bodril-
ne besede o njegovem polnem in plodnem življenju. Našteti 
vseh ne moremo, a vedite, da nam je sleherni od vas, dob
rih ljudi, prinesel delček utehe v morju žalosti. Zahvaljuje
mo se dr. Jermanovi, sestri Mihaeli in patronažni sestri Maj
di za skrb in humano zdravniško oskrbo, kakor tudi Občini 
Kamnik in županu gospodu Smolnikarju. Nobena vez ne zdru

žuje človeških src tako močno kot bolečina. 

Hvala vam - soproga Silva, hčerka Majda Tratnik in sin Igor 
z ženo Majo, vnuki Nina, Tina in Klemen 

Kamnik, Ljubljana, Škofja Loka, oktober 2002 

Če me iščete, 
me iščite v svojih srcih. 
Če imam tam svoje bivališče, 
bom vedno pri vas. 

Z A H V A L A 

V 91. letu življenja smo se. 25. oktobra 
na kamniških Žalah poslovili od naše 

drage mame 

IVANKE TREBUSAK 
rojene Voljkar, iz Kamnika, Trg talcev 5 

Iskrena hvala vsem, ki je niste pozabili v času njene bolezni. 
Hvala, da ste bili z nami v trenutkih slovesa, za vsa izrečena 

sožalja, cvetje in sveče. 

Vsi njeni 

Prazen dom je in dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja, 
le trud in delo tvojih rok ostaja. 

ZAHVALA 
Po kratki in hudi bolezni nas je zapustil nas 

nenadomestljivi mož, ati, brat, dedi, stric in tast 

FRANC 
ZAVOLOVŠEK 

iz Tiroseka 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem, so
delavcem za izrečena sožalja, darove, za svete maše, sveče in cvetje ter vsem, 
ki ste nam stali ob strani v teh neizmerno težkih trenutkih slovesa. Hvala 
g. župniku za opravljen pogrebni obred, dr. Logarjevi za nudeno zdravniško 
pomoč, praporščakom, gasilcem, pevcem in vsem govornikom. Hvala vsem in 
vsakemu posebej za spremstvo na njegovi zadnji poti in za besede slovesa. 

Žalujoči: vsi njegovi 
N o v a Štifta, Mala Lasna, Kamnik, november 2002 

J m 

AGLES d.o.o. Inženiring notranje opreme 
Nevlje 17, Kamnik, te l . fax.: 8391 556, GSM: 040/730-378 
e-mail: agles@siol.net http://www.agles.si 
IZDELAVA NOTRANJE OPREME 
za dom in poslovne prostore 

IZDELAVA IN PRODAJA ZAKLJUČNIH 
MASIVNIH LETEV 
(parketna, tapisom, vogalna, kotna, podložna, ravna, ploščata ...) 

LANEN CVET . 
tekstilna trgovina * ^NSKl 

tn A&ČA M o s t e 7 4 ' t e L : 0 1 / 8 3 4 1 - 6 6 0 "GSTlrlt 

* MAJICE (<tiT:i*?ZAMF 

* ŠIVILJSKI PRIBOR * PULOVERJI 

TERMO NOGAVICE 2 PARA (990,00 SIT) 

Poskrbl jeno za parkiranje , pestro ponudbo 
in nizke cene med d o b r i m i . 

O d p r t o : od 9 h do 19h, ob sobotah od 8 h do 13 h 

S T E K L A R S T V O I R M I 

H O M E C - D O M Ž A L E 

01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava izbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 

Kamniški OBČAN 

T? 01/83 91 311, 041/662 450 
Kamnik, Glavni trg 23,1. nadstr. 

i 

Spoštovani! 
Ko ob izgubi vašega 
najbližjega ne veste kam, 
so vam naše usluge na voljo 
Neprekinjeno Noč in Dan! 

Nudimo vam 
kompletne 

pogrebne storitve 

P O G R E B N I K 
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.o.o. 

DVORjE št. 13, 4207 Cerklje 
Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685 

Srce tvoje več ne bije, 
bolečine zdaj več ni, 
dom je prazen in otožen, i 
ker te več med nami ni. 

Z A H V A L A 
Po teZki bolezni nas je v 78. letu 

življenja zapustila naša dobra mama, 
stara mama, sestra in teta 

LUCIJA KORDEŽ 
iz Kamnika 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, dobrim sosedom, stanoval-
ecm Smolnikarjcvc ulice, prijateljem in znancem za izrečeno sp-
žalje, podarjeno cvetje, sveče ter spremstvo na njeni zadnji p6-
ti. Hvala gospodu župniku Maksu Ocepku za opravljeno pogrebno 
mašo, organistu in pevcem. Prav tako velja zahvala Domu sta

rejših občanov v Kamniku za pomoč. 
Žalujoči: vsi njeni 
September 2002 

'/umanje bil tvoj boj 
zaman dnevi tihega trpljenja 
bolezen je bila močnejša 
od tvoje volje do življenja. 

ZAHVALA 
V 68. letu nas je po hudi bo lezn i zapusti l 
naš dragi mož, ati , dedi , brat, stric in svak 

VLADO PODGORŠEK 
iz Kamnika 

Iskreno se zahval jujemo vsem s o r o d n i k o m , sosedom, njegovim nekdanj im 
sošolcem in sodelavcem ter našim sodelavcem za izrečena sožalja, podar
jeno cvetje, sveče, za svete maše ter spremstvo na njegovi zadnji poti . 
Še posebna zahvala za zdravljenje dr. Plavčcvi, patronažni službi, še po
sebej patronažni sestri M a j d i , g. župniku Šuštarju za lepo opravl jen po

grebni obred in pevcem. 

Vsi njegovi 
K a m n i k , o k t o b e r 2002 

mailto:agles@siol.net
http://www.agles.si


POSEBNA NOVICA! 
V hipermarketu Mercator v Kamniku smo vam poleg ostale ugodne 
ponudbe trajno nizkih cen, akcijskega blaga in blaga z trgovsko znamko 
pripravili že izjemno ugodno ponudbo od 7.11. do 17.11.2002: 

C 
J2 

IS O 

Banane, cena za kg 9 9 . -

G o s i , cena za kg 9 7 8 . -

Race, cena za kg 7 6 8 . -
Ponudba velja do prodaje zalog. Vse cene so v SIT. 

Za gosi in race je možna tudi peka po naročilu oz. po predhodnem dogovoru. 

Vljudno vabljeni v Mercatorjev nakupovalni center v Kamniku, kjer vas 
poleg Mercatorjevih trgovin čaka tudi ugodna ponudba ostalih trgovcev. 

Dobrodošli v svetu odličnih nakupov! 

G O L O B 
A V T O V L E K A 

O Odvozi opuščenih vozil 
3 Prevozi: 

avtomobilov, camp prikolic, 
kombijev, manjših tovornjakov 
in kmetijske mehanizacije 

Kamniški OBČAN 
K a m n i k , G l a v n i t rg 23, 

( z g r a d b a m e d občinsko hišo i n 
sodiščem), I. nados t rop j e 

^ 01/83 91 311 
041/662 450 

Ponedeljek: 8.-15. ure 
Torek: 8.-13. ure 

Sreda: 8.-12., 13.-17. ure 

'Cevi vključuje črnsko pnovmniit-o zn.in'ikt;: S;tv.* Bkiiv.o S2 i 4 

www.peugeot.si 

Peugeot servis vam nudi široko izbiro zimskih pnevmatik uglednih blagovnih 
znamk po ugodnih cenah. S pregledom motorja in stanja vozila 
vam Peugeotovi serviserji jamčimo, da boste brezskrbno 
zapeljali v zasnežene dni. Ponudba velja za vse znamke 
avtomobilov. Do 2 0 % znižane cene dodatne opreme. 
P E U G E O T S E R V I S . PRI N A S VESTE PRI Č E M STE! PEUGEOT 

R O D E X d.o.o. 
Rova.Rovska cesta 2,1235 Radomlje, tel.: 01 722 70 10 

M edjaD© 
^ e ^ , c n a t r9°Wna 

9 7 rp 
UGODI*« 

Ljubl janska 3/c, K a m n i k (bivši market Zaprice) 
telefon: 01/839 47 97 ^rpnflff 

• B E L A T E H N I K A , 
• A V D I O V I D E O T E H N I K A , 

M A L I G O S P O D I N J S K I A P A R A T I , 
• RAČUNALNIŠTVO, 
• T E L E K O M U N I K A C I J E 

ODLIČNE I D E J E M I K L A V Ž A ! 
* digitalni fotoaparat 1,3 M p i x e l 

mm> 36 .990 SIT 
a v t o na daljinsko vodenje 6.590 SIT 

# aparat z a peko kruha in pripravo marmelade 
25.990 SIT ^ I H H I H I H H B H i n A t t i M M M H B H I H M I i H H ^ 

svetovanje » do 20 km brezplačna dostava * nakup 
na 24 mesecev brez pologa 

K U P O M Ž; 
A L T E R A S . D . . t 
E L E K T R O N I K E M E R I T V E S E U A H J 
N A L E D I N A H tO. I H A N . DOMŽALE 

1 A L T E R A O S N I : 0 4 1 718 18B & O H . 8 3 3 ' 2 3 2 

i IMATE ZDRAVSTVENE TEŽAVE, PA NE VESTE 
; PRAVEGA VZROKA ZANJE? STE MORDA 

POMISLILI NA VZROKE SEVANJA?! 
i ZA BREZPLAČNO RADIESTEZIJSKO MERITEV SPALNICE 
i mm POŠLJITE NA; ALTERA, Svetlin Roman s.p., Na ledinah 10 Ihan, 1230 Domžale 

iaslm: 

;.Tft»fflii 

Kamniški OBČAN 
01/83 91 311 
041/662 450 

T E R M E 

S N O V I K 
^VET TERMALNIH UZITKOlz 

(BrivošČlte si pravo sprostitev 
in razvedrUol 

• V&mlA AVRPRl1}®. ob torkih 

od2&do2t 
• VMMJHl 'TEČAJI ZA cmpxt 

1 1 ° ? ' ' ^ ' ^ VOmMA n?EJjOVSWBA V VODI 
M. TT 8308 631 od ponedeljka do petka od 10. do 1030 

Ste vedeli, da lahko v vodi tudi zaptešete? 
»nw»^^mmm^ 

Snovik vas iz Kamnika pripelje avtobus « iDUel f f l|Hto^ ^ SOLSURIJ 
ponedeljka do petka ob 10.30 in 12.30 iz Kamnik. k A V r 

ob 13.17 in 16.12 iz Snovika, ^^^%> **** V"}0*™ sončenje 
totah ob 10.30 iz Kamnika, ob 13^0 iz Snoviu. ,<f * C^^v modernem šolanju "Ergodne 

"~~Wk.io.30 iz Kamnika, ob V̂~jx3r 
15% popusta 

Povabljeni v svet termalnih užitkovob ponedeljkih, torkih, četrtkih P™ ̂ ^P^ prVttOsfjjVUt f(fiTte 
in nedeljah cd 9 do 20b, ob sredah, petkih in sobotah od^dol^ za 30 obiskov za občane Kamnika 
in na NOČNO KOPANJE ob sredah, petkih, sobotah od 20h do 22' do porabe razpoložljivih sreds tev 

Uvajamo novo dejavnost - ročno masažo, zato vabimo nove sodelavce. 
Pisne vloge pošljite na naslov Terme Snovik Kamnik d.0.0., Molkova pot 5, Kamnik 

Stanovanjsko poslovna soseska 

M a l i G r a d — K a m n i k 

Vaše novo domovanje v centru mesta. 

B a n k V V u s t r i a 
C r e d i t a n s t a l t 

• izredni kreditni pogoji 

• videofon v vsakem stanovanju 

• velikosti od garsonjere do 133m 2 

• odlična lokacija v centru mesta Kamnik 

• I. faza vseljiva takoj, II. faza vseljiva sep. 03 

• dnevi odprtih vrat na lokaciji gradnje 

• dodatne ugodnosti pri nakupu stanovanja 

• hitra prometna povezava z Ljubljano 

• možnost terase, balkona ali atrija 

• podzemna parkirna mesta 

• soseska brez prometa 

• klasična gradnja 

P U N nepremičnine d.o.o. 

I n f o r m a c i j s k o p r o d a j n a s l u ž b a n a l o k a c i j i g r a d n j e 

PE Kamnik, Usnjarska ulica (na lokaciji gradnje), telefon: 01/839-2314 
Delovni čas: vsak delovni dan od 11. do 19. ure, ob. sobotah od 9. do 13. ure 

http://www.peugeot.si
http://~~Wk.io.30

